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DEPGCSI TI ON OF M CHAEL MARRACCI NI
BE | T REMEMBERED, that pursuant to Notice, and on
the 13th day of June 2018, commencing at the hour of
10:08 a.m in the offices of Bay Area Legal Aid, 1800
Mar ket Street, 3rd Floor, San Francisco, California
94102, before ne, KAYLIN BUSH, a Certified Shorthand
Reporter, State of California, personally appeared
M CHAEL MARRACCI NI, produced as a witness in said action,
and being by nme first duly sworn, was thereupon exani ned
as a wtness in said cause.
---000---
APPEARANCES
For the Petitioner:
ELI SHA JUSSEN- COOKE
Cooperative Restraining Order dinic
3543 - 18th Street, Suite 5
San Francisco, California 94110
(415) 864-1790
elisha@oclinic.org
AUDREY T. COURSON
Attorney at Law
100 Pine Street, Suite 1250
San Francisco, California 94111
(415) 745-3681
audr ey@our sonl aw. com
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For the Respondent:

RANDY SUE POLLOCK
Attorney at Law

286 Santa C ara Avenue
Cakl and, California 94610
(510) 763-9967

rsp@ spol | ockl aw. com

ALSO PRESENT:

Laura Owens, via phone
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(Plaintiff's Exhibit No. 1 marked for

| dentification.)

M CHAEL MARRACCI N
SWorn as a W tness

testified as foll ows:

M5. JUSSEN- COOKE: Present in the roomwe have
t he deponent and respondent, M chael Marraccini; counsel
for respondent, Randy Sue Pol |l ock; nmy co-counsel, Audrey
T. Courson; Laura Owens, petitioner, who is listening and
participating via conference line; nyself, Elisha
Jussen- Cooke, attorney for Ms. Onens. And that is the
totality of who is present.

W are the attorneys for Laura, and to begin I'd
like to summari ze the notice that gave rise to this
deposition which has been marked as Exhibit 1. M.
Marraccini was served with a notice of taking deposition
and for production of docunents on May 21, 2018. Per
agreenent by Ms. Pollock to accept electronic services,
this was served via e-mail. This notice of taking
deposition of M chael Marraccini on oral exam nation and
for the production of docunments will be attached to the
deposition transcript as Exhibit 1.

Before | begin, we may -- 1'd |ike to request

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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sonme stipulations given the tinmeframe we're working wth.

MS. POLLOCK: Yeah. Just last mnute..

M5. JUSSEN- COOKE: Yeah. So in terns of the
time for reviewing. Once this is over, you'll be
provided with a copy of the -- or you'll have the
opportunity to obtain a copy of the deposition transcript
and to review that and to nake corrections under oath.
Because we are on a shortened tinme scale, |I'm hoping that
you'll stipulate to have that done.

Actual ly, the court reporter, hopefully, wll
send you an e-nmil by Wednesday June 28th w t hout
expediting it. And we ask that you read and review the
transcri pt and make any changes within five days. So if
it's received by the 28th, we would ask that any changes
be made by July -- the end of the day on July 3rd, and we
al so ask that any changes -- you advise nme of any changes
via e-mail

M5. POLLOCK: That's fine.

M5. JUSSEN-COOKE: Great. And so the 3rd is
agr eeabl e?

M5. POLLOCK:  Yes.

M5. JUSSEN- COOKE: Do you stipulate that if M.
Marracci ni does not sign the transcript within that
ti meframe and does not provide notice of any changes to

the answers within that tineframe or if the origina

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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executed transcript becones |ost or otherw se
unavail abl e, that the certified copy of the transcript
may be used for all purposes?
MS. POLLOCK: That's fine.
EXAM NATI ON BY MS. JUSSEN- COOKE:

Q Okay. So just to go over sone basic
instructions and rules. The court reporter is taking
down everything that's being said today. So right now
you' re nodding and that's an easy way to comruni cate, but
unfortunately it doesn't go on the record.

A. Got you. Yeah.

Q So if you can nmake sure that you give audible
answers to everything noving forward, that would help the
court reporter and make sure she's got it all down.

A.  Sounds good.

Q Have you ever had your deposition taken before?

A. Like ten years ago. Maybe nore, 15.

Q And what was that for?

A. Car accident.

Q And what was your role in that case?

A. | got hit by a car.

Q So did you file a lawsuit?

A Yes. Yes, | did. | was like 15 years old, so
yeah, it was 15 years ago. Sonewhere around then.

M5. POLLOCK: Did you file it or your parents?
877.451.1580 www.aikenwelch.com
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THE W TNESS: M parents.
BY Ms. JUSSEN COOKE

Q And what was the outcone of that?

A. | received like $3,000 in settlenents.

Q Okay. Any other tines that you' ve had your
deposi tion taken?

A.  No.

Q Oay. I'dlike to just go over sone of the
guidelines in order for things to go as snoothly as
possi ble. You are under oath which neans that you're
swearing to tell the truth and treat this like it's a
courtroom | knowit's a nore informal setting --

A.  Yeah.

Q =-- but the oath carries the same effect as if
you were in a courtroom So here's howit works. [|'Il
ask you questions, and you will answer them Your
attorney may object to sone of the questions, but these
objections are for the judge to consider at a later tine.
Unl ess she specifically instructs you not to answer, you
must answer the questions even if she objects.

A. Wuat if, like, tinmeline is sonething that I
don't know?

Q And so that's fine. |If there are things you are
-- if you don't understand questions that |'ve asked,

tell me you don't understand, and we'll rephrase them

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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| f you are unsure of sonething, say so.

A.  Yeah.

Q Don't guess at an answer, but estimating is
okay. Do you understand the difference between a guess
and an estinmate?

A. Yeah. So what | just did with the previous
settlenment that we were just tal king about, is that okay
to say, like, 10 to 15 years? O do you want ne to say,
like, I"'mguessing it was 10 to 15 years ago?

M5. POLLOCK: You can approximate. So if -- and
say, you know, "I believe it was 10 or 15 years ago."

THE W TNESS: kay.

M5. POLLOCK: O "ny best estimate is" -- but
just don't guess.
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q Just don't guess. And so an exanple is that if
| were to ask you how long the table in this roomis, you
could look at it and you could give ne an estinmate. But
if | were to ask you how long the table in the room where
Laura is sitting, you would have no basis for that
estimate. You' d be conpletely guessing. So estinates,
okay; guessing, not.

A kay.

Q So if you do not tell ne that you don't

understand a question |I've asked, the court and I wll

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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assunme that you understood it and that you've given an
accurate and truthful response. |If you don't know the
answer to a question | ask, say so.

A Ckay.

Q The deposition is being transcribed by our court
reporter, and everything that is said here today will be
recorded. We already went over because of that, nodding
your head or saying things |ike "uh-huh" makes it
difficult for the court reporter.

It's inportant that we talk one at a tine so
that the court reporter can take down everything that's
being said. |f people speak simnultaneously, the court
reporter will record your statenents before anybody
else's. If you need a break for any reason, tell ne.
We'll finish the question, and then we can take a break.
Do you understand these instructions?

A Yes.

Q GCkay. |Is there any reason why today you cannot
gi ve your best, accurate, nost truthful testinony?

A No.

Q Are you taking any nedications which would
interfere with your ability to answer truthfully and
accuratel y?

A No.

Q Do you have any physical or enotional conditions

877.451.1580
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that woul d prevent you from giving accurate testinony?

A, No.

Q Didyou talk with anyone to prepare for this
deposi tion?

A. Yes. M attorney.

Q And how nmany tinmes?

A.  Once.

Q For how I ong?

A. A couple hours, | think.

Q Was anybody el se present?

A.  No.

Q Didyou talk to anybody else to prepare for this
deposi tion?

A, No.

Q Were any docunents shown to you before this
deposi tion?

A. Yeah. | nean, | just reviewed --

M5. POLLOCK: Docunents | turned over to you
t hi s norni ng.

M5. JUSSEN- COOKE: (kay. And the docunents you
turned over to ne this norning?

M5. POLLOCK: |I'mpretty sure there was an
e-mail sent by ny paralegal to share it on Dropbox. Let
me check.

THE WTNESS: | think it was Google Drive.

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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M5. POLLOCK: No. It was -- it was for the
producti on.

M5. JUSSEN- COOKE: | have not received anything.

MS. POLLOCK: 1'll e-mail her to make sure it
goes to your e-mail, but it's on Dropbox.

M5. JUSSEN COOKE: kay. Can you describe what
t hose docunents are?

MS. POLLOCK: Text nessages.

MS. JUSSEN- COOKE: Do you have a paper copy of
t henf?

M5. POLLOCK: No. | don't have the production.
| didn't print out the production this norning.

THE WTNESS: It's all text nessages.

M5. POLLOCK: \What ?

THE WTNESS: |'msaying it's all the text
nessages.

M5. JUSSEN- COOKE: Yeah. | still have yet to
receive anything. So we'll wait for those to cone
t hr ough.
BY Ms. JUSSEN- COOKE:

Q \Were there any other docunments that you revi ewed
to prepare for this deposition today?
A. | read what Laura put in her declaration or...
M5. POLLOCK: The petition.
THE W TNESS: The petition.
877.451.1580 www.aikenwelch.com
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BY M5. JUSSEN- COOKE

Q And when did you read that?

A.  This nmorning and a coupl e pages with Randy.

Q Okay. Any other docunents you've reviewed to
prepare for today?

A.  No.

Q So turning our attention to the docunents that
we asked you to bring.

And Randy Sue, |'m hoping that we can neet and
confer on those naybe this afternoon after your doctor's
appoi nt ment ?

M5. POLLOCK: I'Il call you

(O f the record discussion.)

BY M5. JUSSEN- COOKE

Q So | want to go one by one through what we
requested and get your responses on the record. Docunent
request numnber one was for "Any and all checking and
savi ngs account statenents, show ng a conplete
transaction history, fromJanuary 10, 2018, through the
date of production, for each checking and savi ngs account
in your name, whether individually or jointly with
anot her person and/or entity, regardl ess of whether or
not the account or accounts have been cl osed.”

Did you bring docunents responsive to this

request ?

877.451.1580
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M5. POLLOCK: Did you get the responses?

MS. JUSSEN- COOKE: | did.

THE W TNESS: No.
BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Ckay. Wiy not?

M5. POLLOCK: To nunber one you're talking
about ?

M5. JUSSEN- COOKE:  Un- huh.

M5. POLLOCK: Based on ny objection. Wll, he
hasn't seen this. | think you did see it.

THE WTNESS: So you want bank statenents from
this year January 10, 2018, till now?

M5. POLLOCK: And that's our objection.

THE WTNESS: | don't know what that would have
to do with...

M5. POLLOCK: | nean, | object on the record. |
don't understand this question.

M5. JUSSEN- COCKE: Ckay. | will go through them
and I will one by one note your --

M5. POLLOCK: You're asking if he joins in the
objection? | nean, is that what you're really asking?

M5. JUSSEN- COCKE:  Uh- huh.

M5. POLLOCK:  Ckay.

MS. JUSSEN- COOKE: Especially because this was
si gned by you.

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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BY M5. JUSSEN- COOKE

Q So do you join in the objection that was noted
by your attorney in the response and objections to
request for production of docunments of deposition of
respondent, M chael Marraccini, that | was provided with
on Monday the 10t h?

A. Yes. | agree to her objection.

Q ay. Request nunber two, "Any and all nonthly
statenents of account for all credit cards in your nane
whet her al one or jointly with another person and/or
entity, fromJanuary 10, 2018, through the date of
production.”

Did you bring docunents responsive to this
request ?

A.  \What is the date of production?

Today.
kay.

O -- yeah. Today.

> O > O

So | agree with her objection again.

Q Okay. Request nunber three was for records that
showed all of your Uber trips including pick-up and
drop-of f addresses from Cctober 1, 2017, through the date
of producti on.

Do you join in your attorney's noted objection

to this request?

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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A. Yes. | agree with the objection.

Q Docunent request nunmber four was for your Lyft
records including pick-up and drop-off |ocations from
Cctober 1, 2017, through the date of production. Your
attorney has objected to this, to production of this, on
the grounds that it's overly broad and not likely to | ead
to the discovery of adm ssible evidence. Do you join in
t hat objection?

A Yes.

Q Docunent request nunber five was for al
docunents that show "any and all posts you nade, or
caused to be nmade, on Instagram account"™ or your
I nstagram Story from January 1, 2017, through the date of
production. Your attorney has objected to the production
of these. Do you join in that objection?

A, Yes.

Q Docunent request nunber six was for records
showi ng "conplete printouts or screenshots, of any and
all restaurant reservations made online through an
appl i cati on-based restaurant reservation service,

i ncl udi ng OpenTabl e, Resy, and Yel p* from QOct ober 1,
2017, through the date of production.

Your attorney has objected to providing these.
Do you join in that objection?

A. Yes.

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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Q Docunent request nunber seven was for
"Transcripts of all text nessage conmmunications between
you and Laura Oaens from Cctober 1, 2017, through the
date of production.”

Did you produce docunents responsive to this
request ?

MS. POLLOCK: | did.

THE W TNESS: Yeah. | went back even further

BY MS. JUSSEN- COCKE

Q Okay. Wll, | have yet to receive those; so I'm

noting for the record that | have yet to receive
docunents responsive to request nunber seven.

Docunent request nunber eight was for "Any and
all docunents that show you were previously enrolled at
California Polytechnical State University at any tinme."

Did you bring docunents responsive to this
request ?

A.  No.

Q Do you join in your attorney's objection to
t hi s?

A Yes.

Q That conpletes the docunents that were
requested. |'mgoing to nove now to ask sonme background
gquesti ons.

A Ckay.

877.451.1580
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Q What is your date of birth?

A, June 2, 1987.

Q \What's your address?

A. 681 Franci sco.

Q And where's that?

A.  San Franci sco.

Q Wien did you nove there?

M5. POLLOCK: To that address?

BY MS. JUSSEN- COOKE:

Q I'msorry. Wen did you nove to 681 Francisco
in San Franci sco?

A. | noved there October 2016.

Q Who do you currently live at 681 Francisco w th?

A. Al ex Rapazzini.

Q Can you pl ease spell that |ast nane?

A. I'mgoing to give it ny best shot,
RA-P-A-Z-Z- 1 - N- | .

Q And prior to noving into 681 Francisco in
Cct ober, where did you live -- October of 2016, where did
you |ive?

A.  Yeah. It was on San Bruno Avenue in Potrero
Hll. 1 don't renmenber the exact nunber.

Q Howlong did you live there on the San Bruno
Avenue | ocati on?

A.  Twel ve nonths.

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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Q Before living in the San Bruno residence, where
were you living?

A Wl nut Creek.

Q And fromwhat date to what date were you there?

A. | was only there for four nonths, and before
that, | noved from Sacranento. | don't renmenber the
address. It was on South Creek or South Main Street. |

think that's what it was. Then Wil nut Creek.

Q Wen did you nove from Sacranento?

A. | would say -- | estimate probably around three
years ago.

Q Ckay. Wiat is your occupation?

A. Real estate.

Q \What do you do in real estate?

A It's alittle conplicated, but it has to do with
real estate lending. | look at projects, and we fund the
projects if it nmakes sense. So it's a mx of real estate
buil ding and real estate |ending.

Q \Who are you enpl oyed by?

A. Lendi ngHon®e.

Q How |l ong have you been enpl oyed by Lendi ngHonme?

A April 1, 2017, until present.

Q \Were is your office based out of?

A.  Financial district of San Francisco.

Q Wat is your job title at Lendi ngHone?

877.451.1580
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A. Strategic account executive.

Q Have you held that title since joining
Lendi ngHorme in April of 20177

A.  No.

Q \What was your previous title?

A. Account manager.

Q Wien did you change to a strategic account
executive?

A.  Two nont hs ago.

Q And how nuch do you earn at Lendi ngHonme?

A. Like, base plus conm ssion, is that what you're
aski ng?

Q Roughly, per year?

A. | would say 150, 000.

Q W is your supervisor?

A. Charles Goodw n (phonetic).

Q Sorry. D d you say Goodw n?

A1 did.

Q Sorry. There's quite a bit of background noi se.
Where did you work prior to Lendi ngHone?

A. Branagh Devel opnent.

Q And how nuch did you earn there?

A.  $100,000 a year.

Q Wiat was your title at Branagh Devel opnent ?

A.  Project nmanager.

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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Q How many positions did you hold at Branagh
Devel opnent ?

A, One.

Q One. And fromwhen -- what date through what
date did you work there?

A. | worked there till January 2017. | think |
started in February 2015. Yeah.

Q And why did you stop working there?

A. | wanted to nove to the -- like, | wanted to
work within the city because Branagh was in the East Bay.
Q Okay. So did you -- did you quit your job?

A. W cane to a nutual parting, yeah.

Q GOkay. And when you say we cane to nutual
parting, who was your supervisor there?

A Alex Giffith (phonetic).

Q Prior to your joining Branagh Devel opnent, where
did you work?

A. Pacific Coast Building Products.

Q And how nuch did you earn there?

A. 70, 000.

Q And what were the dates that you worked at
Paci fic Coast Buil ding Products?

A. | don't renenber.

Q Oay. D d you work there up until you started
at Branagh?

877.451.1580 www.aikenwelch.com
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A.  Yeah. | probably had a couple nonths in between
because | went traveling. So -- but | don't renenber the
dat es.

Q Okay. Wiat was your position there at Pacific

Coast Bui | di ng?

A.  Operations nanager.

Q Any other positions that you held there?
A.  No.

Q ay.

A

And | was actually regional nanagenent as well.
So. ..

Q Have you ever held a position as a real estate
devel oper?

A Well, | nean, working for a real estate
devel opnent conpany.

Q But --

A.  No.

Q In what other capacity have you worked in rea

est ate?
A. | worked for Cushman & Wakefield in commerci al
real estate. | worked the for Tri-State Devel opnent

whi ch was al so a real estate devel opnent conpany, and
those are the only two others.
Q Do you have a California real estate |license?

A.  No.

877.451.1580
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Q Have you ever been a VP of a Fortune 500
conmpany?
A, No.
Q Have you ever been an enpl oyee of KGO Radi 0?
A.  No.
Q \Were you ever associated with KGO Radio in any
way ?
A. | nean, going in there to do interviews, and
then, | nean, | did -- | hosted with Laura |I'd say at
| east ten shows.
Q Were you paid for hosting those shows?
THE WTNESS: Should | answer?
M5. POLLOCK:  Yeah.
THE W TNESS:  Yes.
BY M5. JUSSEN- COOKE:
Q But you were never an enpl oyee of KGO Radi 0?
A. No. That's what the ultimte goal was for --
was to get a job with them
Q Do you have any vol unteer experience?
A.  Yes.
Q Okay. Wiere nost recently have you vol unt eered?
A. Blue Heart International.
Q And what is Blue Heart International?
A It's for wonen who have been sex trafficked. So
essentially, what they do is they shelter wonen, build
877.451.1580 www.aikenwelch.com
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t hem houses in Rescue, California.

Q And fromwhat date to what date did you
vol unteer for Blue Heart I|nternational?

A. It's random Essentially, what they do is they
ask for volunteers whether it's for a black-tie function
or if you're going to be helping build, essentially, like
-- or, like, noving material fromone site to another
site to help them buil d.

Q Wien nost recently did you volunteer for then?

A. | would say a coupl e years ago.

Q Any other volunteer experience?

A. | nmean, no. | go to SPCA and, |ike, pet dogs.
But | wouldn't consider that vol unteering.

Ckay. Anything el se?
No.

O > O

Okay. Wiere did you go to coll ege?

A. Started off at Cal Poly and then went to
Sacranmento State.

Q From what date through what date were you at Cal
Pol y?

A. | was there one quarter. So | graduated high
school in 2005. So what would it be, Septenber 2005 til
-- imedi ately left right after that. | nean, it was one
quarter there. | don't know \Watever one quarter is,

two nont hs.
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M5. POLLOCK: It was a quarter, not a senester?
THE W TNESS: Quarter system
BY M5. JUSSEN- COOKE:
Q Did you earn any type of degree or anything
what soever from Cal Pol y?
A.  No.

Q \Were did you live when you were attendi ng Cal

Pol y?
A, Los OGsos Avenue in San Luis i spo.
Q You didn't live in the dorns?
A No. | lived with ny friends.
Q And who were the friends you lived wth?

A.  Ryan Hughes (phonetic) and Kyl e Libby
(phonetic).

Q But you were actually enrolled?

A Yes.

Q Okay. And then when did you -- did you
i mredi ately transfer to Sacranento State?

A No. | took tinme off in between.

Q Wien did you start at Sac State?

A. | couldn't tell you. | don't renenber the
dat es.

Q Approximately, would you say that you started at
Sacranmento State in 2006?

A.  No.
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Q 20077

A. It was a couple years later. Maybe a few years
| ater.

Q Wien did you graduate from Sacranento State?

A. 2011, 2012. | don't renmenber.

Q And what was your degree in?

A. | had a degree in conmunications, and then |I had
a mnor in business finance.

Q Were you ever affiliated in any way what soever
with USC, University of Southern California?

A. | was. | got enrolled there for business
school .

Q \When was that?

A. After Sacranento State. | never went, though.

Q How cone?

A. At the tine | was going to be going for business
school, and I was going to do it online. And | didn't
think -- after talking about it with ny famly and ny
godfather, we all decided that | didn't need to do it at
that tine.

Q Wien you say you didn't need to do it at that
time, was it your intention to --

A.  Maybe go | ater on.

Q But you received enrollnment at University of
Sout hern California?
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M5. POLLOCK: Vague. Was he accepted or was he
just --
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q You were actually enrolled you said?

A. No. Sorry. | was accepted into the school.

Q You were accepted. But you never enrolled?

A. | never enrolled, no.

Q Oay. I'mgoing to shift now and tal k about
your relationship with Laura.

A Ckay.

Q Wien did you neet Laura?

A It was, like, April, maybe March of -- all these
dates. It was March 2016 | would say. Yeah.

Q And how did the two of you neet?

A W net on an online dating platform

Q \Wat was that platforn®

A | think it was Bunble. That was the name of the
platform

Q GCkay. And can you explain that initial -- how
the two of you cane to --

A.  Yeah.

Q =-- gofrom-- because I"'mnot famliar with
Bunble. So if you can explain how that works, that would
be great.

A. Yeah. So we said that -- she said that she was
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in Sacranmento at the tinme. | think | was there visiting
ny famly. She was doing a horse show So we had our
first date at a sushi restaurant in El Dorado Hills.
MS. POLLOCK: What she wants to know is how do
you - -
THE WTNESS: Oh. How do you conmuni cat e?
M5. POLLOCK: What is Bunble?
MS. JUSSEN- COOKE: Yeah. Explain how -- yeah.
THE WTNESS: Bunble is an online, essentially,
pl at f orm where you have a profile. You get a limted
anount of pictures, maybe four or five photos, and then
you have, like, a little diagram about yourself, like a
bio. And then that's it.
BY M5. JUSSEN- COOKE:
Q Okay. So are you certain that it was through
Bunbl e that you net?
A. | think it was.
Q Were there other online dating...
A.  Yeah. You're on nmultiple online dating
pl at f or ns.
Q \What other platforns were you on?
A. | was on Hnge, HI-NGE | was also on The
League.
M5. POLLOCK: The League?

THE W TNESS: Yeah.
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BY M5. JUSSEN- COOKE

Q And what's the difference between Bunbl e, Hi nge,
and The League? |s there -- can you explain any kind of,
like --

A. | think they're just all a little bit different.
Li ke, essentially, The League pulls -- you have to be,
i ke, accepted onto it. | don't know Hinge, you have
to be a nutual connection with sonebody in order to,
essentially, reach out.

Q Ckay.

A. So -- and then Bunble is just a random
assortnment of individuals.

Q So how Il ong would you say that you were involved
romantically with Laura?

A.  Year and a half probably, | estimate. Like, it
was on and off for a year and a half | would say.

Q So when was it off-off? Wen was your
rel ati onship finished?

A. Like no nore communi cation? | would say |
bl ocked her from everything in Decenber of 2017.

Q So you dated beyond March 20177

A.  Yes.

Q Can you please explain to nme how you
characterized your relationship with Laura?

A W were exclusive with one another. W --
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woul d say we dated. | nmean, | wouldn't -- | never used
the termboyfriend and girlfriend with her, but | would
-- we were exclusive with one anot her.

Q Wiy didn't you use the term boyfriend and
girlfriend wwth her?

A. | thought that she was enotionally unstable, and
| was, like, dating an enotional roller coaster. So |
didn't want to -- | couldn't take that next step with
her.

Q Even though -- but you were exclusive with her?

A. Correct.

Q GCkay. And so when you say it was an enotiona
roller coaster, can you explain a little nore what you
mean by that?

A.  Yeah. She was -- she would take uppers and
downers. Her personality -- she'd be a sweetheart at
nonents where -- incredibly caring and generous, and
ot her parts where she was -- would have, l|ike, manic
epi sodes where she would freak out and for no reason.

Q Wien did that first happen?

MS. POLLOCK: Which event?
BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Wien did -- was there any type of enotiona

epi sode? In your nenory when's the first tinme that

happened?
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A. It was peppered throughout the entire
rel ati onship, but I would say fall 2016.

Q Wuuld you say that you and Laura had the sane
interest in having a conmmitted relationship?

A Yes.

Q So you would say you were equally interested in
being commtted with her as she was?

A.  She was a | ot nore aggressive about wanting to
be in arelationship. | told her that if we were able to
work out the kinks that | could see a conmmtnent in the
future.

Q And what were those kinks that you wanted to
wor k out before you wanted to be commtted to her?

A.  That she needed to, essentially, have a stable
life outside of ne. | felt |ike everything was either
her horses or ne, didn't really have a social life, was
al ways depressed, and woul d be on either Anmbien or
anti depressants or ketam ne. Sonething along those
lines.

Q Wien did -- when is the first tine, to your
know edge, that Laura took ketam ne?

A. Later. Later in the relationshinp.

Q Okay. So wuld it be fair to say that she
wasn't al ways on --

A.  Yeah. But she was on other antidepressants.
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Q Do you know when she was prescribed
ant i depressant s?

A.  They were al ways tweaki ng the dosages. | don't
know. She was al ways switching. And they're in the text
nmessages, but | don't know the exact names of them

Q Okay. So would you -- what would you tell Laura
about -- give me a second. That's not good.

You nentioned that you wanted to work out the

ki nks.
A.  Yes.
Q Wuuld you conmuni cate that to Laura?
A.  Absolutely.
Q What would you say to her?

A.  That we needed to take it day by day, and if we
can have nore pros than cons, then we could have a future
t oget her.

Q Was there a point at which you no | onger wanted
to be in a conmtted relationship with Laura?

A.  Yeah.

Q Wen was that?

A. It was, | nean, on and off. But, l|ike, when |
finally pulled the plug was | think in Novenber,
Decenber 2017.

Q And what happened when you pulled the plug?

A. Bl ocked her from everything.
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Q Did you conmunicate with her?

A. Absolutely.

Q Sorry. Let's wait for the tram So how did you
communi cate with Laura that you no |l onger wanted to be in
a commtted relationship with her in Novenber or Decenber
of 20177?

A | --

M5, POLLOCK: "16. O did you say '17?
THE W TNESS: ' 17.
M5. POLLOCK: Ch, sorry.
THE WTNESS:. Yeah, 2017. | had a phone
conversation with her.
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q And what did you say during that phone
conversation?

A. That | didn't think that we were right for each
ot her, and she was pretty -- she started crying. She
said that she would do anything to make it work, and |
just had finally kind of hit my wits end with everything
and decided we just had to nove on. | didn't want -- |
wanted to remain friends, but at the sane tinme | knew it
wasn't going to be healthy if we were to remain friends.
So that's why | blocked her fromall social nmedia and
phone and everyt hi ng.

Q Wat else did the two of you discussion during
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t hat phone conversation in Novenber or Decenber of 20177
A.  She wanted nme to cone over. She said she would
do anything to have nme cone over. | said, "No." And
t hen she said that she only wanted to the absol ute best
for me because | deserved it. | said the exact sanme
thing for her, and I thought she deserved it. And we
ki nd of got off the phone fromthere.
Q D d you discuss anything else at all during that

conversation?

A. It was |like a break-up conversation. W didn't,
like, carry it out for a long period of tine. It was
pretty short. 1'd say five to ten m nutes.

Q Wuld you be able to find a record of that phone

call?
If the carrier does it, then absolutely.
Q ay.
MS. POLLOCK: Just a record of the call?
M5. JUSSEN-COOKE: O the call and it's
durati on.

M5. POLLOCK: Ckay.
M5. JUSSEN- COOKE:  Ckay.
BY Ms. JUSSEN- COOKE:
Q How woul d you characterize Laura's rel ationship
W th your sister, Stephanie Marraccini, while the two of

you were dating?
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A. | think they were friendly towards one anot her.
They woul d have -- you know, ny sister went to a couple
of her horse shows, and they were friendly. | nean, they
lived, like, a block apart from one another, a couple
bl ocks from one another. So they would chat. W went to
di nner a couple of tines, but they would nostly chat via
text and phone calls.

Q Oay. How often would you say that you -- that
Laura hung out with your sister while you were dating?

A.  Over the whole Iength of our rel ationship?

Q Yeah. Like, just -- was it, like, for exanple,
once a week on average? O --

M5. POLLOCK: Vague as to "hung out."

BY M5. JUSSEN- COOKE
Q Spent tinme in person with one anot her
A.  Probably ten tines.
Q Ten tines total?
A.  Yeah. Maybe give or take a couple.

M5. POLLOCK: Are you sure?

THE WTNESS: Oh. | nean, sorry. | wouldn't
say -- they did not hang out very often. | would say, if
anyt hi ng, once a nonth.

BY M5. JUSSEN- COOKE
Q Oay. That's fine. Wuld they spend tine, to
your know edge, with each ot her outside of your presence?
877.451.1580 www.aikenwelch.com
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A.  Yes. They went to a horse show toget her.

Q How woul d you characterize Laura's rel ationship
with, | believe it's your sister's fiance --

A.  Yeah.

Q -- or Colin Scanlon?

A. Correct.

Q And describe what that relationship was |ike.

A. They didn't really have a relationship. He
W t nessed a conversation one night, and then I think we
went out to dinner a few other nights. So he rarely ever
saw her, but the one conversation that he did, like, take
witness to was Laura's father, Laura, and ne, like, in
Decenber 2016 having a very serious conversation.

Q ay. And what was the nature of that
conversation?

A.  About Laura |ying.

Q Okay. About -- lying about what?

A. Essentially, a pregnancy, an abortion, and
sayi ng that she was creating these stories and her dad
was there to, essentially, talk to ne; and | wanted
sonebody there for ny side to witness what | was going
t hr ough.

Q And you called Colin to serve as that w tness?

A.  Yeah. | wanted a non-bias, sonebody that's not
part of ny famly, to nmake sure that I'mnot, |ike, going
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crazy, that | was essentially hearing themcorrectly.
And that's why | had himconme because he's | evel headed
and he's not biased.

Q And so did he witness the entire conversation --

A.  Yes.

Q ~-- that night.

A, He did.

Q Oay. And what were the lies, the alleged lies,
t hat Laura tol d?

A. She said that she did have an abortion, and she
didn't. She said that -- and we were tal king everything
about suicides, that she wanted to conmt suicide. W
tal ked about other lies that she said was about her
pregnancy for the second tinme. She |lied about that, and
her dad confirned that.

She then went into tal ki ng about her
ant i depressant nedications and her dad was just there to,
essentially, tell ne that -- what was then going on had
to stop. And what he neant by that was her |ying.

Q \Wen you say she |ied about the pregnancy, what
specifically did she |lie about?

A. She said that she was pregnant tw ce over the
course of, |ike, four nmonths, maybe five nonths; and it
wasn't true. She would go in to have, essentially, an

abortion wth no pregnancy.
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Q And did you go with her?

A. To one of them yeah. | wasn't allowed back in
the room but | went with her to the doctor's office.

Q Okay. For her abortion?

A. For her abortion, yes.

Q Okay. D d you ever receive -- how did you know
t hat she went in for a second abortion?

A.  She would tell ne.

Q Okay. What did she say? Wat did she tell you?

A Well, this was, like -- the final straw is when
she said that she had the abortion and she never -- she
never did. So she said that she went in afterwards and
took a pill, essentially, is what she told ne.

Q I'msorry. And this was for the first or the
second pregnancy?

A | was -- yeah. | get the two, |like, | guess
m xed up because this was in Decenber. So it would be
t he second pregnancy.

Q Cay.

A. | do get the two of them confused, though.

So. ..

Q I'mgoing to finish just another line of
guestioning, and then we'll take a quick break if that's
okay with everybody.

M5. POLLOCK:  Sure.
877.451.1580 www.aikenwelch.com
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BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q So how would you -- that's -- thank you for
sharing how you characterized Colin's relationship with
her. How about your relationship with Laura's parents?

VWhat was that |ike?

A. Really good. | thought, like, her dad and | had
a -- we seened, like, we were very cordial with one
another. Her nom every tinme | would see her, |1'd give

her a hug. Saw them nore often then | would say that she
met my fam |y because they lived here in the city, and
they were -- they go out to dinner every night. So |
woul d see them often.

Q OCkay. And would you go out for dinner with
Laura and her parents?

A.  Yeah. Qite often, yeah.

Q Did you ever interact with her parents

i ndependent|y of Laura?

A.  No.
Q Cay.
A. | nean, we would text every once in awhile.

Q And how about Laura's relationship with your
not her ?

A. My nomwent to a horse show. She went out to
dinner a couple tinmes with us, but it was pretty mninal.

Q Oay. So would you say that they had a
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rel ati onshi p i ndependent of you?
A, No.
Q Cay.
A. | think they would text every once in awhile,
t hough.
Q Okay. Let's take a quick break. And we'll go
off the record.
(Recess Taken.)
BY MS. JUSSEN- COOKE:
Q And | wanted to just ask a couple of clarifying
guestions about things we've already covered. One of
t hose was you nentioned that you were paid for hosting on
KGO How much were you paid for doing that?
A.  Mre than a thousand dollars, |ess than 2,000.
| don't renenber the exact anount.
M5. COURSON: Is that per show?
THE WTNESS: No. That was over the course of
-- Laura paid nme, but it was over -- she said she was
getting paid by them like, a quarter mllion dollars a
year. And since | hadn't been paid and | had been
putting in hours that she wanted ne to get paid for ny
time until the contract was done with them
BY M5. JUSSEN- COOKE:
Q So you were never paid by KGO?
A.  No.
877.451.1580 www.aikenwelch.com
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Q You were paid by Laura?

A. Correct.

Q Okay. Wiat else did Laura pay you for during
the course of your relationship? D d she pay you for
ot her things?

A. Like, just give nme noney? No.

Q Did she pay you for perform ng other jobs or
t asks?

A.  Perform ng other jobs, no.

M5, POLLOCK:  Vague.

BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Did you receive conpensation fromLaura for work
for anything other than hosting on KGO?

A, No.

Q Oay. | want to ask a couple nore questions
about this issue around Laura's pregnancy and aborti ons.

A kay.

Q How long had you been dating her when she becane
pr egnant ?

A. | don't renenber.

Q Do you renenber -- when do you renenber her as
bei ng pregnant?

A. | remenber it going on for a |long period of
time. It felt like eternity, but I think it was only a
couple nonths. Maybe, | think it was fall 2016.
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Sonmewhere around there. Maybe earlier; maybe |ater.

Q Okay. D d you ever watch Laura take a pregnancy
test?

A.  No.

Q \Were you ever with her when she took a pregnancy
test?

A.  She sent ne a photo of her taking a pregnancy
test or sent nme a photo of the result of the pregnancy
test.

Q But you were not -- were you in the sane --
where were when you received that photo?

A | was out to dinner with friends.

Q You were out -- who were you with?

A At the tinme | think I was Kyle Libby, one of --
actually and Ryan Hughes. Maybe it was Kyl e Libby and
Colin Holly (phonetic). Sorry. Those were the two guys.

Q \What was your reaction when you found out Laura
was pregnant ?

A.  Shocked | woul d say.

Q Shocked. And how did you feel about the
pregnancy?

A. | thought we were too -- | renenber it was
pretty early on in our relationship;, so |l felt like
neither of us were ready for a child together.

Q And did you tell Laura how you felt?
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A Yes.

Q Wiat was her reaction?

A. She was -- she was a little hesitant at first
but she agreed, especially after the dinner with her
famly.

Q And what happened during -- do you renenber when
that dinner with her famly was?

A. No. | remenber the location, but | don't
remenber the tineline of when it was.

Q GCkay. Wiat was the |l ocation?

A.  North Beach Restaurant.

Q And what happened during the dinner with her
fam|ly?

A. Her famly, both her nother and dad, appreciated
my honesty, and they said that she should al so go through
with it. And they would respect any decision that we
both came to, though

Q And when you say they appreciated your honesty,
what was it that you told then?

A. | told themthat | was -- that | didn't think
either of us were ready for a child, and that | think we
shoul d abort the child. If this was further down in the
relationship, then it's a possibility that we woul d nost
likely keep it.

Q D dyou -- was there anything el se that you told
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her parents about the pregnancy or your relationship with
Laura?

A. | just said we weren't ready. | nean, | don't
remenber the exact wording.

Q GOkay. So when you say they appreciated your
honesty, your honesty in regards to what?

A. Just giving ny forthright opinion to them Most
peopl e would not be -- they would just say "I"'mgoing to
support what ever deci sion your daughter chooses."” And
t hen once you have the daughter in a different room you,
essentially -- maybe you would say, |like, "Hey. | don't
t hi nk we should go through with this."

| was upfront with them saying, "I don't think
we should go through with this.”" And | don't think many
peopl e woul d do that.

Q And was Laura's opinion about -- or what did
Laura tell her parents during that dinner about wanting
to keep the baby or not?

A. She also said it probably -- she said it would
be the best decision for her and us but that it would be
sad having to have an abortion. She was sad about it.

Q Did you know that Laura had a nedical condition
that may have nmade it difficult for her to get pregnant

in the future?

A.  Yeah. She said she had pol ycystic ovari es;
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correct? | think that's what she said.

Q And did she explain to you that that was part of
why she was conflicted about keeping the child or not?

A. People have children all the tine with
pol ycystic ovaries. So she said it was a concern, but it
wasn't like a life-deterring thing. She kind of -- we
ki nd of brushed over it because ny sister also has it.

Q So you -- she shared with you, though, that she
was conflicted about term nating the pregnancy?

A. She said -- | nmean, | think it would be
saddeni ng for anybody; so yes.

Q So you were -- just so I'mclear, you were aware
that she felt conflicted about termnating that; right?

A Yes.

Q Oay. So Laura -- I'mnot clear about -- is it
your position that she wasn't actually pregnant?

A. | think -- | don't think she was pregnant two
times. | think one of themwas a nade up story, and |
t hi nk one m ght have been legitimate.

Q \Which one do you think was legitimte?

A. The first tine.

Q And why do you think she was pregnant the second
time?

A. | think she did that to keep ne around because |
t hi nk she was going through a lot at the tinme. She said
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her dad was termnally ill. She said that she was having
suicidal thoughts. | think this was, like, a way of,
essentially, trying to -- like, another itemto keep ne

attached to the rel ationship.
Q Can you give nme a rough estimate as to when the

second pregnancy was?

A. | would say fall or winter of 2016. Somewhere
inthat tinmeframe. It all -- like, she said that she
legitimately was pregnant twi ce over the course of, |ike,

four or five nonths.

M5. COURSON. Earlier you said she'd |ied about
t he abortion.

THE W TNESS: Yes.

M5. COURSON. So are you saying that she was
pregnant the first tinme and then --

THE WTNESS: | don't know --

M5. COURSON: -- she had an abortion, but then
she |ied about being pregnant the second tine?

THE WTNESS: So when we net up with her father

he said that she had |lied about having the abortion. So

| don't know. Looking back, | don't know what tineline,
what pregnancy was what, what abortion was what. It was
al ways - -

BY MS. JUSSEN- COCKE

Q But you do believe that she did have an
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abortion?

A.  Maybe on the first go around. | don't know |
still to this day don't think she was pregnant.

Q So you don't think she was pregnant at all?

A. | don't think she was pregnant because of al
the stories. The tinelines never made sense. So | don't
-- |l ooking back now -- at the tinme | definitely thought
she was pregnant. Looking back now, | don't.

Q Oay. So | just want to be a hundred percent
because | thought earlier you said you did think she was
pregnant one of those tinmes. So is your story that you
don't think she was ever pregnant?

A. If she was ever pregnant, | believe it was the
first tinme. But | -- |ooking back now, | don't know if
she ever was pregnant. So at the tine -- | don't know
how to give you a clear answer on this because at the
time | thought she was pregnant both tines because |I'm
not going to go and study the tinelines of pregnancies
and do everything like that. But |ooking back now, I
t hi nk one of the pregnancies or both were made up.

Q Ckay.

M5. COURSON:. So you also don't think she had an
abortion?
THE WTNESS: Correct.

111
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BY M5. JUSSEN- COOKE

Q D d you and Laura ever tal k about what woul d
happen if she kept the baby?

A Yeah. | --

Q And what was your position on that?

A. | said that having a baby isn't going to keep
the two of us together. |If that's what she's trying to
do by that, then that's not, |ike, a guarantee to keep ne
around. | cared about her for her, not if she's pregnant
or not.

Q And what about your wllingness to be involved
with the child if she were to decide to have it? D d you
di scuss that?

A. |If she decided to have it? Wat do you nean?

Q Yeah. Had she decided to keep the child, did
you tal k about whether you would be involved in the
child' s life at all?

A.  She woul d al ways give ne ultimtuns of "If |
keep the child -- if | don't keep the child, will you
stay around? And if | keep the child will you | eave?"
She woul d al ways give nme those ultimtunms, and | would
al ways say to her the sane thing. "I will stay around
with or without a child,” neaning | will stay in the
relationship with or without a child.

Q And -- but ny question was did you discuss
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whet her you woul d be part of a child's |ife if she had
t he baby?

A. | just said | would stay in her life with or
wi t hout the child.

Q Did you specifically discuss whether you would
want a relationship with the child?

A | -- we're talking about if she was to keep it,
would I have a relationship with the child?

Q Yeah. D dthe two of you discuss that?

A. | don't renenber.

Q Okay. D d you ever go -- you said you went with
Laura to have an abortion?

A.  Unh- huh.

Q \Were was that?

A.  Planned Parenthood in Wal nut Creek.

Q And who nade that appointnment at Pl anned
Par ent hood i n Val nut Creek?

A.  She did.

Q She did. So she called them and schedul ed t hat
appoi nt ment ?

A.  Yeah. Because she knew | was working out there,
that it would be closer if I went with her to be there
for support.

Q ay. In your response that you filed, you
stated that you "tried to work things out for purposes of
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her nental and enotional stability."

A Yes.

Q \What do you nean by that?

A Well, if you read the text nessages to and from
her parents, they said "Do whatever it takes to keep her
alive." So during certain times, she would be suicidal.
And - -

Q How many tinmes was she suicidal ?

A.  Over the course of nmonths. | don't know.

Q Over the course of what -- can you give ne the
timeframe fromthe first time that you ever directly
wi t nessed her being suicidal?

A. Yeah. | would say fall 2016 all the way up
until early 2017.

Q How many tinmes did you witness her being
sui cidal or threatening suicide?

M5. POLLOCK: That's vague.
M5. JUSSEN- COCKE:  Yeah.
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q On how many occasions that you can renenber, did
she threaten to conmt suicide?

A. Miltiple tines. Probably around five. | nean,
but it would be random because, like, | would be sitting
at work; and she would send a text to her sister, her
sister's boyfriend, and nyself saying that she was
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calling herself a piece shit and nobody cares about her
and she wants to end her life. So, like, | don't know
I s that considered, |ike, a suicidal thought? O do |

have to be with her in that nonment? | nean, which one
are you asking nme?

Q | guess I"'minterested in know ng how nmany ti nes
Laura expressed to you that she was considering taking
her own |ife?

A Miltiple tines. So, yeah. Probably, then five
to ten tines.

Q Sothe first tine that you felt -- when was the
first tinme you felt that Laura was nental ly unstabl e?

A.  Fall 2016.

M5. POLLOCK: |'msorry, what?

THE WTNESS: Fall 2016. | just saw -- liKke,
that was the first, like, manic -- maybe it was earlier.
Maybe it was July 2016; so it was really early on in the
rel ati onshi p.

BY M5. JUSSEN- COOKE

Q And what do you nmean by manic? Do you have any
nmedi cal or nental health training?

A. Do | have any nental health training? No.

Q So what do you nean when you say that she was
mani c?

A.  Sonebody, essentially, freaking out for no
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reason, | would say. There was little to no reason to
freak out whether it be nme not being able to make it over
a certain night or not being able to see sonebody and she
woul d then accuse nme of cheating or doing sonething with
sonebody el se. And then she would get her dad on the
phone. He would cal mher down. She'd get her nomon the
phone. She'd calmher down. That's what |'m sayi ng when
| say manic.

Q Oay. And the first tinme that you w tnessed
t hat was when?

A. | wuld say July. Like, around July, sumrer of
2016.

Q And specifically, in the summer of 2016, you
w tnessed her -- and just let ne knowif I'mgetting this
wrong. But you wi tnessed her getting upset because you
didn't do sonething?

A. | nean, she was getting upset for a nmultitude of
reasons. |'mjust throwi ng out a random exanpl e, but
yes. There was always a ridiculous reason as to why she
was getting upset.

Q How frequently between July 2016 and, | think
you said that it went through early 2017, did you wtness
t hese epi sodes of --

A W're tal king about the suicidal episodes;

right?
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Q No. I'mtalking about what you're referring to
as these mani ¢ epi sodes.

A.  Oh. The manic episodes went all the way up
until late 2017, but the suicidal ones |I'mtalking about
ended in early 2017.

Q Sol just want to -- like, I want to understand
all the reasons why you think she was nental |y unstabl e.
So there was a mani c, what you descri be as nanic,
epi sodes?

A.  Yeah.

Q And there were Laura's discussion of wanting to
take her own life. |Is there any other reasons why you
t hink she was nental |y unstabl e?

A well, 1'l'l tell you this exanple. | remenber
this clearly. July 2016, it was ny -- the anniversary of
ny father's death. | couldn't make a bl ack-tie event
that ni ght because | was with ny famly and friends
celebrating the anniversary of his life. She was
incredi bly pissed off because | didn't show up to the
di nner, though, | gave her plenty of warning of a couple
days. And she decided to call me crying, told ne how
upset she was, and then essentially, would be pissed off
and to the point where I had ny friends on -- she was on
speaker phone and | had ny friends |listening as well.

Q ay. And but you're describing --
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A.  I'mdescribing, like, one -- you asked nme for an
exanpl e of -- one exanple; right?

Q So that's an exanple of why you think she's
nmental |y unstabl e?

A Well, if you would' ve heard her scream ng, yes,
you woul d think that because | didn't show up to a
bl ack-tie dinner that | gave her warning that | wasn't
going to nmake it to.

Q Oay. FromJuly 2016 through, let's say, July
of 2017, did you tell Laura that she should seek nental
heal th treatnent?

A.  Can you repeat the dates?

Q Yeah. Between July of 2016 and July of 2017.

A Dd1l tell her to seek treatnment then? | don't
remenber.

Q D d you ever tell her to seek nental health
t reat nent ?

A. Both her famly and I thought it would be good
for her in Decenber, yes. She got admtted to an
i npati ent therapy.

Q Did you ever go see her at this inpatient
facility?

A, No.

Q How do you know she was admtted to an inpatient

facility?
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A.  Her nomtext ne.

Q But you have no personal know edge that she was
admtted to an inpatient facility?

A. No. | went off her nmonmls word.

Q \What happened in Decenber of 2016 around the
i ncident that you're describing?

A.  She was suicidal. She wanted to end her life
multiple for -- | don't renmenber the exact reason, but
she wanted to end her life.

Q And were you with her? Did she tell you that
directly?

A I was with ny famly; so she told ne on the
phone. Yeah.

Q And what was your response?

A | nean, | didn't want sonebody to die on ny
watch; so | wanted to talk to her, cal mher down. And
her father would text nme "Say whatever you have to say to
keep her alive." So | did whatever | could to keep her
alive.

Q Did you ever tell Laura that she needed to be
nmedi cat ed?

A.  She was already nedicated. | told her that she
shoul d adj ust nedications. And they would al ways say
that as well.

Q Wio's they?
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A.  Her parents.

Q Wien did you tell her that she needed to adj ust
her medi cations?

A. Wen | wuld see her go fromvery happy at a
di nner to very unhappy at the end of the dinner, or at --
i ke, an hour after for no apparent reason when we're
wat ching a TV show. So..

Q Wat is -- to your know edge, when is the first
time Laura was on nedi cations?

A.  She was pretty upfront about it fromthe very
beginning. 1'd say -- | nean, she said she'd been on it
forever. | mean, not forever, but she said she'd been it
for along tine. She'd been taking Anbien for years and
years. She said that she was -- what's the
anti depressant? Prozac. She said she takes Prozac. She
told me that she would take antidepressants. So she was
al ways upfront about taking nedications.

Q Do you have a history of nental illness?

A, No.

Q So is there any other reason that you think that
she is nental ly unstabl e?

A. |Is there any other reason | think she is
mental ly unstable? |Is that your question?

Q Yes.

M5. POLLOCK: Other than the manic --
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BY M5. JUSSEN- COOKE

Q Oher than the nedications, what you describe as
mani ¢ behavior, and the suicide -- the references to
sui ci de that she nade.

A. She'd go into severe depression, and then go
fromwanting to kill herself to incredibly happy the next
day |i ke nothing happened. So | nean, over the course of
our relationship, there was a | ot of nmanic episodes. So
| don't know how to answer your question, | guess.

Q And was that all follow ng the pregnancy?

A. No. | nean, are you asking was she in
depressi on before the pregnancy?

M5. POLLOCK: (Objection. Vague as to what we're
talking --

MS. JUSSEN- COCKE: |'m sorry.
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q Was the depressive episodes that you just
mentioned, did those all take place after the pregnancy?

A, No.

Q So when is the first episode that you renenber?

A. Well, | just gave you an exanple of one in July.
| think there was ones before that -- of 2016.

July 2016. So I'msure there was sone before that.

Q Sone of the what you described as manic or the

depressive? Sorry. |I'mjust trying to get clear as to,
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i ke, what exactly it is you're saying when you say that
she's -- she had these synptons and t hese what you
descri be as nental instability.

A. | guess, what would be the correct way to
describe it? And then you can give ne an exanple and

"1l tell you if she was doing that or not.

Q Well, you say that she was exhibiting -- she was

acting depressed; right?

A.  Uh- huh, yeah.

Q What do you nean when you say that?

A.  Very down on herself. She said that she was
wort hl ess. She would say that -- that she was just down
on herself and that she was upset for no reason, that --
| nmean, | don't know what a depressed person exhibits to
make them depressed, but she woul d al ways say she was
depr essed.

Q Ckay.

A It wasn't nme just comng up with that theory.
nmean, she was nedi cated before | ever net her, and she
woul d tell ne she had issues of depression.

Q Ckay.

M5. COURSON:. Do you recall on the day -- and
you might've already said this -- when Laura first said
she was pregnant?

THE W TNESS: No. | mean, | don't renmenber
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M5. COURSON. Can you estimate, you know, around
the time?
THE WTNESS: | thought it was fall 2016.
M5. JUSSEN- COOKE:  Ckay.
M5. COURSON. So then -- okay. Thanks.
BY Ms. JUSSEN- COOKE:
Q Do you recall a tinme in 2017 when Laura was
hospitalized after falling froma horse?
A.  She was hospitalized nmultiple tines, yeah.
Q Wien were those?
A. | know she was with ny famly one tinme in July.
She was hospitalized in, | think, the winter from an
acci dent, car accident.
M5. POLLOCK: Wnter or fall?
THE WTNESS: Sorry. | think it was 2017, early
2017, froma car accident. She was -- she hit her head
-- in text nmessages to ne that she had a seizure, hit her
head, went to the hospital in February -- what was that?
Late February.
BY Ms. JUSSEN- COOKE:
Q February of 2017?
A. Yeah. | witnessed her falling off of a horse |
think in March or April 2017. | nean, yeah.
Q And so you nentioned that she was with your

famly. You said that was July of 20177

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI  06/13/2018

www.aikenwelch.com



10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

Page 60

A.  Yeah. It was sumer of 2017.

Q OCkay. Wat happened during that tinme?

A.  She had a seizure on top of a horse and fell off
face first onto her -- onto the ground and had a seizure
on the ground.

Q Did you go see her when she was in the hospital?

M5. POLLOCK: (Object. Assunes facts not in
evi dence.

MS. JUSSEN- COCKE: |'m sorry.

M5. POLLOCK: WAs she in the hospital for that?
BY MS. JUSSEN- COOKE:

Q Oh. Was she hospitalized?

A. | think, yeah. That is what her famly's told
me and ny parents, ny famly, as well told nme she was
admtted -- she was taken in an anbul ance to the
hospi tal .

Q GCkay. So your famly was with her at the
hospital; is that correct?

A. |1 don't knowif they were with her. | just
remenber that they watched her be taken away. |'msure
they were with her. Like, | don't renenber. | don't
recall if they were -- what the exact details were. |
just renenber being worried.

Q You were worried. So did you go visit her in
the hospital ?
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A. No. They told ne not to drive out there.

Q \Who told you not to drive out there?

A. Her famly because they were going to rel ease
her | ater that evening.

Q Didyou talk to Laura when she was hospitalized?

A | did.

Q Was there anything unusual about your
conversation wth her?

A.  She sounded concussed.

Q \What do you nean --

A. | -- so playing sports, when sonebody gets
concussed, they're kind of out of it, like, they're very
al oof to when you're talking to them Cbviously, |'m not

a doctor, but what |I'msaying is she wasn't maki ng sense
inalot of things. And her nomsaid she was in the
report, whatever | think it's called. But on the phone,
| didn't think she was maki ng nuch sense because she
wanted to hop out of the anbulance in the mddle of the
car ride. She actually had the anbul ance pull over.
M5. POLLOCK: Wait. She actually --

BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Sorry. Say that again.

A. Yeah. | was told -- because | was, like --
Laura was still -- she had her phone on her, so she was,

like, talking to nme on her phone or maybe it was her
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nmom s phone. | don't remenber. But | renenber then
woul d, like, switch over to ny nomand ny sister because
they were followi ng her to the hospital, follow ng the
anbul ance. And then they would say, like, "Hey. The
anbul ance is pulling over.”" Then I'd get a phone cal
from Laura sayi ng she doesn't think she needs to be
admtted to the hospital. They were taking her there for
precautionary reasons because she had a seizure, fell off
the horse. So | did not -- | don't renenber what
guestion | was answering now that the siren went by.

But. ..

Q W'Il nove on. D d you know that Laura had a
sei zure di sorder?

A. She told nme after her car accident that that was
the correlation that she said, after having a car
acci dent when she was riding in an Uber, that she started
getting seizures.

Q Okay. Wien did you and Laura decide to go to
| cel and?

A. W never decided. She bought the ticket and the
trip without nmy knowing, and it says that in the text
nessages.

Q Wich I haven't had a chance to review

A Well, | sent it to her rom That was the one |

wote to her in Decenber, and so you do have those.
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Q So you didn't decide -- did you ever express
interest to her in going to |Iceland?

A. W both tal ked about places we wanted to visit,
but that doesn't mean that's the exact place | wanted to
go.

Q Wis it a place you told her you wanted to visit?

A. It was a place that we both said | ooked very
pretty; so |'msure we both said, yes, we wanted to go
there at one point.

Q Are you guessing that you said yes? O are you
sure that you said yes?

M5. POLLOCK: Yes to going --

M5. JUSSEN- COOKE: Yes to wanting to go to
| cel and.

M5. POLLOCK: That's vague.

THE WTNESS: | nean, | want to travel the
world. | mean, everybody wants to go see every pl ace.
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q You're sure you told -- did the two of you
di scuss taking a trip to Iceland?

A. After she bought the ticket and the trip, yes.

Q Okay. So it's your testinmony that you didn't
have any di scussi ons about going to Iceland until after
she booked a trip?

A | nean -- okay. This is going to get confusing.
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We had tal ked about places that we wanted to go and
visit, but like, we never, like, ranked themin order of,
like, "Hey. This is where we're going to go together.

O thisis atripl want to do with you.”™ W would say
-- she would be, like, "Well, what places do you want to
go?" And | would ask her "Wat places do you want to
go?" It's like a normal dinner conversation.

Q So you were totally surprised that she had
bought tickets and booked a trip to Icel and?

A.  Yes. Because it was after the suicidal
depression, yes. | was very surprised.

Q And so there was no pl anning, no discussion of
it prior to you finding out that she had al ready booked a
ticket?

A. No. | had no idea she was going to book a
ticket.

Q Ckay.

A. And it says that in the text nessages.

Q In your text nessage that you sent to her nom
or --

A.  To her nomin one of themand then -- and to
her, to Laura, on ny text nmessage, | guess, that you are
going to receive.

Q So when did you and Laura go to Icel and?

A.  Over new years of 2000 -- it would have been the
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new year of 2017.

Q So 2016 to 20177

A.  Uh- huh.

Q Onthe flight to Iceland in Decenber -- let ne
back up. Was the flight in Decenber 2016 or January of
20177

A It wuld ve -- | nmean, well there was two
flights.

Q The flight to Iceland.

A. The flight to Iceland. So it woul d' ve been
Decenber 2016.

Q On the Decenber 2016 flight to Icel and, was
Laura upset?

A Yes.

Q Wat was she upset about?

A.  She was upset that | wasn't saying that we were
in arelationship. She wanted nme to go on social nedia
and say that we were boyfriend and girlfriend.

Q And why didn't you want to?

A. Because | had just wi tnessed her wanting to

comt suicide a few days prior and for the duration of a

month. So | said that | wanted to take it a day at tine.

"You had to earn back my trust.”
Q D dyou feel -- how do you feel Laura violated

your trust?
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A | felt Iike she violated because she was an
enotional roller coaster. Like |l said, | just felt like
she woul d say one thing and then the next nmonent she'd
feel something differently. And so | couldn't trust her
in that sense. | couldn't trust that I was going to have
a stable enotional relationship with her.

Q So she was upset that you woul dn't post on
social nedia that you were in a relationship with her?

A.  Yeah. She was just upset that | wasn't
forgiving her for what she had just put me through
because she'd ruined the holidays for ny famly.

Q Because she was suicidal, you're saying -- |I'm
sorry. Can you clarify when you say she ruined --

M5. POLLOCK: Yeah. darify.
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q ~-- the holidays for you and your famly? What
do you nean by that?

A.  Yeah. | shouldn't say ruin. That's a strong
term but she put a big danper on, like, our holiday and
spending time with famly because she was upset and
suicidal. And so | felt like nost of ny trip back hone
was on the phone with her trying to cal mher down.

M5. POLLOCK: Trip hone from where?
THE WTNESS: Well, | lived in San Franci sco and

my famly lives in Sacranento.
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BY M5. JUSSEN- COOKE

Q So when you say you -- what she put you through
that's what's your referencing?

A. Correct.

Q So on the flight was Laura crying?

A.  Yeah.

Q And did you try to confort her at all?

A. In the beginning | did.

Q How would you -- what would you say to her to
confort her?

A. Like, "W'Il| take it a day at atine. W're
going on a trip together. Stop focusing on what other
peopl e think of our relationship and focus on, |ike,
trying to have a good tinme." And she kept bringing up
the past, like, if |I forgive her. "Do you forgive nme for
lying to you? Do you forgive ne about being suicidal?"
And | would say -- | nean, | would say that I'mnot -- |
forgive her, but I"'mnot ready to take the next step in
our relationship and just be gung ho Iike nothing
happened.

Q So she was -- | just want to understand what she
was seeking your forgiveness for.

A. For lying to ne.

Q About what?

A.  An abortion.
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Q Okay. Was there anything el se she was aski ng

your forgiveness for?

A Wll, she -- | nmean, it was nostly for lying to
me. | didn't -- | had trust issues with her and her
famly because her famly said that they also lied, |ike,

to cover up, especially the night where Colin Scanl on,
nmysel f, Laura, and Laura's dad net up. He had admtted
that she was |ying and naking up stories, and so that's
what she was apol ogi zing for.
Q \Wen you say he admitted --
A.  Ron Owens.
Q Admtted that Laura was |ying?
A.  And making up stories.
Q And so you said her parents admtted to |ying?
What did they say?
M5. POLLOCK: (bjection. |It's vague.
M5. JUSSEN- COOKE: |'m sorry.
M5. POLLOCK: It's Ron. | thought he said Ron
Onens. About the father, not the parents.
M5. JUSSEN- COOKE: Can you read his answer back?
(Record Read.)
BY Ms. JUSSEN- COOKE
Q So when you say her famly said they also lied,
when was that?

A.  That night we all had a discussion.
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Q GCkay. And when you say her famly, are you
tal king specifically about Ron?
A. |1 don't -- okay. So | think that all three of
t hem knew what she was doing. So -- nmeaning Laura, her
not her, and Ron knew that she was lying to nme and that
they were, essentially, covering up for her until that
ni ght because none of the story made sense. And that's
why | had the neeting with Ron, Laura, ny sister's
boyfri end, and nysel f.
M5. COURSON:. What was the story that didn't
make sense?
THE WTNESS: That she was -- that she had an
aborti on.
M5. COURSON: But when was the story that --
THE W TNESS: She said that she went through
with an abortion or she said that she went through with
an abortion and that she was pregnant. And that night,
her dad said no, that she nmade up a story and went al ong
withit. And that was why | had ny sister's boyfriend
there to witness that.
BY Ms. JUSSEN- COOKE
Q Did he explain what the story was that she nade
up?
A. | don't renenber |ooking back now There was a

| ot goi ng on.
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M5. COURSON: Were you aware that after that,
she had an appoi ntnent at Pl anned Parenthood in San
Raf ael ?

MS. POLLOCK: After what?

M5. COURSON. After this conversation took place
with her famly that night.

M5. POLLOCK: It's not with her famly. Are you
tal ki ng about the neeting with Ron, Colin --

M5. COURSON. Sorry. The neeting, yes.

M5. POLLOCK: Ckay.

THE WTNESS: Was | aware, probably. | don't
remenber. | don't renenber.
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q So back to the flight. Wre you upset with

Laura on that flight?

A.  In the beginning absolutely not. | nean, we had
delays in our flight, but it was, like -- that wasn't a
big deal. | think towards -- she kept asking nme the sane

questions. So | said "My answer isn't going to change

j ust because you've asked nme ten tines.

Q What was that question?

A. If | wuld, essentially, forget everything that
happened, and | said "No. |I'mnot going to forget
everything that happened. | will forgive you, but | wll

not forget it.
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Q GOkay. And so then what happened?

A.  She got very upset, and | -- she got upset
multiple times on the flight. But that time | just,
essentially, just tried to sleep while she was upset.

Q I'msorry. | couldn't understand you. You said
you were trying to sleep? O she was trying to sleep?

A. No. Because it was a long flight, | tried to --
after our discussion, | just tried to go to sleep, and
she would just keep trying to wake ne up to ask ne if ny
answer had changed. And so after she was crying, | tried
to console in the very beginning, and then this kept
going on. And so then |I finally just stopped consoling
her and just tried to, essentially, sleep. | would get
up and wal k around the plane because it was a | ong
flight, and then | would conme back to ny seat and try to
go to sl eep.

Q Were the -- did you criticize her at all on that
flight?

A. | told her that -- | think | probably called
her -- probably. | nean, | probably said that she needs
-- she's got to be realistic and so to stop acting crazy.
| would say | probably said sonething along those |ines.

Q Wuuld you call her crazy often during your
relationship with her?

A. No. Because that -- | think I -- no. | woul d
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not call her that often.

Q Wuuld you say that you called her crazy on --
would it be fair to say that you would call her crazy on
mul ti pl e occasi ons?

A. | would say she's acting crazy. So..

Q Okay. Wat other nanmes would you call her
besi des crazy?

A. | don't know.

M5, POLLOCK: Well, it's different, crazy or
acting crazy.

BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Wuuld you say that -- did you call her crazy?
O would you tell her she was acting crazy?

A | wuld tell her she was acting crazy a | ot of
the tines. Not a lot of the tines. | told her she was
acting crazy a fewtines in our relationship, nore than a
few tines.

Q \What other ways did you criticize her on that
flight?

A. | don't know. Wat other ways | criticized her?
| just said --

M5. POLLOCK: |'m confused because | thought you
were tal king about in general how many tinmes he woul d ask
her --

M5. JUSSEN- COCKE: | was, but then now --
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M5. POLLOCK: -- and now you're going back to

t he pl ane.

M5. JUSSEN- COOKE: -- |I'mgoing back to the

pl ane.

MS. POLLOCK: Got it.

THE WTNESS: So maybe | probably told her once,

maybe twice. | don't know.

BY Ms. JUSSEN- COOKE:

Q ay. And what other ways -- were there other

ways that you were being critical besides telling her

that she was acting crazy on that flight?

A. No. | don't renenber, no.

Q Ckay. In general during your relationship, in

what ways were you critical of her?

A. In general in ny relationship, what ways was |

critical of her? | don't know.

Q So do you renenber getting mad at Laura and

yelling at her on that flight?

A | wouldn't say | yelled at her. | never yelled

at her. W're on a flight. | would not do that. | was,

essentially, upset. Absolutely. Like, we were both

upset.

Q Wuuld you say you raised your voice?

A.  To where the person in front of us would hear
us? | nean, we were having a conversation on a redeye
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flight; so | think anybody could hear a nornal
conversation.

Q And when Laura was crying, would you tell her to
stop crying?

A.  Yes.

Q Okay. Wre there any other nanes that you would
call Laura during fights that you two woul d have, not
specific to this flight but just in general?

No. | don't remenber.

Q Okay. Have you ever called Laura ugly?

A.  No.

Q Have you ever told Laura she's bad at her job?

A.  Wat's her job?

Q You tell ne.

She raced horses; so no. She would win all the
time at riding horses; so no.

Q Didyou tell Laura that she was boring in bed?

A, No.

Q D d you recommend or ask Laura if she would have
a threesone with her sister?

A. No, | did not.

Q Were you aware that other people could hear you
during that flight?

A. | think anybody could hear us. | just said that
because we were having a conversation on a redeye flight.
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Wuld it be, |ike, where people four rows ahead could
hear us? No. Absolutely not.

Q \What was your response when you found out that a
fell ow passenger gave Laura a note? I|I'msorry. D d you
find out that a fell ow passenger gave Laura a note?

A.  Yeah. She told ne in Iceland.

Q And what was your response when she told you
t hat ?

A.  That that person had no idea what | had just
gone through. And so -- that |I'"msorry that sonebody
el se had to hear our discussion, but at the tine, |ike,

t hat person had no i dea what had just transpired over the
 ast nont h.

Q And by what you had just gone through, you nean?

A Ckay. Wiat we both had just gone through, but
especially nme being lied to and ny trust issues with her.
The person had no background story of why | would be
upset .

M5. COURSON: Did she tell you why she |ied?

THE WTNESS: Did she tell nme why she |ied?

M5. COURSON:. About having an abortion?

MS. POLLOCK: It assunes facts not in evidence.

M5. COURSON:. He just said she |ied about the
abortion.

M5. POLLOCK: Okay. Did you discuss it with
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her ?

THE WTNESS: Did | discuss what with her?

M5. POLLOCK: The --

THE WTNESS: | nean, that's why we had the
di scussion with her dad that night, that she was |ying.
BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Did Laura ever admt to |lying?
A.  Yes. That night.

M5. COURSON:. Did she tell you why she |ied?

THE WTNESS: No. They told nme that she -- her
dad even said she creates stories that night.

M5. COURSON: Do you think it would have been
possi bl e that she was scared to have an abortion and so
she lied to you and said she had one?

M5. POLLOCK: Calls for speculation. |If you
know the answer. Don't specul ate.

THE W TNESS: No.

BY M5. JUSSEN- COOKE
Q Have you ever net the other passenger on the
| celandair's flight in Decenber 2016 who gave her the
not e?
A.  No. | never net her.
Q Have you had any interaction with that passenger
since then?
A.  No.
877.451.1580 www.aikenwelch.com

MICHAEL MARRACCINI  06/13/2018



10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

Page 77

Q Okay. Wien you were in lceland, did you and
Laura get into any argunents?
Yes.
When was the first argunment?

New Year's Eve. | had to | eave the room

o > O >

What happened?

A. She, again, brought up the sane exact issue as
before asking if | forgave her. And | said | forgave
her, but I, again, would not forget it. And then she
wanted me to post of a photo of the two of us, and | said
"No. "

Q Wiy were you so adamant agai nst posting a photo
of you and Laura?

A. Because | didn't think she was enotionally
stable, and | said, "Until we work on us, |'mnot going
to be posting photos with sonebody."

Q But you thought she was enptionally stable
enough to take you to Icel and?

A. So you're -- so, | nmean, even her famly said |
should go on the trip with her because, essentially, to
make up for what had just transpired.

Q So why did you go on the trip with her?

A. That's a good question. Looking back, | don't
know why. | don't know why.

Q So | just want to understand. You were refusing
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to post a picture with her because you didn't think she
was enotionally stable; right? That's why you woul dn't
post photos -- a photo with her?

A.  Yeah. Because | was having trust issues with
her; so | did not want to -- I'"ma private person, and |
didn't want that to be out. Like, | didn't want to be
posting a photo with her especially when | was having
trust issues with her.

Q You say you are a private person. Do you post
on I nstagram or Facebook or other social nedia with any
kind of -- how often do you post on social nedia?

A.  Once a nonth.

Q Once a nonth. On -- only once per nmonth? O
once per nmonth on all of those different, Facebook,
| nst agram - -

A Wll, they're all linked together; so if you
make one post, it goes on all of them So do you count
t hat as one or two?

Q Did you post on social nedia while you were in
| cel and?

A.  Yeah, | did.

Q Okay. But you just refused to post anything --
any photos with Laura?

A. W took photos together, but | didn't post one
of her and I.
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Q GCkay. And that was, again, because of her
mental instability?

A. | just was having trust issues, like | just
said, in our relationshinp.

Q Okay. So during this argunment that the two of
you had --

M5. POLLOCK: (bjection. Vague.
MS. JUSSEN- COCKE: |'m sorry.
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q On New Year's Eve you said that you and her got
into an argunent?

A.  Yeah.

Q Did you wake her up in the mddle of that night
because she had sent a photo of the two of you to a
friend of hers?

A. Did 1l wake her up? No.

Q \Were you upset because she sent a photo of the
two of you to a friend of hers?

A. | asked why she would do that, but |I was not
upset in, like -- or did | yell at her or sonething al ong
t hose lines? No.

Q So was that part of what you were argui ng about
was the fact that she sent a photo?

A.  That had nothing to do with what our argunent on

New Year's night. That was after the fact. That was,
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i ke, four or five days later.
Q Okay. $So on New Year's night, what was the
argunment about ?
A. Again, she wanted to post on social nmedia and
say that we were together, and I said "No."
Q Did you know that Laura can't swmwell?
Well, | witnessed it in Iceland. So yes.

A
Q Wat happened when you witnessed it?
A

She -- it was, like, a standing size hot tub and
there would be, like, a deep spot every -- by deep |
mean, like, six feet, five feet. It was always to the

poi nt where she could stand, but if she ever tried to
swm she couldn't swm So she would have to wal k on
the shall ow areas so she could stand up.

Q ay. And what do you nean when you said you
wi tnessed it? Wat does that nean? What did you
W t ness?

A Well, I wtnessed her -- like, | swamacross to
a certain point, and she wouldn't swimacross. And | was
like, "Why aren't you swi mmng?" And that was the first
time | ever witnessed her not being able to swimthat
wel | .

Q Did you know before that that she couldn't swim
that well?

A.  No.
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Q Okay. Between Decenber 2016 and when your
rel ati onship was over-over, | think you said that was
Novenber ?

A It was late 2017

Q Late 2017. In that year period, did you ever
put your hands on Laura's neck?

A, No.

Q D d you ever strangle her?

A.  No.

Q Did you ever slap her using the pal mof your
hand anywhere on her body?

A, No.

Q During sex you never slapped her butt?

A. No. Not that | recall.

Q During sex you never -- did you ever hold her
down when the two of you had sex?

A. No, | did not.

Q Between Decenber 2016 and Decenber 2017, did you
ever hold a pillow over Laura's face while you were
having sex with her?

A.  No.

Q Between Decenber 2016 and Decenber 2017, did you
ever witness Laura | ose consciousness during sex with
her ?

A No.
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Q Did Laura ever talk to you about her concerns
and fears about having sex with you?

A, No.

Q Did Laura ever cry while the two of you were
havi ng sex?

A.  No.

Q Have you ever seen --

A. She said -- one tine, when | said "I |ove you,"
she started crying afterwards.

Q Wen was that?

A. | have no idea. Sonetinme in 2017

Q Wuld it have been, like, sumer? Fall?

A It -- probably, like, spring | would say.

Q Spring.

A.  Yeah.

Q Have you ever seen Laura with red splotches or
mar ks around her eyes?

A.  Yeah.

Q And did you tal k about what that was?

A.  Yeah. She always said she had a hard tine
sl eepi ng.

Q She said it was because she had a hard tine
sl eepi ng?

A.  Yeah.

Q Oay. And how often would you see her with
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t hose marks on her eyes?

A.  Well, she would take Anbien every night, but I
mean, | would see her -- it wasn't often, but | would see
her with the splotches, | nean, |ike, nmaybe once a nonth,
once every coupl e nonths.

Q And when you talked to -- would you talk to her
about it and ask?

A No. I'mnot going to dig in, like, why
sonet hing's on her face, no.

Q So you noticed it but you just wouldn't discuss
it with her?

A 1've always -- like, if you're -- it's like
calling out, |like, sonmebody that has, like, a rash on
their face. | nmean, it's not going to make them feel
better if you call themout and say "Wy do you have a
rash on your face?" It would be -- | would just -- we
tal ked about it one tinme, and that was it. And we never
brought it up again.

Q And what was the discussion when you tal ked
about it that one tine?

A.  She just said that she was having trouble
sl eeping, wasn't getting nuch sleep, and that was it.
She was getting the marks on her eyes because of that.

Q ay. | have here a photo that shows redness

around Laura Ownen's right eye and cheek that was taken in
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March of 2017. This photo is attached as Exhibit 4 to
the declaration of Laura Ownens in support of her request
for a restraining order which was filed March 29, 2018.

Can you please mark these as just the exhibit
next in line? | believe we're only at 2. Yes.

A. Dd you say that those were red dots under her
eyes or redness on her face? That's what I'mtrying to
figure out.

Q On. Didyou see red dots on her face?

A.  That was what | was discussing were the red
dot s.

The red dots, okay.
Under her eyes, she would get red dots.
Ckay.

| wasn't discussing, |like, that photo.

o >» O > O

Oh, no. 1'll ask you about that photo next.
(Plaintiff's Exhibit No. 2 marked for
| dentification.)
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q | also have here a photo showi ng redness around
Laura Onen's right eye and cheek. This was taken in
March of 2017. And actually, for the record, |let ne just
correct, [Exhibit 2 -- what's been nmarked as [Exhibit 2 is
a photo of Laura Omen's eyes and cheeks that was taken in

May of 2017. And |I'mgoing to ask that the photo of her
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right eye and cheek from March 2017 be marked as
Exhi bit 3.

(Plaintiff's Exhibit No. 3 marked for

| dentification.)
BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q So I amshow ng you what's been narked as
Exhi bit 2 and Exhibit 3. Go ahead and take a | ook at
t hose. Between Decenber 2016 and October of 2017, did
you ever see Laura with these types of little red marks
around her eyes?

A. That's not what | saw, no.

Q That's not. Did you ever see her with marks
l'ike this around her --

M5. POLLOCK: Wiy don't we separate it so you're
tal ki ng about Exhibit 2 and then Exhibit 3.

M5. JUSSEN- COOKE: Yeah. Absolutely. Ckay.
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q So looking at [Exhibit 2, did you ever see Laura
with redness and marks -- and |I'mtal king about what's
going -- in kind of the socket around her eye and the
redness right above here and the redness right down bel ow
here. Did you ever see marks |like that on her?

A, No.

M5. POLLOCK: Just for the record, that's My of

2017.
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BY M5. JUSSEN- COOKE

In the May 2017 photo?
No. | never saw that.
You never saw that, okay.

No.

o >» O > O

Now, | ooking at what's been nmarked as [Exhibit 3|
which is the March 2017 photo. Again, in this photo it
shows redness in the -- like, around her eyelid and sone
underneath her eye as well. Did you ever see Laura with
marks |li ke this on her face?

A. No, | did not.

Q Never, okay. So when you said that you saw
mar ks on her face...

A. They were like little red dots. They were,
like, alnmost like if you take a pin and you woul d see,
like, a couple dots on her eye. Like, it wasn't, like, a
hundred or anything like that. You'd see, like, a few
dots under her eye. And she would be the one asking if |
saw it originally. She would say -- | nean, | don't
remenber, actually, how the conversation went; but it was
somet hi ng where we both brought it up, like, both
noticing that she had it. But she said that it was due
to sleep, lack of sleep.

Q D d she say anything el se about thenf

A.  No.
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Q Okay. | have here -- these are two photos that
show a bruise on Laura Onens's arm They were taken on
February 28th of 2017, and | would |ike to have these
mar ked as Exhibits 4 and 5, please.

(Plaintiff's Exhibit Nos. 4 and 5 marked
for Identification.)
BY M5. JUSSEN- COOKE

Q | am handi ng you what's been marked as Exhibit 4
and Exhibit 5. D d you ever see Laura wth bruises |ike
t his?

A. | would see her with bruises all the tine.

Q Okay. And what -- did you talk to her about the
brui ses that you saw all the tine?

A.  Yeah. She said she rides horses.

Q Oay. And that -- that was the extent of your
conversation about the bruises on her body, it was just
t hat she rides horses?

A.  She rides horses every day, and so she woul d get
bruises. |I'mnot going to dig into why she gets bruises
fromriding horses.

Q Ckay.

M5. COURSON:. Did she tell you how she woul d get
the bruises fromriding the horse?
THE WTNESS: No. It was just -- | nean, she

woul d care -- she would do everything for, like, the
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horses. Like, she was doing, like, all -- so she'd put

t he huge saddl es on her shoul der; carry everything; walk
t he horses down from 1|ike, the paddock down to where she
was riding them | nean, | don't know how it happens.

BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Ckay. Thank you. So would you say that you --
how frequently woul d you say that you saw Laura with
injuries on her body?

A. In 2017 she was getting injured a lot. She fel
of f her horse nultiple tines. One time | was witness to
it. Onetime ny famly was witness to it, but she had a
lot of falls off the horses during all of 2017,
especially wth her seizures. Her seizure -- | nean, one
of the points in tinme, like, in her texts even a couple
days |l ater, she had a huge bruise on the back of her head
on -- | don't even remenber where it was -- fromfalling
and hitting her head on the counter after having a
seizure. | nmean, | wasn't going to constantly be
bringi ng up how she was getting the bruises.

Q Okay. Between Septenber of 2016 and March of
2017, did you ever -- did you have a key to Laura's
apart nent ?

A. No. No. | never had a -- | nean, she gave ne a
key to go over there, but | gave it back when she cane

hone.
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Q D d you go over there w thout her being hone?

A.  Yeah. She told ne to -- well, one, it was to
pick up a nutrition product that she wasn't going to use.
So | went over there to pick it up. And then one tine
she had wanted ny famly to go in there. WlIl, she
wanted ny nomto stay at her place because nmy nonis not
fromhere. She said that ny nomcould stay at her house.
So | just showed them where she lived, and | even sent
her a photo of when we were in there to Laura as show ng
that we were in there. And she was excited that we were
all in there |ooking at her place.

Q So you -- and when did you send that photo?

A Oh. | don't renmenber. It was in 2017, | would
say.

Q WII it be in the text nessages that you
pr oduced?

A.  Yeah.

Q So you sent Laura a photo frominside of her
house?

A. Inside of her apartnent, yeah.

Q Frominside of her apartnment. And who were you
there with?

A. M sister and ny nom

Q And did Laura give you perm ssion to take your
sister and your nominto her apartnent when she wasn't
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home?
A.  She said that nmy nom shoul d stay at her house
when she wasn't there for the weekend.
Q Did she tell your nomthat?
A.  She told ne.
M5. POLLOCK: Calls for speculation, did she
tell her...
THE WTNESS: Did ny nomstay there? No, she
didn't.
BY MS. JUSSEN- COOKE:
Q At what -- let's see. Wien is the tine |ast
time that you had sex with Laura?
A.  Late 2017.

Q Like, would you say Novenber or Decenber?

A | would say after summer probably around fall.

| don't renenber.

Q Howclose in time would you, if you can give an

answer, was it to that conversation that you said took

five to ten mnutes when you told her you were officially

done?

A. This is -- the conversation was a couple weeks

after.
Q ay.
Maybe a few weeks. | don't renenber.

Q Before you had that conversation with Laura,

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI  06/13/2018

www.aikenwelch.com



10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

Page 91

were you dating ot her wonen?

A Well, we were on and off towards the end; so
then | started dating a couple other girls, yeah. W
didn't have -- the sex, though, never overlaid with other
wonen. So neaning, | wasn't having sex with two
di fferent people or anything like that.

Q So you weren't having sex with the other wonen
when you were -- until after Decenber of 20 --

AL Once | cut it off fromLaura, then | started
having -- started essentially really going in and having
other -- started dating other wonen nore.

Q So just so l'mclear on the tineline and what
you' re sayi ng.

A.  Yeah.

Q The conversation that you had with Laura that
you said lasted five to ten mnutes in |ate 2017, you
were not having sex with any other wonen until after that
conversation?

A. Correct.

Q Okay. Wien you were kind of going off and on
as what you described -- or | think --

A. That's the term| used, yeah.

Q Howlong did that last up until -- or | guess --
so when did the off and on start if it ended in |ate
Decenber with that phone call? Wen did it start?
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A. 1 didn't say it ended in | ate Decenber.

Q O I'msorry. In late 2017.

A.  Yeah. | nean, we were on and off for a |ong
time. | would say for, | nean -- essentially, since
March | woul d say we were on and off.

Q ©Didit upset -- if Laura would cancel plans with
you, woul d you get upset?

A. | think one of the last times -- | nean, |'m not
upset, wouldn't be the term| would use. But | said this
is, like, that she had cancelled on me then -- | think it
was one of the last tines that we hung out. But did I
get upset? No.

Q Was she cancelling plans with you -- was that
conmon?

A No.

Q In fall or early winter in late 2017, did you
ever show up at Laura's house wi thout first being
invited?

A, No.

Q Did you ever show up at her house w thout
telling her that you were going to go there first?

A. Can you repeat that?

Q Did you ever go to her house without telling her
you were going to go to her house before you went?

A. | don't know what the question is.
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Q Yeah. D d you ever show up at Laura's house
wi t hout discussing it with her first?
A. No. | never showed up w thout discussing it
first.
MS. POLLOCK: You mean uninvited?
THE W TNESS: Uni nvi t ed.
M5. COURSON. O wunannounced?

BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q O unannounced?

A.  No.

Q Are you a fan of Mybeck's restaurant?

A | don't think it's -- | nmean, it's decent. But
aml| big fan of it? No.

Q Wien is the first time you went there?

A. |1've gone there twice, both tinmes in 2017. Once
was earlier in 2017, and then the last tinme was late in
2017.

Q And who did you go with those -- each tinme?

A Fist tine was with nmy two roommates, Al ex
Rapazzini and then | was living with another person at
the tinme named Alison Mann (phonetic). Went there after
we wal ked around the Marina. And then the second tine
was after hel ping ny sister and her boyfriend nove
furniture that day, and we sat at the bar.

Q Have you ever gone there with Laura?
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A, No.

Q Didyou -- were you aware that it was a
restaurant Laura and her parents frequented?

A. They frequented many restaurants. They eat out
every night. They would always go in that district.

Q So that didn't answer the question, though. Are
you aware that that was a restaurant that they
frequented -- that Maybeck's was a restaurant that they
frequent ed?

A. Yeah. | knew that they go there.

Q Between March 2016 and Septenber 2017 --

A.  Can you repeat the tineline?

Q I'msorry. Gve ne one second. Did you know
that Laura and her parents would go to Maybeck's on
Wednesday' s?

A. No. | had no idea.

Q Do you renenber seeing Laura and her parents at
Maybeck's in the fall of 20177

A. No. It says that in ny text nessages to her as
wel | .

Q It says what in your text nessages to her?

A. She asked where | was eating that night, and |
said we just finished at Maybeck's. And she said "Ch. |
didn't even see you." She goes "Wiere were you sitting?
In the bar?" And | said, "Yes." And | said "Wre you
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there?" And she said, "Yes. | was in the dining room"
If you're sitting in Maybeck's where we were
sitting at the bar, you would never be able to see them

Q And who were you with that tinme?

A M sister --

M5. POLLOCK: Wich tine?
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q I'msorry. The second tine that you went there

which was, like, the later time in 2017.
MS. POLLOCK: Wth his sister.
BY MS. JUSSEN- COOKE:

Q You were with your sister?

A.  Sister and her boyfriend.

Q And her boyfriend, okay. And you did not see
Laura and her famly?

A, No.

Q GCkay. D d you and Laura ever go to Mamanoko
t oget her ?

A. No. | never went there with her.

Q GCkay. D d you know that it was a restaurant --
were you aware that it was a restaurant that Laura would
frequently go to?

A well, | found out the two tinmes that | went
there. | ran into her both tinmes, so | put tw and two
together that's now a new place that they frequent.
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Q Howclose is that to Laura' s house?

A.  Three bl ocks, four bl ocks.

Q Do you live in the nei ghborhood?

A. The girl | was dating at the tine did.

Q Were did she live?

A. She lived in the Marina. She lives, I|ike,
essentially on Lonbard and -- what's the one after?

M5. COURSON: Pierce?

THE WTNESS: Pierce. Exactly.

BY MS. JUSSEN- COOKE:

Q And the girl you were dating at the tinme, what
was her nane?

A. Callie (phonetic) Supsinskas.

Q So you said you ran -- just to clarify, did you
say that you ran into Laura tw ce at Mamanoko?

A. Yeah. So the first tine | saw -- the first tine
we ran into her, and we were seated right next to her
not her and Laura. And | thought it was very -- it was a
very awkward di al ogue. | introduced Laura to Callie
because we were literally sitting this distance from one
another. And then we -- |like, they sat us at the sushi
bar, like, literally a couple feet away.

And then the second tinme | went back because she
could tell | was just, |like, enbarrassed, essentially,
that ny -- a girl that | was seeing for awhile was -- or,
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sorry. Let me clarify this.
| didn't enjoy the first meal that nuch because
the two of theminteracting just made it very awkward; so
Callie wanted to make it up to ne and go back there again
because she would go there all the time with her friends.
And so we went back again, and we ran into them | saw
Laura and her nmom and her dad, and | asked if we could
leave. | didn't want to be back in the sanme restaurant
agai n.
Q So let's talk about the first tine.
A Ckay.
Q Ckay. Wen was that?
A. Late 2017. | don't renenber. | would say
Oct ober, Novenber.
M5. POLLOCK: Which restaurant are we tal king
about ?
THE W TNESS: Mananoko.
M5. JUSSEN- COOKE: We're tal king about Manmanoko.
BY M5. JUSSEN- COOKE
Q And you said that you were there with Callie
twice and you ran into Laura there tw ce.
A. Both tines.
Q And the first time -- I'mtrying to understand
when that first tinme was.
A Yeah. It was late -- so the way it happened,
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too, is we ran into her, and it was a very awkward
i nteraction.

Q \Who was there first? Like, you ran into her
Did you walk in and see themthere? O did they walk in
and see you?

A. They were eating dessert when we wal ked in.

Q Okay. So you walked in and they were eating
dessert and then what happened?

A.  The hostess sat us right next to them

Q Okay. Wias there other tables available in the
rest aur ant ?

A. | mean, the hostess sat us at that | ocation.

Q That's not what | asked. Were there other
tabl es available in the restaurant?

A.  That was -- the sushi bar was the only spot that
was available and that's where we sat. So | don't recal
if there was a m scellaneous table in there.

Q But were you unconfortable sitting that close to
t hent?

A.  Yeah. Absolutely.

Q But you don't recall whether there was anywhere
else in the restaurant to sit?

A. | would assune they sat us there -- | nean,
don't renenber. |'mgoing to say that. But | would
think if there was another --
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M5. POLLOCK: Specul ati on.
THE WTNESS: Okay. No. | don't recall.
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q Okay. So you -- did you -- okay. So you wal ked
in, you saw them and you were sat. Did you have any
interaction directly with then?

A.  Yeah. | introduced Laura and her nother to ny
-- to Callie at the tine.

Q Oay. And do you know if this interaction at
Manmanoko, the first tine you ran into Laura with Callie
there, was this before or after the conversation you had
wi th Laura when you said things were done?

A. | think I had the conversation with her really
qui ckly after.

Q So --

A. Not like -- | should give you a better tineline.
| would say within a week, | gave her the phone call
sayi ng that we were done.

Q Okay. So you hadn't actually officially broken
up with Laura?

A. | said we were on and off. So at the tine,
like, we weren't really seeing each other, weren't
tal king to each other that nuch. Maybe once a week,
couple tinmes a week. We were never seeing each other
often. W were both traveling.
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Q Were you still having sex?

A, No.

Q Okay. So | just want to understand, like, the
timeline here. I'mhaving a -- and I knowit's a |ong
time ago and it's hard to renenber all of these. So if
you can't, then | get that.

A. O course.

Q But had you had sex with Laura -- did you have
sex with Laura after the night, the first night, you ran
into her with Callie?

A.  No.

Q Ckay. Were you having sex with Callie at that
poi nt ?

A, No.

Q ay. So you introduced the two of them and
t hen you sat down. You said you were unconfortable, but
did you continue with your neal ?

A. They were eating dessert. They were finishing
dessert; so they got up within mnutes after we got sat

down. Like, they were -- | couldn't even tell you. |

think they were -- yeah. They were eating dessert, yeah.

Q Okay. And prior to this time, you had never run

into or seen Laura and her fam |y at Mamanoko prior to
this first time wwth Callie?

A.  No.
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Q Before you went to Mamanoko with Callie that
ni ght, had you seen Laura's |nstagram post saying that
she was going to go there?

A.  No. | have her bl ocked.

Q But this was before your conversation you said

A | didn't --

Q This was before your breakup conversation?

A No. | did not see a post that she was going
t here.

Q So after that night when you have this
unconfortabl e interaction --

A.  Yeah.

Q -- what happened between you and Laura?

A. W had the conversation on the phone within the
next couple weeks that | just didn't want to see her
anynore.

Q So you only spoke with her -- was that your only
interaction with Laura after that night?

A. | mean, we mght have text each other a little
bit, but I don't remenber what the texts were about.
There m ght have been sonme comuni cation

Q So tell ne about the next tinme that you ran into
Cal lie at Mamanoko.

A. Next tine | ran into Callie?

Q | nean, sorry, that you ran into Laura
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A. | walked in. | saw that they were sitting at
the exact sane table. They did not see nme. | asked if
we could go to a different restaurant.

Q And did you go to a different restaurant?

A.  Yes.

Q \Were was the table that they were sitting? Was
it facing the street?

A It's towards the back -- both tines they were
seated in, |like, a back booth in the very back of the
restaurant. It's a booth; so if, like, you walk in, the
booth's like this in the very back. So I don't know how
to describe that.

Q But you can see it as soon as you wal k in?

A. No, you can't. Wen we started getting wal ked
to our table, | saw that they were sitting back there and
| didn't want to go any further.

Q So you and Callie showed up there, and the
hostess started taking the two of you --

A.  The two of us.

Q =--to atable in the back and that's when you
saw her?

A.  Yes.

Q And then what did you do?

A | asked Callie if we could go to another
restaurant, and she said "Yes."
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Q Ckay. Since Cctober 2017 have you run into
Laura or her parents at Amici's restaurant in the Marina?

A. | ran into her parents crossing the street of
Lonbard in front of Amci's.

Q And what happened?

A. | gave her dad a hug.

Q Anything el se?

A, That was it.

Q Ddthe tw of you talk at all? You just gave
hima hug and | eft?

A Well, we were crossing the street, and so | --
it was at night. So | nean, we're not going to sit and
chat in the mddle of the intersection. So | just gave
hima hug. | said "l hope all is well."

Q ay.

A. And | had a witness there for me was -- | think
Colin Scanlon and ny sister, as well, Stephanie. They
were both with ne when | was crossing the street.

Q Okay. And that's the only time you ran into
Laura or her parents at Amici's?

A At Amici's, yes. Wll, | was never in Amci's,
but that was next to Am ci's.

Q Next to it, okay.

A.  Yeah.

Q D d you walk back and forth in front of the
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restaurant several tines while they were having their
meal there?

A, No.

Q Wien did you find out that Laura had contacted
Callie?

A. Wen Callie showed ne in early 2018. So early
January 2018. It was over the course of the first couple
weeks of January.

Q Do you know when she contacted Callie?

A. Yeah. It was after she saw us in public. Laura
saw Callie and | wal ki ng.

Q \ere?

A. W were going to the grocery store on Chestnut.
The grocery store Marina Meats, nmaybe it was. Marina
Market. | forget the nane of it. As we were wal ki ng
back, it was raining, and | saw Laura. Well, | didn't.
Actually, Callie noticed it, but she saw Laura sitting in
the, like, a high top table in a restaurant of Manmanoko.
| was wal ki ng - -

Q So you didn't see her there at Mamanoko? You
said Callie saw her?

A. Callie saw her and pointed it out to me as we
wer e wal ki ng.

Q So is that actually a third tine that you saw --

A Well, you asked if I went in the first two
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times.
Q No. | asked if you ever saw her there.

AL Okay. So | went into the restaurant tw ce for

food and once when |I was wal ki ng home on Chestnut Street.

So that would be three tines then.
Q Okay. And you said she contacted Callie after
t hat ?
Correct.
Q And you estimate that was around..
A It was in the new year. So it was right
after -- | mean, it was after January 2nd before -- when

all this was filed on January 8 or 9. So within that

Q Oay. And what did Callie tell you?

A.  That she was di sturbed by what she had just
received |ike | think anybody woul d.

Q \Wat else did she say?

A. That she wanted to talk to nme about it.

Q D d you talk about it?

A.  Yeah. And so we fornulated a nessage to send

back to Laura essentially trying to kill the
conversation, not go on any longer. So we wote, |ike,
just a very -- "Thank you for reaching out. | appreciate
it." Sonething along those |ines.

Q So when you say we wote it, you hel ped her
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craft that response?

A well, we wanted the conversation to not be
carried out because Laura wanted to neet for coffee, and
Callie did not want to nmeet for coffee. So Callie was
the one that wote it, but she asked what ny input was.
And | said "I would just say thank you for reaching out."

Q Okay. So she thought about, like -- she asked
your input before she sent anything back to Laura?

A.  Yeah.

Q Okay. D dthe two of you tal k about anything
el se about that nessage and her response to it?

A. Ddthe tw of us talk about the nessage?

Q Didyou and Callie discuss anything el se?

A. W just thought it was disturbing that she cane
up with all that.

Q Howdid it make you feel ?

A. It made ne feel terrible because |I thought her
and | were |eaving on a good note. | nean, the |ast
conversation she said she wanted the very best for ne,
and | told her the sane exact thing. So to receive that,
it was, | felt, like out of spite, especially because she
saw that we just -- well, |I'mspeculating here. But she
saw us wal king in the Marina and she saw ne post a photo
with another girl.

Q ay. But you don't know that that's --
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A. | mean, it happened the day after | posted a
phot o.

Q It happened the day --

A. A day or two after | posted the photo is when
this all cane about.

Q So you hadn't bl ocked her on social nedia yet
t hen?

A.  Oh. | have her blocked on everything, yeah.

Q At the point when you posted the photo --

A.  Yeah.

Q -- which you say was the day before she sent the
nessage - -

A.  Yeah.

Q -- had you already bl ocked Laura on soci al
medi a?

A.  Yeah. She has about seven -- like, over five
accounts, though.

Q Okay. Wiat does that nean?

A. She has multiple accounts. So she has an
account -- two accounts for her dog. She has two
accounts for her horses. She m ght have an account for
each horse. She has one for Quartet Farns. She has one
for herself. She has one for the radio.

Q So did you block all of thenf
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A. Oh, yes. Absolutely.

Q So did you block themall the day before -- or
before you posted that picture with Callie?

A.  She was bl ocked for awhile, but she still knew,
i ke, my whereabouts. She would say that | posted on the
Instagramin | ate January, and she was al ready bl ocked.
So I don't know howto tell you that, |ike, how she's
seeing it.

Q Are all your posts set to private?

A.  Yes, they are.

Q Soif I goon Instagram | can't see any of your
post s?

A. Correct.

Q ay. Walk nme through what happened on
January 7th when you encountered Laura on the street?

A. M sister and | were just finishing dinner at
Ace Wasabi's. W literally wal ked out of the restaurant,
and Laura | ooked |ike she was com ng from Lonbard. |
don't really know. W had to wal k back home to ny
sister's house. So, | nean, within ten feet of exiting
Ace Wasabi's that night, Laura was standing right there
and we confronted -- ny sister -- | didn't want to
confront Laura. | asked the entire tine to "Please stop
the conversation.” But ny sister was asking her why she
woul d send those types of nessages to Callie.
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Q \What else did your sister say? Wwo -- walk ne
t hrough that conversation

A.  Yeah.

MS. POLLOCK: Which one? |'m confused.

BY Ms. JUSSEN- COOKE

Q Walk me through the conversation that transpired
bet ween you, your sister, and Laura on the street after
you left Wasabi -- Ace Wasabi .

A.  Ace Wasabi, yeah. Walk you through it?

Q  Yeah.

A. So we walk out, and it is a quick interaction.
Wal ked out. She was standing there, and | asked ny
sister to let's cross the street. And Laura, |ike, she
canme out, l|ike, guns blazing. Like, essentially, ny
sister -- | don't know who started the conversation, but
| know it got to the point of ny sister asked why she
woul d send that. | just said "Wio cares why she woul d
send that. Let's just keep noving."

The whole tinme | asked to stop the conversation,
and Laura said then -- turned to me and said, "I thought
you noved to Sacramento.” And | did tell her that | was
nmovi ng to Sacramento because | didn't want her to keep
trying in our relationship. | wanted it to just be over,
and so | told her that | was | eaving.

Q Had she kept trying in your relationship?
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A Well, we'd been tal king about nme noving for a
| ong period of time. And so on the final plug of when
did have a conversation with her on the phone call the
night where | said no nore, | said that | was going to be
nmoving to Sacramento within the next few weeks or nonth.

Q Okay. So then what happened in that
conversation?

A.  The conversation with nmy sister; correct?

Q Yeah. Wth your sister and Laura on

January 7th.

A. So yeah. It was really quick. Laura called ne
aliar. | said, "Just stay out of ny life." | don't
know why we -- why we can't just go apart from one
anot her, and she said, |like, essentially | was just a
liar. | told her to stay out of nmy life. It was that
si npl e.

Q And did you say anything el se?

A. | was the nost silent one of the whole
conversation. So...

Q Did your sister say anything el se?

A.  She just said "Wiy would you wite those things
to Callie? That's just cruel and you know t hat none of
t hat ever happened.”

Q Had -- was Laura upset?

A. | think everybody was upset.
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Q Was Laura crying?

A, No.

Q \Were did you go after that?

A. To ny sister's house.

Q Actually, let nme back up. Were -- in reference
to Laura's house, how far away was the interaction on the
street on January 7th from Laura's house?

A.  Two bl ocks.

Q Okay. \Were did you go after that interaction?

A. A few blocks further to ny sister's house.

Q GCkay. And did you and your sister discuss what
had happened?

A Yes.

Q ay. And what did you say?

A | said that | should file for a restraining
order; so | called the cops that night.

Q Ckay.

A.  The cops cane and took a report and | said that
| was having a little concern for ny safety.

Q Wiy were you concerned for your safety?

A. Well, she had just witten ny current girlfriend
three e-mails, or three Facebook nessages. | had run
into her twice in a matter of days where | woul d never
run into her. And so | was concerned | was going to be,
one, being followed, two, that my current -- or ny
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girlfriend at the tine or girl that I was dating was al so
going to be followed. So | wanted to take down a report
maki ng sure that what was happeni ng was unusual .

Q You running into her within a few bl ocks of her
house?

A | think --

Q Is that what was unusual ? Wat part was
unusual ?

A.  Her getting mad and upset and witing ny current
girlfriend multiple nmessages that were lies and running
into her, essentially. | think that is why | nmade the
police report.

Q That's why you filed the police report, okay.
VWhat did you tell the police?

A. That | had just run into her.

Q Did you provide the police with a copy of the
Facebook nessage?

A Yes.

Q \Wihen were you served with the tenporary
restrai ning order?

A. Wthin a week after the whol e incident.

Q Okay. And are you aware that it requires you to
stay away from Laura's house?

A.  Yeah. A hundred yards.

Q A hundred yards. Have you lived in the Marina
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at all since being served with that?

A. Have | lived in the Mrina?

Q Yeah.

A.  No.

Q Have you stayed in the Marina since then?
A.  Yeah.

M5. POLLOCK: Vague as to tine.
BY M5. JUSSEN- COOKE:
Q Have you spent the night in the Marina since
January 10, 2018?
Yeah. | dated a girl that lived in the Marina.
Q \What was her address?
A. Callie'"s Supsinskas?
Q  Yeah.
A. | don't renenber her address, but it was, |ike |
said, Pierce and -- maybe it was Pierce and Fil bert.
It's like in between Filbert and Lonbard, right over
there. It's further than a hundred yards, though.
Q Can you estinmate how many -- well, have you ever

been within a hundred yards of Laura's house?

A.  No.

Q Since --

A. | always take a different street.

Q -- January 10, 2018, have you ever gone within a

hundred yards of her house?
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A, No.

Q Since January 10, 2018, have you gone to
Del arosa restaurant on Chestnut Street?

A.  No.

Q Since January 10, 2018, have you posted any
pi ctures of yourself at Delarosa on Chestnut Street?

A, No.

Q Are you famliar wth Barry's Bootcanp?

A.  Yeah.

Q Okay. Actually, I"'msorry. Before we go to
Barry's Bootcanp, | had one | ast question about, | think
it was Wasabi, Ace Wasabi. Who paid for dinner that
ni ght ?

A M sister.

Q Your sister, okay.

M5. COURSON: Were you aware that Callie reached
out to Laura after you and Callie broke up?

THE W TNESS: No.
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q So you are famliar with Barry's Bootcanp you
sai d?

A. Correct.

Q GCkay. And have you been there before?

A. Have | been to Barry's?

Q  Yeah.
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A.  Yeah.

Q Wiich location?

A. | do a mx of the FiDh and Mari na.

Q Ckay.

A. Mstly the financial district, though.

Q You know that this is where Laura works out
every day; right?

A | didn't know she worked out there every day,
but yes. | knew she would go there.

Q How often would she go there when you were
dati ng?

A It was a mx. | don't know.

Q Well, when she -- I'"msorry.

A, Sonetinmes no days a week. Sonetinmes a day a
week. Sonetinmes a couple days a week.

Q But would you say she went there regularly?

A.  Yeah, | would. That's her only gym

Q Okay. And you know that it's a block and a hal f
from her house?

A, Yes, | know

Q Since January 10th, how many tinmes have you gone
to Barry's Bootcanp in the Marina | ocation?

A. 1've gone -- | had a pack of 25 that | used that
| purchased. | probably went to the Marina | ocation two
tinmes.
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Q Two tines?
A.  Maybe. Maybe three.

Q And when was that?

A | would go with Callie; so |late January, early
-- fromlate January to March, | would say. |In that tine
span.

Q You only went with Callie? You never go wthout
her ?

A No. | went one tinme wthout her, yeah.

Q How many tinmes did you go with Callie?

A, Twi ce.

Q Since January 10, 2018, how many tinmes have you

gone to Mamanoko?
A.  None.
Q How many tinmes have you gone to Amici's since
January 10t h?
A.  None.
Q How many tinmes have you gone to Maybeck's since
January 10t h?
A.  None.
M5. JUSSEN COOKE: And do you have anynore
guestions about any of those?
M5. COURSON: (Nonverbal response.)
BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q Have you ever dated any celebrities?
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A. 1've gone on a date with one.

Q Who?

A. Does it matter? Do | have to answer that
guestion?

Q Yes.

A. | went out with Sarah Hyl and.

Q And when was that?

A. Over five years ago.

Q How many -- you said once?

A.  Yeah.

Q Is that it? Any other celebrities that you' ve
dat ed?

A. Yeah. That's it.

Q Have you dated the relatives of celebrities?

A No.

Q Okay. D d you ever call Laura your sugar mam?

A, No.

Q Never?

AL Did1l call her my sugar mama?

Q  Yeah.

A. | don't recall.

Q You don't recall?

A. | don't renenber if |I've ever called her --

Q ay.

A | nean, that's like a joking termthat people
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woul d use.

you?

for thent

> O > O

Laur

> o0 >» O >» O >

for...

Yeabh.
So | don't know.

Did you ever ask Laura to pay for things for

No.

You never asked her to take you on trips and pay

No.

Did you pay for your trip to Iceland?

No.

Did you pay for your trip to Dubai?

No.

Did you pay for your hotel or your trip to Napa
a?

Not with Laura, no.

Did you pay for your trip to Carnel with Laura?
Yes.

What did you pay for?

| paid for dinners that we went to.

How many?

| think we were there for one night; so | paid

You paid for dinner?

Yeah.
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Q GCay. D d you pay for the spa in Carnel that
you went to with Laura?

A. Refuge? | don't renenber who paid.

Q Didyou lock Laura in the sauna at that spa?

A. Refuge, no. |It's a huge sauna, no.

Q Between |ate 2016 and the end of 2017, did you
tell Laura that you wanted a Panerai watch?

A. | told her I was going to buy the watch for
nmysel f.

Q How nuch is that watch?

A.  $6,000 probably. Right around there.

Q So you never asked her to purchase it for you?

A, No.

Q Did you drop hints that you wanted her to buy it
for you?

A. | told her I was going to buy the watch.

Q So the two of you, did you go shopping together
for the watch?

A. | went shopping by nyself.

Q You never went shopping with her for it?

A. W were in La Jolla together, and she was --
this was when she fell off her horse, the time where |
witnessed it. She stayed in the car the whole tinme. |
went in there. She slept in the car.

Q That trip to La Jolla, did the two of you have
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an argument during that trip?

A, No.

Q Didyou yell at her in front of other people or
clients during that trip?

A.  No.

Q Did you go shopping for a watch in Dubai when
Laura took you there in March 20177?

A DidIl go shopping? | nean, the mall is huge. |
mean, did we go shoppi ng?

Q For a Panerai watch in March when you were in
Dubai ?

A, No.

Q Didyou ask Laura to pay for you to attend a
Tony Robbi ns concert?

A No.

Q Did she pay for you to attend the Tony Robbi ns
concert?

A. She said the radio did.

Q She said the radio did?

A.  She said the radio bought two tickets to go to
go to Tony Robbi ns.

Q Did Laura pay for your neal s?

A W --

M5. POLLOCK: Vague. At the --
111
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BY M5. JUSSEN- COOKE:

Q Throughout your relationship, did Laura pay for
nost of the meals that you shared together?

A. No. W would split a lot of the neals.

Q Wuuld you say you split them 50 percent of the
time?

A | would say we split a lot of the neals. |
don't know the exact nunber. But yeah. 50 percent's a
good nunber.

Q | nmean, it's not ny testinony. |It's yours, and
| "' masking you to give an estinate.

A. | would say we split half the neals.

Q Have you ever been -- do you own firearns?

A.  Uh- huh.

Q D d you surrender those firearns when you were
served with a tenporary restraining order?

A. | didn't know that | was supposed to, but I
don't have themin ny possession.

Q \Were are they?

A. They're in ny nom s house in Sacramento.

They' re | ocked up.

Q How many do you own?

A One.

Q Have you ever posted photos of yourself wth
firearnms on social nedia?
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A

Q

No.

Have you ever been accused of donestic viol ence

in the past?

A

Q

No.

When did you stop dating Callie?

Early February or -- yeah. Like m d-February.
How cone?

Why'd | stop dating Callie? Because | thought

she was cheating on ne.

Q

o > O »

Did Callie ever accuse you of being abusive?
No.

D d she ever accuse you of being deceptive?
No.

You sure?

Deceptive? D d she say -- what do you nean by

deceptive? Like, was | --

Q
A

Did she ever accuse you of being deceptive?

She just didn't understand why | wasn't very

forthcomng with ny relationship with Laura, why | didn't

give her all the details about being on and off with her

for so | ong.

Q
A
Q
A

Did she accuse you of being mani pul ative?
No.
Did you ever strangle Callie?

No.
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Q Did you ever suffocate her with a pillow during
sex?

A, No.

Q Did you ever hold her down and give her bruises
during sex?

A.  No.

Q We confirnmed that you did not know that she
reached out to Laura after the two of you broke up?

A. Confirmed. | did not know that.

M5. JUSSEN- COOKE: Yeah. |If we can just take a
short break, and then we should -- | know you have to be
out of here at 1:30; so we'll make sure that happens.

(Recess Taken.)

M5. POLLOCK: So he wants to correct an answer
regardi ng the photos, any photos of himw th a gun.

MS. JUSSEN- COOKE:  Uh- huh

THE WTNESS: Yeah. There was, |ike, a photo
from like, five years ago where | was taking a photo
with a hunting rifle when I was shooting a clay pigeon.
But it wasn't with my owmn firearm But it was froma
|l ong period of tinme ago. | didn't remenber that.

BY Ms. JUSSEN- COOKE
Q Okay. Wth regards to your social nedia
account, when did you go private with those?

A I'"'mnot sure. | really don't know. | would --
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it my have been a nonth ago, | would say.
Q Could it have been yesterday?
A | don't think so. | didn't do it yesterday, no.
M5. COURSON:. So on Monday when | | ooked up your
| nstagram account and | was able to view it, does that
mean it was private or public?
THE WTNESS: |If you were able to viewit, then
it means it's public. But | didn't change it yesterday.
MS. JUSSEN- COOKE: Ckay. That concl udes the
deposition today.
COURT REPORTER:. Wuld you |ike a copy?

M5. POLLOCK: Yeabh.

(Wher eupon the deposition is concluded 1:07

p.m)
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I, the undersigned, M CHAEL MARRACCI NI, do hereby

certify that |

find it to be a true and accurate transcription of ny

SI GNATURE OF DEPONENT

have read the foregoing deposition and

testinony, with the follow ng corrections,

PAGE LI NE

CHANGE

i f any:

M CHAEL MARRACCI NI, Date
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REPORTER S CERTI FI CATE

I, KAYLIN BUSH, a Shorthand Reporter, State of
California, do hereby certify:

That M CHAEL MARRACCI NI, in the foregoing
deposi ti on named, was present and by me sworn as a
witness in the above-entitled action at the tinme and
pl ace therein specified,

That said deposition was taken before ne at said
time and place, and was taken down in shorthand by nme, a
Certified Shorthand Reporter of the State of California,
and was thereafter transcribed into typewiting, and that
t he foregoing transcript constitutes a full, true and
correct report of said deposition and of the proceedi ngs
t hat took pl ace;

I N WTNESS WHEREOF, | have hereunder subscri bed

ny hand this Z%Zéigay of » Jufre /2018

KAYLI N BUSH, CSR NO. 14267
State of California

877.451.1580 www.aikenwelch.com

MICHAEL MARRACCINI  06/13/2018



Page 127
Index: $100,000..adjust

Exhibits

Ex1 Marraccini,M
2:115:1,17,24

Ex2 Marraccini,M
2:12 84:17,23 85:7,15,
18

Ex3 Marraccini,M
2:13 85:2,3,7,15 86:6

Ex4 Marraccini,M
2:14 84:1 87:8

Ex5 Marraccini,M
2:15 87:9

1987 18:2 28th 6:11,14 87:3
1:07 124:14 29 84:3
1:30 123:12 2nd 105:11

2 3

$

$100,000 20:23
$3,000 8:4
$6,000 119:11

---000--- 3:13

1 5:1,17,24 15:22 16:4,
13,21 17:319:22

10 9:8,9,11 13:19 14:12
15:11 113:10,24 114:2,
5116:12

2 18:284:5,17,23 857,
15,18

2,000 40:14
20 91:8
2000 64:25
2005 24:22
2006 25:24
2007 26:1
2011 26:5
2012 26:5
2015 21:7

2016 18:12,19 27:13
31:2 36:13 41:25 46:7
50:13 51:13,15,17
52:12,13,21 53:15 54:9,
13 55:557:22,23 59:3
65:2,5,11,12 76:20
81:1,18,22 85:8 88:20
94:11 119:6

2017 15:22 16:4,13,22
17:319:22 20:3 21:6
29:20,21 32:23 33:6,11
34:150:14 52:22 53:4,5
54:10,13 59:7,15,16,21,
23,25 60:1 65:1,2,6

3 85:2,3,7,1586:6
3543 3:17
3rd 3:7 6:15,19

4

4 84:187:45,8
415 745-3681 3:22
415 864-1790 3:18

5

5 3:1787:45,9
50 121:5,8

500 23:1

510 763-9967 4:4

6

681 18:4,10,13,18

70,000 21:20

94610 4:3

a.m. 36
ability 10:22
abort 43:22

abortion 36:18 37:10,
25 38:4,5,7,11 44:21
46:12,17,20,22 47:1,23
49:12 67:25 69:13,16,
17 75:21,24 76:13

abortions 41:16
absolute 34:4

absolutely 32:1233:2
34:15 70:16 73:21 75:2
85:16 98:20 108:1

abusive 122:10
accept 5:20
accepted 27:1,5,6 29:7

accident 7:1959:13,16
62:14,16

account 13:18,20,23
15:9 16:12 20:1,6,7
107:21,22 123:24 124:5

accounts 13:23
107:18,20,21,22

accurate 10:2,19 11:1
accurately 10:23
accuse 52:4 122:10,12,

100 321 81:4,5,18,22 82:11 7th 10815 110:10 17,22
o 84:1,22,25 85:1,8,25 1117 d 122:2
10:08 3:6 86:2,7 87:3 88:9,12,21 : accuse -
10th 156 115:21 89:13 90:13 91:16 92:2, Ace 108:17,21 109:8,9
116:16,19 16 93:15,16,17 94:11, 8 114:12
18 95:9 97:13 103:1 . FU
' - 10,13,14,16 73:11
13th 3:5 2018 3:55:19 13:19 o
15 7:17.23.24 9:8.9.11 14:12 1511 84:3 1046, 9 action 3:10
7113:10,24 114:2,5 adamant 77:12
150,000 20:14 116:12
16 33:8 9 105:12 address 18:3,819:7
: 21 5:19 94102 3:8 113:12,15
17 33:8,9 . .
25 115:23 94110 3:17 addresses 15:22
1800 3:6 - i . .
286 4:3 94111 3:21 adjust 55:23 56:2
18th 3:17
877.451.1580 www.aikenwelch.com
MICHAEL MARRACCINI 06/13/2018




Page 128
Index: admissible..bruise

admissible 16:7
admit 76:7

admitted 54:19,24 55:3
60:15 62:7 68:7,10,12,
14

advise 6:16
affiliated 26:9
afternoon 13:10
aggressive 31:8
agree 15:7,19 16:1
agreeable 6:20
agreed 43:4
agreement 5:20
ahead 75:185:7
Aid 3:6

Alex 18:14 21:1593:19
Alison 93:21
alive 50:6 55:18,19
alleged 37:8
allowed 38:2
aloof 61:13

Ambien 31:17 56:13
83:2

ambulance 60:15
61:18,19 62:4,5

Amici's 103:2,4,20,21,
22 116:15

amount 28:11 40:15
and/or 13:22 15:10
anniversary 53:15,18
answering 62:10
answers 6:25 7:13

antidepressant 37:17
56:15

antidepressants
31:18,25 32:2 56:16

anymore 101:16
116:21

apartment 88:22
89:20,21,25

apologizing 68:9
apparent 56:6
APPEARANCES 3:14
appeared 3:9

application-based
16:20

appointment 13:11
49:16,20 70:2

appreciated 43:14,18
44:5

approximate 9:10
Approximately 25:23

April 19:22 20:3 27:12
59:23

Area 3:6
areas 80:14
arguing 79:22

argument 77:4 79:5,
11,24 80:3 120:1

arguments 77:2
arm 87:2
assortment 29:12
assume 10:1 98:23
assumes 60:7 75:22

attached 5:23 46:4
84:1

attend 120:13,16
attending 25:7
attention 13:7

attorney 3:20 4:2 5:13
8:17 11:5 15:3 16:5,14,
23

attorney's 15:24 17:19
attorneys 5:15
audible 7:12

Audrey 3:205:10

audrey@coursonlaw.
com 3:22

Avenue 4:318:21,24
25:9

average 35:12

aware 45:1270:1,11
74:22 94:2,7 95:21
112:22 114:16

awhile 39:20 40:4
96:25 108:4

awkward 96:19 97:3
98:1

B

baby 44:18 48:3,6 49:2

back 17:838:2 46:21
47:7,8,14,19 65:5,23
66:21 68:20 69:24
70:14 71:15 73:1,3
77:23 88:15,24 96:23
97:4,6,8 102:8,9,11,15,
20 103:25 104:16
105:21 106:8 108:19
111:5

background 17:23
20:19 75:17

bad 74:12
bank 14:11

bar 93:24 94:25 95:3
96:22 98:15

Barry's 114:8,11,20,24
115:22

base 20:11
based 14:919:23
basic 7:6

basis 9:20

Bay 3:621:10
Beach 43:11
bed 74:17
begin 5:15,25

beginning 56:11 67:8
70:16 71:11

behavior 57:3
biased 37:3

big 66:19 70:18 93:13
bio 28:13

birth 18:1
bit 20:19 29:5 101:20

black-tie 24:553:16
547

blazing 109:14

block 35:4 107:25
108:2 115:18

blocked 29:20 32:25
33:23101:4 107:6,8,15
108:4,6

blocks 35:596:2 111:8,
10 112:4

Blue 23:22,23 24:3
body 81:1187:16 88:8
book 64:15

booked 63:24 64:9,13

Bootcamp 114:8,11,20
115:22

booth 102:9,10
booth's 102:11
boring 74:17

bought 62:20 63:21
64:9 120:20

boyfriend 30:2,4 50:25
65:18 69:9,19 93:23
95:13,14

Branagh 20:21,24
21:1,10,16,25

break 10:14,15 38:23
40:6 123:11

break-up 34:10
breakup 101:7

bring 13:8,24 15:13
17:16

bringing 67:14 88:19
broad 16:6

broke 114:17 123:8
broken 99:19

brought 77:7 83:18
86:21

bruise 87:288:15

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 129

Index: bruises..conversation

bruises 87:9,11,13,16,
19,23 88:19 123:4

Bruno 18:21,23 19:1
brushed 45:7
build 23:25 24:6,8

building 19:18 21:18,
22 225

Bumble 27:17,23 28:7,
9,16 29:2,11

BUSH 3:8
business 26:8,11,16
butt 81:13

buy 119:8,14,16

c

Cal 24:17,19 25:5,7

California 3:7,9,17,21
4:317:15 22:24 24:1
26:10,25

call 13:12 34:14,17,18
53:21 62:5 71:23 72:1,
3,6,12 74:7 83:15 91:25
99:17 110:3 117:16,19

called 36:2349:19
61:16 71:19 72:2 74:10
110:11 111:16 117:23

Callie 96:13,19 97:4,20
99:8,10 100:10,12,24
101:1,23,24 102:17,24
104:5,6,9,11,17,21,22
105:6,14 106:4,13
108:3,25 110:22
114:16,17 116:4,7,10
122:5,8,10,24

Callie's 113:13
calling 51:183:13
calls 35:7 76:15 90:6

calm 52:6,7 55:16
66:22

cancel 92:6
cancelled 92:10
cancelling 92:13
capacity 22:18

car 7:19,2159:13,16
61:19 62:14,15 119:23,
24

cards 15:9

care 87:25

cared 48:9

cares 51:1109:17
caring 30:17
Carmel 118:17 119:1
carried 106:3
carrier 34:15
carries 8:14
carry 34:11 88:2
case 7:20
caused 16:12
celebrating 53:18

celebrities 116:25
117:11,14

certified 3:87:2
chance 62:23

change 20:7 70:19
124:8

changed 71:10

characterize 34:23
36:2

characterized 29:24
39:3

Charles 20:16

chat 35:5,6 103:13
cheating 52:4 122:9
check 11:24
checking 13:17,20
cheek 83:2584:21 85:1
cheeks 84:24

Chestnut 104:13 105:4
114:3,6

child 42:24 43:21,22
45:3 48:12,15,19,20,23,
24 49:4,6,8

child's 48:17 49:1

children 45:4
chooses 44:9
city 21:1039:10
Clara 4:3

clarify 66:13,14 96:14
97:1

clarifying 40:10
clay 123:19

clear 45:12,15 47:16
57:2591:12

clients 120:4

Clinic 3:16

close 90:17 96:1 98:18
closed 13:23

closer 49:22
co-counsel 5:10
Coast 21:18,22 22:5
coaster 30:7,13 66:2
coffee 106:3,4

Colin 36:5,23 42:16
68:6 70:8 103:17

Colin's 39:3
college 24:16
comfort 67:7,10
comit 65:21
commencing 3:5
commercial 22:20
commission 20:11
commit 37:12 50:21
commitment 31:10

committed 31:4,7,13
32:18 33:5

common 92:14

communicate 7:9 28:6
32:1133:1,4

communication 29:19
101:21

communications 17:2
26:7

company 22:15,22
23:2

compensation 41:12
complete 13:18 16:18
completely 9:21
completes 17:22
complicated 19:15
concern 45:5111:19
concerned 111:20,24
concerns 82:1
concert 120:14,17
concluded 124:14
concludes 124:9
concussed 61:9,12
condition 44:22
conditions 10:25
confer 13:10
conference 5:12

confirmed 37:15
123:7,9

conflicted 45:3,9,13
confront 108:23
confronted 108:22

confused 38:20 72:22
109:4

confusing 63:25
connection 29:8
cons 32:15
consciousness 81:23
considered 51:3
console 71:11
consoling 71:12
constantly 88:18

contacted 104:4,9
105:6

continue 100:17
contract 40:22

conversation 33:12,15
34:1,9,10 36:9,11,13,15

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 130

Index: Cooperative..documents

37:461:8 64:7 70:5
73:25 74:2,25 86:20
87:16 90:18,21,25
91:15,18 99:11,13
101:5,7,14 105:22
106:2,19 108:24 109:2,
6,15,19 110:3,7,8,19

Cooperative 3:16
cops 111:16,18

copy 6:5,6 7:212:9
112:16 124:11

cordial 39:7

correct 30:11 36:6 41:2
45:1 47:24 58:4 60:18
67:4 84:23 91:19 105:8
108:13 110:8 114:22
123:14

corrections 6:7
correctly 37:1
correlation 62:15
counsel 5:9
count 78:17
counter 88:17

couple 11:913:322:1
24:10 26:2 35:2,4,6,18
39:24 40:10 41:15,25
53:20 83:5 86:16 88:14
90:21 91:3 96:22 99:24
101:15 104:7 115:15

Courson 3:205:11
40:16 46:11,14,17
47:22 58:22 59:1,5
69:10,14 70:1,5,9
75:19,21,23 76:9,12
87:22 93:7 96:8 114:16
116:23 124:4

court 6:107:7,14 9:25
10:5,9,11,12 124:11

courtroom 8:12,15
cover 68:6
covered 40:11
covering 69:6
craft 106:1

crazy 37:171:21,23
72:2,3,5,7,9,10,12,13,
14,16 73:11

creates 76:11
creating 36:19
credit 15:9

Creek 19:3,7,8 49:15,
17

critical 73:10,14,16
criticize 71:17 72:18
criticized 72:20
Cross 109:13
crossing 103:3,11,18
cruel 110:22

cry 82:4

crying 33:17 53:21
67:571:10 74:3,4 82:9
111:1

current 111:21,25
112:9

Cushman 22:20
cut 91:9

D

dad 36:19 37:15,17
39:6 43:14 46:1 52:5
68:7 69:18 76:5,11 977
103:6

damper 66:19

date 13:20 15:11,15,22
16:4,13,22 17:4 18:1
19:4 21:4,5 24:2,19
28:3117:1

dated 29:21 30:1
113:11 116:25 117:12,
14

dates 21:2122:3 25:22
27:1354:12

dating 27:15 28:18,19
30:7 34:25 35:9 41:18
91:1,3,11 96:4,11 112:1
115:11 122:5,8

daughter 44:9,10

day 3:56:1532:14 47:3
57:7 58:22 65:22 67:11
87:18 93:24 107:1,3,4,

12 108:2 115:7,8,14

days 6:13 53:21 65:21
80:1 88:15111:23
115:14,15

deal 70:18
death 53:16

December 29:20 32:23
33:534:1 36:13 38:17
54:19 55:5 62:25 65:4,
5,11,12 76:20 81:1,18,
22 85:8 90:14 91:8,25
92:1

decent 93:12

deceptive 122:12,15,
16,17

decide 48:12 62:18
63:1

decided 26:19 33:20
48:14,15 53:21 62:20

decision 43:16 44:9,20
declaration 12:23 84:2
deep 80:10

degree 25:4 26:6,7
Delarosa 114:3,6
delays 70:17
deponent 5:9

deposition 3:15:17,
18,22,24 6:6 7:16 8:6
10:511:4,13,16 12:22
15:4 124:10,14

depressed 31:17 58:8,
14,15,16

depression 57:5,12
58:20 64:11

depressive 57:17,25

describe 12:6 36:7
53:8 57:2 58:3,5 102:12

describing 53:2554:1
55:6

deserved 34:5,6

dessert 98:6,8 100:18,
19,21

details 60:22 122:20

developer 22:13

development 20:21,24
21:2,16 22:15,21,22

diagram 28:12
dialogue 96:19
die 55:15
difference 9:4 29:2
differently 66:4
difficult 10:9 44:23
dig 83:887:19
dining 95:1

dinner 35:6 36:10
39:11,13,24 42:12 43:4,
7,12 44:17 53:20 54:7
56:5 64:7 108:16
114:12 118:24

dinners 118:20

directly 50:11 55:11
99:6

discovery 16:7

discuss 34:8 48:13,25
49:5,9 63:20 75:25 76:2
83:10106:13 111:11

discussing 84:10,15
93:2,3

discussion 13:13
33:2553:11 64:12
68:25 71:8 75:11 76:5
83:19

discussions 63:23
disorder 62:13
distance 96:20

district 19:24 94:5
1155

disturbed 105:15
disturbing 106:14
doctor 61:14
doctor's 13:10 38:3

Document 13:16 16:2,
10,17 17:1,13

documents 5:19,23
11:15,18,20 12:7,21

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com




Page 131
Index: dog..fights

13:4,7,24 15:4,13 16:11
17:5,12,14,16,22

dog 107:21
dogs 24:12
dollars 40:14,19
domestic 122:2
Dorado 28:3
dorms 25:10
dosages 32:3

dots 84:6,9,11,12,13
86:14,16,18

downers 30:16
drive 11:2561:1,2
drop 119:14
drop-off 15:22 16:3
Dropbox 11:2312:5
Dubai 118:12120:6,11
due 86:22

duly 3:11

duration 34:19 65:21

E

e-mail 5:216:11,17
11:23 12:4,5

e-mails 111:22

earlier 42:1 46:11
47:10 51:16 93:16

early 42:2350:14 51:17
52:22 53:559:15 92:16
104:6 116:4 122:6

earn 20:10,22 21:19
25:4 65:23

East 21:10
easy 7:9
eat 94:4

eating 94:22 98:6,7
100:18,21

effect 8:14
El 28:3

electronic 5:20
Elisha 3:16 5:12

elisha@roclinic.org
3:18

else's 10:14
embarrassed 96:24

emotional 10:25 30:7,
12,23 50:1 66:2,6

emotionally 30:6
77:14,17 78:2

employed 19:19,21
employee 23:4,16
encountered 108:15

end 6:1533:19 51:2
55:7,9 56:591:2 119:6

ended 53:591:24 92:1
enjoy 97:2

enrolled 17:14 25:15
26:11 27:4,6,7

enrollment 26:24
entire 31:137:4 108:23
entity 13:22 15:11
episode 30:24 57:20

episodes 30:19 52:23,
24 53:2,3,9 57:8,17

equally 31:6

essentially 23:25 24:4,
6 28:9 29:6,9 31:14
36:18,20 37:1,18,24
38:13 44:11 46:3 51:25
53:22 69:6 70:22 71:4,
13 73:21 77:20 91:10
92:4 96:7,24 105:21
109:14 110:14 112:11

estate 19:13,14,16,17,
18 22:12,14,19,21,22,
24

estimate 9:5,13,18,21
19:10 29:15 46:5 59:1
105:9 113:19 121:11

estimates 9:21

estimating 9:3

eternity 41:24
Eve 77:579:10
evening 61:4
event 30:2153:16

evidence 16:7 60:8
75:22

exact 18:22 32:534:5
40:15 44:4 55:8 60:22
63:4 77:7 102:2 106:20
121:8

examination 5:22 7:5
examined 3:11
excited 89:10

exclusive 29:25 30:3,
10

executed 7:1
executive 20:1,8

exhibit 5:1,17,24 84:1,
4,17,23 85:2,3,7,15,18
86:6 87:5,8,9

exhibiting 58:7
exhibits 58:14 87:4
exiting 108:20
expediting 6:12

experience 23:19
24:11

explain 27:19,23 28:8
29:3,23 30:13 45:2
69:22

express 63:1
expressed 517
extent 87:15

eye 83:25 84:21 85:1,20
86:9,16,18

eyelid 86:8

eyes 82:17 83:1,23
84:7,13,24 85:10

F

face 60:4 81:19 83:9,
14,16 84:7,9 86:10,13

Facebook 78:10,14
111:22 112:17

facility 54:22,2555:3
facing 102:7

fact 79:23,25

facts 60:7 75:22
fair 31:2372:3

fall 31:2 41:25 46:7
50:13 51:13,15 59:3,14
82:12 90:15 92:16
94:18

falling 59:8,22 88:16
falls 88:12
familiar 27:22 114:8,20

family 26:18 28:2 36:25
39:10 43:5,7,13,14
53:17 54:18 55:12
59:11,25 60:14,17 61:3
66:11,16,20,25 68:5,23
69:1 70:6,7 77:19 88:11
89:5 95:15 100:23

family's 60:13
fan 93:11,13
Farms 107:23

father 36:12 46:19
55:17 68:19

father's 53:16
fears 82:2

February 21:759:18,
19,21 87:3122:6

feel 42:20 65:24 66:4
83:14 106:16,17

feet 80:11 96:22 108:20

fell 60:362:8 88:9
119:22

fellow 75:4,5

felt 31:15 41:24 42:23,
2545:13 51:11,12 66:1,
2,21 106:21

fiance 36:3
Fidi 115:3
fights 74:7

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 132
Index: figure..home

figure 84:8
Filbert 113:16,17
file 7:22,25111:15

filed 49:24 84:3 105:12
112:13

final 38:10 110:2

finally 32:2233:19
71:12

finance 26:8
financial 19:24 115:5
find 34:13 75:5 104:4
finding 64:13

fine 6:18 7:4 8:23 35:24
finish 10:15 38:22
finished 29:18 94:23

finishing 100:18
108:16

firearm 123:20
firearms 121:13,15,25
Fist 93:19

flight 65:4,5,9,10,12
67:5 70:14,15,17 71:3,
7,15,18 72:19 73:11,18,
20 74:1,8,23,25 76:20

flights 65:8
Floor 3:7
focus 67:13
focusing 67:12
food 105:4
forever 56:12
forgave 77:8

forget 70:22,23,25 77:9
104:15

forgive 67:15,16,18
70:24

forgiveness 67:22
68:2

forgiving 66:10
formulated 105:20
forthcoming 122:19

forthright 44:7
Fortune 23:1
forward 7:13

found 42:17 75:3 95:23

Francisco 3:7,17,21
18:4,6,10,11,13,18
19:24 66:24

freak 30:1952:2
freaking 51:25
frequent 95:25
frequented 94:3,4,8,9

frequently 52:21 88:7
95:22

friend 79:15,18
friendly 35:1,3

friends 25:11,12 33:21,
22 42:12 53:17,23,24
97:5

front 73:24 103:4,25
120:3

function 24:5
fund 19:16
furniture 93:24

future 31:11 32:15
44:24

G

gave 5:16 53:20 54:7
57:21 75:4,5 76:20
88:23,24 99:17 103:6,9,
13

general 72:2373:13,15
74:8

generous 30:17

girl 96:4,11,25 106:24
112:1 113:11

girlfriend 30:2,565:18
111:21 112:1,10

girls 91:3

give 7:12 9:18 10:19
18:16 32:7 35:18 39:8
41:6 46:5 47:16 48:18,

2150:10 58:5 89:24
90:17 94:13 99:16
121:11 122:20 123:4

giving 11:144:7
goal 23:17
godfather 26:19

good 7:15 32:7 39:6
54:18 67:14 77:23
106:18 121:9

Goodwin 20:16,17
Google 11:25
graduate 26:4
graduated 24:21
great 6:19 27:24
Griffith 21:15
grocery 104:13,14
ground 60:4,5
grounds 16:6
guarantee 48:8

guess 9:3,4,14,16
38:16 51:6 57:9 58:4
64:22 91:23

guessing 9:9,21,22
63:10

guidelines 8:9
gun 123:15
gung 67:19
guns 109:14
guys 42:16
gym 115:17

H

H-I-N-G-E 28:22

half 29:15,16 115:18
121:12

hand 81:11
handing 87:8
hands 81:6
hang 35:21

happen 30:20 48:3

happened 30:25 32:24
43:6,12 55:5 57:7 60:2
67:20 70:23,24 71:1
77:6 80:8 97:25 98:8
101:13 103:5 107:1,3
108:14 110:6,23 111:12

happening 112:3
happy 56:4 57:6
hard 82:20,22 100:5

head 10:8 59:16,18
88:15,17

health 51:21,22 54:11,
16

healthy 33:22

hear 73:2474:1,22,24
75:2,11

heard 54:5
hearing 37:1
Heart 23:22,23 24:3
held 20:222:7,12
helped 105:25
helping 24:6 93:23
hesitant 43:3

Hey 44:11 62:4 64:3
high 24:21 104:18
Hill 18:22

Hills 28:3

Hinge 28:22 29:2,7
hints 119:14
history 13:1956:18
hit 7:21 33:19 59:16,17
hitting 88:17

ho 67:19

hold 21:181:15,19
123:4

holiday 66:19
holidays 66:11,16
Holly 42:16

home 66:21,23 88:25

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 133
Index: honesty..Kyle

89:1 90:1 105:4 108:19
honesty 43:15,18 44:6
hop 61:18
hope 103:14
hoping 6:8 13:9

horse 28:2 35:3 36:1
39:23 59:8,22 60:3 62:9
87:23 88:10 107:23
119:22

horses 31:16 74:15,16
87:14,17,18,20 88:1,3,
12 107:22

hospital 59:18 60:6,10,
16,18,25 62:3,7

hospitalized 59:8,9,12
60:12 61:5

hosted 23:9

hostess 98:9,12
102:18

hosting 23:11 40:12
41:13

hot 80:9

hotel 118:14
hour 3:556:6
hours 11:9 40:21

house 89:7,19 90:2
92:17,20,23,24 93:1
96:1 108:20 111:4,6,7,
10 112:5,23 113:20,25
115:19 121:20

houses 24:1
hug 39:9 103:6,10,14

huge 88:2,15119:5
120:8

Hughes 25:13 42:15

hundred 47:9 86:17
112:24,25 113:18,20,25

hung 35:9,13 92:11
hunting 123:19
Hyland 117:6

Iceland 62:19 63:2,14,
20,23 64:9,24 65:4,9,
10,12 75:6 77:1,18
78:20 80:7 118:10

Icelandair's 76:20

idea 64:15 75:9,12
82:11 94:16

Identification 5:2
84:18 85:4 87:6

ill 46:1
illness 56:18

immediately 24:23
25:18

important 10:10
incident 55:6 112:21

including 15:21 16:3,
21

incredibly 30:17 53:19
57:6

independent 40:1
independently 39:17
individually 13:21
individuals 29:12
informal 8:12

initial 27:19

injured 88:9
injuries 88:8

inpatient 54:20,21,24
55:3

input 106:5,8
inside 89:18,20,21
instability 58:3 79:2

Instagram 16:12,13
78:10,15 101:2 108:6,
11 124:5

instructions 7:7 10:16
instructs 8:19

intention 26:22

interact 39:16
interacting 97:3

interaction 76:23 98:2
99:6,9 101:11,18
109:11 111:6,9

interest 31:4 63:2
interested 31:6 51:6
interfere 10:22

International 23:22,23
24:3

intersection 103:13
interviews 23:8

introduced 96:19 99:7
100:15

invited 92:18

involved 29:13 48:11,
16

issue 41:16 77:7

issues 58:20 68:4
75:16 78:4,8 79:3

item 46:3

January 13:19 14:12
15:11 16:13 21:6 65:5
104:7,8 105:11,12
108:6,15 110:10 111:7
113:10,24 114:2,5
115:21 116:4,5,12,16,
19

job 19:2521:11 23:18
74:12,13

jobs 41:7,9

join 15:2,24 16:7,15,24
17:19

joining 20:2 21:16
joins 14:20
jointly 13:21 15:10
joking 117:25
Jolla 119:21,25
judge 8:18

July 6:1551:17 52:11,
21 53:15 54:9,13 57:21,
23 59:11,25

June 3:56:1118:2

Jussen-cooke 3:16
5:8,13 6:3,19,22 7:5 8:2
9:1511:20 12:3,6,9,17,
20 13:1,14 14:2,4,8,18,
22,24 15:1 17:9 18:9
23:15 25:3 27:3 28:8,14
29:1 30:22 33:13 34:18,
21,22 35:14,23 39:1
40:9,23 41:11 46:24
48:1 50:18,19 51:19
57:1,15,16 59:4,6,20
60:9,11 61:21 63:13,18
66:1567:1 68:17,20,22
69:21 70:13 72:11,25
73:3,8 76:6,18 79:8,9
84:19 85:5,16,17 86:1
87:7 88:590:10 93:8
95:7,11 96:10 97:18,19
99:3109:5 113:8
114:19 116:21,24 121:1
123:10,16,22 124:9

K

KAYLIN 3:8
keeping 45:3
ketamine 31:18,21
key 88:21,24

KGO 23:4,6,16 40:13,
24 41:13

kill 57:6 105:21

kind 29:3 33:19 34:7
45:6,7 61:12 78:11
85:20 91:20

kinks 31:10,12 32:9

knew 33:21 49:21 69:4,
594:10 108:4 115:9

knowing 51:6 62:21

knowledge 31:21
35:25 55:2 56:8

Kyle 25:13 42:14,15

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 134

Index: La..media

La 119:21,25
lack 86:23
lasted 91:16

late 53:4 59:19 81:4,5
90:13 91:16,24 92:1,2,
16 93:16 97:13,25
108:6 116:4,5 119:6

Laura 4:7 5:11,15 9:20
12:2317:3 23:9 27:9,11
29:14,24 31:3,21 32:6,
11,18 33:4 35:9 36:12,
16 37:9 39:14,17 40:18
41:1,3,12 42:2,17,25
44:2,17,22 45:15 48:2
49:12 51:7,12 54:10
55:20 56:9 58:23 59:7
61:5,24 62:6,12,18
64:22,24 65:13,24 67:5
68:7,12 69:4,8 70:15
73:17 74:3,7,10,12,17,
19 75:4,576:7 77:2,13
78:23 80:6 81:23 82:1,
4,16 83:25 84:2,21,24
85:9,18 86:9 87:2,9
88:7 89:9,18,24 90:12,
2591:9,15 92:6 93:25
94:3,14,17 95:15,17,21
96:15,18,19 97:7,21
99:7,10,12,20 100:8,9,
23101:13,18,25 103:2,
20 104:4,10,16,17
105:21 106:3,8 107:15
108:15,18,21,23 109:7,
13,20 110:9,11,24
111:1 114:17 115:6
117:16 118:4,15,16,17
119:2,4,7 120:7,13,22
121:2 122:19 123:8

Laura's 34:23 36:2,12
39:4,21 41:16 44:16
53:11 68:7 81:6,19
88:21 92:17 93:1 96:1
101:2 111:6,7 112:23
113:20

Law 3:204:2

lawsuit 7:22

lead 16:6

League 28:23,24 29:3,

6

leave 48:2077:597:8
leaving 106:18 109:24
left 24:23 103:10 109:8
Legal 3:6

legitimate 45:19,20
legitimately 46:9
lending 19:16,18

Lendinghome 19:20,
21,25 20:3,10,20

length 35:10
levelheaded 37:2
liar 110:12,15
Libby 25:13 42:14,15
license 22:24

lie 37:21

lied 37:14,20 46:11,18,
20 68:5,23 75:16,19,20,
2376:9,14

lies 37:8,13 112:10

life 31:15,16 48:17 49:1,
351:2,8 53:12,18 55:7,
9110:12,15

life-deterring 45:6
limited 28:10

lines 31:19 71:22 79:21
105:24

linked 78:16
listening 5:11 53:24

literally 96:20,22
108:17

live 18:13,19,20,23
25:7,10 96:3,5

lived 25:11,12 35:4
39:10 66:24 89:8 96:6
112:25113:2,11

lives 66:25 96:6
living 19:1,2 93:20

location 18:24 43:8,10
98:12 115:2,22,24

locations 16:3
lock 119:4
locked 121:21

Lombard 96:7 103:4
108:18 113:17

long 9:17,19 11:8 18:23
19:21 29:13 34:11
41:18,23 56:13 717,14
91:23 92:3 100:4 110:2
122:21 123:21

longer 32:17 33:4
105:22

looked 63:7 108:18
124:4

Los 259
lose 81:23
lost 7:1

lot 31:8 45:2557:8
61:15 69:25 72:14,15
88:9,12 121:4,7

love 82:8
Luis 25:9
Lyft 16:2

lying 36:16,17 37:19
67:16,23 68:3,8,12,14
69:5 76:5,7

M

mad 73:17 112:9

made 6:1516:11,12,19
44:23 45:18 47:6,20
49:16 57:4 69:7,18,22
97:3106:17 112:11

Main 19:7

make 6:7,13 7:12,14
12:4 33:18 36:25 52:2
53:16 54:8 58:15 69:11
77:21 78:17 83:14 97:4
106:16 123:12

makes 10:8 19:17

making 61:14,17 68:8,
13112:3

mall 120:8

mama 117:16,19

Mamanoko 95:17
96:15 97:17,18 99:10
100:23 101:1,23
104:18,20 116:13

management 22:10
manager 20:6,25 22:6

manic 30:18 51:16,20,
24 52:8 53:2,3,8 56:25
57:3,8,24

manipulative 122:22
Mann 93:21

March 27:12,13 29:21
59:23 84:1,3,22 85:1
86:7 88:20 92:5 94:11
116:5 120:7,10

Marina 93:22 96:6
103:2 104:14 106:23
112:25113:2,5,9,11
115:3,22,24

mark 84:4

marked 5:1,17 84:17,
23 85:1,3,6 86:6 87:4,5,
8

Market 3:7 104:15

marks 82:17 83:1,23
85:9,12,19,22 86:10,13

Marraccini 3:1,10 5:4,
9,18,22 6:23 15:5 34:24

material 24:7
matter 111:23117:3

Maybeck's 93:11 94:8,
14,18,23 95:2 116:18

meal 97:2 100:17 104:2

meals 120:22 121:3,4,
7,12

meaning 48:23 69:4
91:5

means 8:10 124:8
meant 37:19
Meats 104:14

media 33:23 65:17 66:8
78:10,11,19 80:4 107:6,
16 121:25 123:23

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com




Page 135

Index: medical..Pacific

medical 44:2251:21

medicated 55:21,22
58:19

medications 10:21
37:17 55:23 56:3,9,17
57:2

meet 13:9 27:11,14
106:3,4

meeting 69:8 70:8,9
memory 30:24

mental 50:151:21,22
54:10,16 56:18 58:3
79:2

mentally 51:12 53:7,13
54:4 56:21,23

mentioned 32:8 40:12
57:18 59:24

message 17:2 64:19,
22 105:20 106:11,12
107:13 112:17

messages 12:8,13,16
32:550:4 59:17 62:22
64:18 89:15 94:19,21
108:25 111:22 112:10

met 27:15 28:16 39:10
46:19 58:19 68:7 76:19,
22

Michael 3:1,105:4,9,22
15:5

mid-february 122:6

middle 61:18 79:13
103:13

might've 58:23
million 40:19
minimal 39:24
minor 26:8
minute 6:2

minutes 34:12 90:19
91:16 100:19

miscellaneous 98:17
mix 19:17 115:3,12
mixed 38:17

mom 39:8,23 52:6 55:1

61:15 62:2,24 64:19,21
89:6,7,23,25 90:2,4,8
97:7

mom's 55:4 62:1 89:6
121:20

moment 51:4 66:3
moments 30:17
Monday 15:6 124:4
money 41:6

month 35:22 65:22
75:13 78:12,13,14 83:4
110:5 124:1

monthly 15:8

months 18:2519:5
20:9 22:1 24:25 37:23
41:25 46:10 50:9 83:5

morning 11:19,21
12:12 13:3

mother 39:22 43:14
69:5 96:18 99:7

move 17:23 18:7,10
19:9 21:9 33:20 62:12
93:23

moved 18:12 19:6
109:21

moving 7:13 18:18
24:7 109:18,22 110:1,5

multiple 28:19 50:22
51:9 55:8 59:9 71:3
72:4 88:10 107:20
112:10

multitude 52:17
mutual 21:12,13 29:8

neighborhood 96:3

night 36:9 37:6 39:11
52:353:17 68:6,25
69:7,17 70:6 76:5,8,11
79:13,25 80:2 83:2
94:5,22 100:9 101:2,10,
18 103:12 108:21 110:4
111:16 113:9 114:13
118:22

nights 36:10
nodding 7:9 10:7
noise 20:19
non-bias 36:24
nonverbal 116:23
normal 64:7 74:1
North 43:11

Nos 87:5

note 14:19 75:4,576:21
106:18

noted 15:2,24

notice 3:45:16,18,21
6:24

noticed 83:10 104:17
noticing 86:22
noting 17:11

November 32:22 33:5
34:1 81:390:14 97:14

number 13:17 14:6
15:8,20 16:2,10,17
17:1,12,13 18:22 121:8,
9

nutrition 89:3

N

o

named 93:21
names 32:572:6 74:6
Napa 118:14

nature 36:14

neck 81:6

needed 31:14 32:14
55:20 56:2

Oakland 4:3

oath 6:7 8:10,14
Obispo 25:9

object 8:17 14:16 60:7
objected 16:5,14,23

objection 14:9,13,21
15:2,7,19,24 16:1,8,15,
24 17:19 57:13 68:16

79:7

objections 8:18 15:3
objects 8:20

obtain 6:6
occasions 50:20 72:4
occupation 19:12

October 15:22 16:4,21
17:3 18:12,19 85:8
97:14 103:1

off-off 29:17

office 19:2338:3
offices 3:6
officially 90:19 99:19

online 16:19 26:17
27:15 28:9,18,19

Opentable 16:21
Operations 22:6
opinion 44:7,16
opportunity 6:6
oral 5:22

order 3:16 8:9 29:8
64:2 84:3 111:16
112:20 121:16

original 6:25
originally 86:19
Osos 25:9

outcome 8:3

ovaries 44:25 455
over-over 81:2
overlaid 91:4

overly 16:6

Owen's 83:25 84:21,24

Owens 4:75:11,13
17:368:11,19 84:2

Owens's 87:2

P

p.m. 124:15
Pacific 21:18,22 22:4

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com




Page 136
Index: pack..profile

pack 115:23
paddock 88:3
pages 13:3

paid 23:11 40:12,13,18,
19,20,21,24 41:1
114:12 118:20,22,24
119:3

palm 81:10

Panerai 119:7 120:10
paper 12:9
paralegal 11:23

Parenthood 49:15,17
70:2

parents 7:25 8:1 39:4,
14,16 44:1,17 50:5 56:1
60:14 68:14,19 94:3,14,
17 103:2,3,20

part 36:2545:2 49:1
79:22 1127

participating 5:12
parting 21:12,14
parts 30:18

passenger 75:4,5
76:19,23

past 67:15122:3

pay 41:3,4,7 118:4,7,10,
12,14,17,19 119:1
120:13,16,22 121:2

people 10:12 44:8,15
45:4 67:13 74:22 75:1
91:6 117:25 120:3

peppered 31:1
percent 47:9 121:5
percent's 121:8
performing 41:7,9

period 34:11 41:23
81:5110:2 123:21

permission 89:24

person 13:22 15:10
35:15 58:14 73:24 75:9,
12,17 78:5,9 93:20

personal 55:2

personality 30:16
personally 3:9

pet 24:12

petition 12:24,25
petitioner 3:155:11

phone 4:7 33:11,14,24
34:1,7,13 35:7 52:6,7
53:24 55:13 61:16,24,
2562:1,5 66:22 91:25
99:17 101:14 110:3

phonetic 20:16 21:15
25:13,14 42:16 93:21
96:13

photo 42:7,8,11 77:10,
12 78:3,7 79:14,17,23
83:24 84:1,15,16,20,24,
25 86:2,7 89:9,12,18
106:23 107:2,4,10
123:17,18

photos 28:11 77:16
78:3,23,24 87:1 121:24
123:15

physical 10:25
pick 89:3,4
pick-up 15:2116:3
picture 78:1108:3
pictures 28:11 114:6
piece 51:1

Pierce 96:8,9 113:16
pigeon 123:19

pill 38:13

pillow 81:19 123:1
pin 86:15

Pine 3:21

pissed 53:19,22

place 57:18 63:4,6,7,17
70:5 89:6,11 95:25

places 63:364:1,5,6

plaintiff's 5:184:17
85:387:5

plane 71:1473:2,4
Planned 49:15,16 70:2

planning 64:12
plans 92:6,13

platform 27:15,16,18
28:10

platforms 28:20,21
playing 61:11
plenty 53:20
plug 32:22,24 110:2

point 32:17 53:23 63:9
80:12,19 100:13 107:10
109:16

pointed 104:22
points 88:14
police 112:12,13,14,16

Pollock 4:25:10,20
6:2,18,21 7:4,25 9:10,
13 11:18,22 12:1,4,8,
11,14,24 13:12 14:1,6,
9,13,16,20,23 17:7 18:8
23:13 25:1 27:1 28:4,7,
24 30:21 33:8,10 34:17,
20 35:13,19 38:25
41:1050:17 51:14
56:25 57:13 59:14 60:7,
10 61:20 63:12,15
66:14,23 68:16,18 70:4,
7,10 72:9,22 73:1,5
75:22,25 76:3,15 79:7
85:14,24 90:6 93:5
95:6,10 97:15 99:1
109:4 113:7 120:24
123:14 124:12

Poly 24:17,20 25:5,8
polycystic 44:25 45:5
Polytechnical 17:15

position 22:4,12 45:16
48:5

positions 21:122:7
possession 121:18
possibility 43:23

post 66:7 77:10 78:1,3,
9,11,17,19,22,24 80:4
101:2,8 106:23

posted 107:1,4,10
108:3,5 114:5 121:24

posting 77:12,16 78:7
posts 16:11 108:9,12
Potrero 18:21
precautionary 62:8
pregnancies 47:18,20

pregnancy 36:18
37:14,20,25 38:15,18
41:16 42:2,5,7,8,21
44:1 45:9 46:6,22
57:10,12,18

pregnant 37:22 41:19,
22 42:18 44:23 45:16,
17,22 46:9,15,18 47:3,
4,5,8,11,12,13,15,17
48:9 58:24 69:17

prepare 11:3,1212:22
13:5

prescribed 32:1
presence 35:25

present 4:65:8,14
11:10 19:22

pretty 11:22 33:17
34:12 39:24 42:23
56:10 63:8

prevent 11:1
previous 9:6 20:5
previously 17:14
print 12:12
printouts 16:18

prior 18:18 20:20 21:16
64:13 65:21 100:22,23

private 78:5,9 108:9
123:24 124:6

produce 17:5
produced 3:1089:16
product 89:3

production 5:19,23
12:2,11,12 13:20 15:4,
12,15,23 16:4,5,14,22
17:4

Products 21:18,22
profile 28:10

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 137
Index: Project..Resy

Project 20:25
projects 19:16,17
pros 32:15
provide 6:24 112:16
provided 6:5 15:5
providing 16:23
Prozac 56:15
public 104:10 124:6,8
pull 61:19

pulled 32:22,24
pulling 62:5

pulls 29:6
purchase 119:12
purchased 115:24
purposes 7:349:25
pursuant 3:4

put 12:23 66:10,19 67:2
81:6 88:1 95:24

putting 40:21

Q

quarter 24:21,24 25:1,2
40:19

Quartet 107:23

guestion 9:2510:3,15
14:17 48:25 56:23 57:9
62:10 70:21 77:23
92:2594:6 114:11
117:4

guestioning 38:23

guestions 8:16,17,20,
24 17:24 40:11 41:15
70:19 116:22

quick 38:23 40:6
109:11 110:11

quickly 99:14
quit 21:11

R

R-A-P-A-Z-Z-I-N-]

18:17
raced 74:15

radio 23:4,6,16 107:24
120:18,19,20

Rafael 70:3
raining 104:16
raised 73:23

ran 95:24 96:14,15,17
97:6,21 98:1,3 99:10
100:9 101:22,24,25
103:3,19

random 24:4 29:11
50:23 52:18

Randy 4:25:1013:3,9
ranked 64:2
Rapazzini 18:14 93:20
rarely 36:10

rash 83:13,16

reach 29:9

reached 114:16 123:8
reaching 105:23 106:6
reaction 42:17 43:2

read 6:12 12:23 13:2
50:4 68:20,21

ready 42:24 43:21 44:3
67:18

real 19:13,14,16,17,18
22:12,14,18,21,22,24

realistic 71:21

reason 10:14,18 30:19
52:1,19 55:8 56:6,20,22
58:13

reasons 52:18 53:7,12
62:8

recall 58:22 59:7 60:22
81:14 98:16,21 99:2
117:21,22

receive 12:18 17:10,11
38:6 41:12 64:23
106:20

received 6:14 8:4 12:3
26:24 42:11 105:16

recently 23:2124:9
recess 40:8 123:13
recommend 74:19

record 7:1010:13
13:13,16 14:16 17:11
34:13,17 40:7 68:21
84:22 85:24

recorded 10:7
records 15:20 16:3,17

red 82:16 84:6,9,10,12,
13 85:9 86:14

redeye 73:2574:25

redness 83:24 84:7,20
85:19,21 86:8

reference 111:5
references 57:3
referencing 67:3
referring 53:1
Refuge 119:3,5
refused 78:22
refusing 77:25
regional 22:10
regularly 115:16

relationship 27:9
29:18,24 31:2,4,9,22
32:18 33:5 34:23 35:10
36:2,7,8 39:3,4,21 40:1
41:4 42:23 43:23 44:1
46:4 48:24 49:6,8 51:18
57:8 65:17 66:6,8
67:13,19 71:24 72:16
73:13,1579:4 81:2
109:23,25 121:2 122:19

relatives 117:14
release 61:3
remain 33:21,22

remember 18:22 19:6
21:23 22:2 25:21 26:5
40:15 41:20,21,23
42:22 43:6,8,9 44:4
49:10 50:20 53:14
54:15 55:8 57:20 58:25
60:20,21,23 62:1,9
69:24 70:12 73:12,17

74:9 86:20 88:16 89:13
90:16,24 94:17 97:13
98:24 100:5 101:20
113:15117:23 119:3
123:21

REMEMBERED 3:4

repeat 54:12 92:22
94:12

rephrase 8:25

report 61:16 111:18
112:2,12,13

reporter 3:96:10 7:7,
14 10:6,9,11,13 124:11

request 5:2513:17,25
15:4,8,14,20,25 16:2,
10,17 17:1,6,12,13,17
84:2

requested 13:16 17:23
requires 112:22
Rescue 24:1
reservation 16:20
reservations 16:19
residence 19:1
respect 43:16

respondent 4:15:9,10
15:5

response 10:2 15:3
49:24 55:14 75:3,7
106:1,11 116:23

responses 13:16 14:1

responsive 13:24
15:1317:5,12,16

restaurant 16:19,20
28:343:11 93:11 94:3,
7,8 95:20,21 97:8,15
98:11,14,22 102:3,4,10,
25103:2 104:1,18
105:3108:17 114:3

restaurants 94:4

restraining 3:16 84:3
111:15112:20121:16

result 42:8
Resy 16:21

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com




Page 138
Index: review..spa

review 6:7,12 62:23

reviewed 11:17 12:21
13:4

reviewing 6:4
ride 61:19

rides 87:14,17,18
ridiculous 52:19

riding 62:16 74:16
87:20,23 88:4

rifle 123:19

rise 5:16

Robbins 120:14,16,21
role 7:20

roller 30:7,13 66:2
romantically 29:14

Ron 68:11,18 69:2,5,8
70:8

room 5:89:17,19 38:3
44:10 77:5 95:1

roommates 93:19
rough 46:5
Roughly 20:13
rows 75:1

rsp@rspollocklaw.
com 4:4

ruin 66:18
ruined 66:11,13
rules 7:7

run 100:22 103:1
111:22,24 112:15

running 112:4,10
Ryan 25:13 42:15

S

Sac 25:20

Sacramento 19:6,9
24:18 25:18,24 26:4,14
28:1 66:25 109:21,22
110:5 121:20

sad 44:21

saddening 45:11
saddles 88:2
safety 111:19,20

San 3:7,17,21 18:6,11,
21,23 19:1,24 25:9
66:24 70:2

Santa 4:3
Sarah 117:6

sat 93:24 96:21 98:9,12,
16,23 99:5 100:16,19

sauhna 119:4,5
savings 13:18,20
scale 6:8

Scanlon 36:5 68:6
103:17

scared 76:13
scheduled 49:19

school 24:2226:12,17
275

screaming 54:5
screenshots 16:18
seat 71:15

seated 96:17 102:9
seek 54:10,14,16
seeking 67:22

seizure 59:17 60:3,4
62:8,13 88:13,18

seizures 62:17 88:13
semester 25:1

send 6:11 50:24 89:12
105:20 108:25 109:17,
18

sense 19:17 47:6
61:14,17 66:5 69:7,11

separate 85:14

September 24:22
88:20 94:11

serve 36:23

served 5:18,21 112:19
113:1 121:16

service 16:20
services 5:20
set 108:9
setting 8:12
settlement 9:7
settlements 8:4
severe 57:5

sex 23:24 81:13,15,16,
20,23 82:2,590:12
91:4,5,7,17 100:1,8,9,
12 123:2,5

shallow 80:14
share 11:23
shared 45:8 121:3
sharing 39:3

she'd 30:16 46:11 52:6,
756:11,12,13 57:5
66:3,11 88:1

shelter 23:25
shift 27:8

shit 51:1
Shocked 42:19,20
shooting 123:19

shopping 119:17,19,
20 120:6,8,9

short 34:12 123:11
shortened 6:8
Shorthand 3:8
shot 18:16
shoulder 88:2

show 16:11 17:14 28:2
36:1 39:23 40:16 53:19
54:6 56:7 87:2 92:17,20
93:1

showed 15:21 89:8
93:3102:17 104:6

showing 13:18 16:18
84:20 85:6 89:9

shown 11:15

shows 23:10,11 35:3
83:24 86:8

side 36:21

sign 6:23

signed 14:25

silent 110:18

simple 110:16
simultaneously 10:12
siren 62:10

sister 34:24 35:2,9 45:7
50:24 62:2 74:20 89:23,
2593:23 95:5,10,12,13
103:17 108:16,22,24
109:1,7,13,15,16 110:8,
9,20 111:11 114:14,15

sister's 36:350:25
69:8,19 108:20 111:4,
10

Sit 98:22 103:12
site 24:7,8

sitting 9:20 50:23
94:24 95:2,3 96:20
98:18 102:1,6,15
104:17

size 80:9
slap 81:10
slapped 81:13

sleep 71:4,6,8,13,16
83:22 86:23

sleeping 82:21,23
83:22

slept 119:24
smoothly 8:9

social 31:16 33:23
65:17 66:8 78:10,11,19
80:4 107:6,15 121:25
123:23

socket 85:20
something's 83:9
sounded 61:9
Sounds 7:15
South 19:7
Southern 26:10,25
spa 119:1,4

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 139
Index: span..till

span 116:6
SPCA 24:12
speak 10:12
speaker 53:24
specific 74:8

specifically 8:19 37:21
49:5 52:13 69:2

speculate 76:16
speculating 106:22

speculation 76:15
90:6 99:1

spell 18:15
spend 35:24
spending 66:20
spent 35:15 113:9
spite 106:21
split 121:4,5,7,12
splotches 82:16 83:4
spoke 101:17
sports 61:11
spot 80:10 98:15
spring 82:13,14
stability 50:1
stable 31:14 66:6
77:15,17 78:2
stand 80:12,14

standing 80:9 108:21
109:12

start 25:20 91:24,25

started 21:7,24 24:17
25:23 33:17 62:16 82:9
91:3,9,10,11 102:14,18
109:15

State 3:9 17:15 24:18
25:18,20,24 26:4,14

stated 49:25

statements 10:13
13:18 14:11 15:9

stay 48:20,22,23 49:3
89:6,7 90:2,8 110:12,15
112:23

stayed 113:5119:23
step 30:867:18

Stephanie 34:24
103:17

stipulate 6:9,22
stipulations 6:1

stop 21:8 37:19 67:12
71:21 74:4 108:23
109:19 122:5,8

stopped 71:12
store 104:13,14

stories 36:19 47:6
68:8,13 76:11

story 16:13 45:18 47:11
69:7,10,14,18,22 75:17

strangle 81:8 122:24
strategic 20:1,7
straw 38:10

street 3:7,17,21 19:7
102:7 103:3,11,18
105:4 108:15 109:7,13
111:7 113:23 114:3,6

strong 66:18
study 47:18
Sue 4:25:1013:9
suffocate 123:1
sugar 117:16,19

suicidal 46:250:6,8,12,
16 51:3 52:24 53:4 55:7
64:10 66:12,21 67:16

suicide 37:12 50:16,21
57:3,4 65:21

suicides 37:12
Suite 3:17,21
summarize 5:16

summer 52:11,13 60:1
82:12 90:15

supervisor 20:15
21:14

support 44:9 49:23
84:2

supposed 121:17

Supsinskas 96:13
113:13

surprised 64:8,11
surrender 121:15
sushi 28:3 96:21 98:15
swam 80:18
swearing 8:11
sweetheart 30:16
swim 80:6,13,19,21,23
swimming 80:20
switch 62:2
switching 32:4
sworn 3:115:5
symptoms 58:2
system 25:2

T

table 9:17,19 98:17
102:2,6,15,20 104:18

tables 98:10,14
takes 50:556:15

taking 5:18,217:7
10:21 42:7 51:7 56:13,
17 62:7 63:20 102:18
123:18

talk 10:10 11:3,12 27:8
36:20 48:2,16 55:16
61:582:1,19 83:6 87:12
97:10 103:9 105:18,19
106:10,12

talked 37:13 63:3 64:1
83:6,17,19

talking 9:7 14:6 26:18
37:11,16 49:7 52:24
53:1,457:14 61:13,25
69:2 70:8 72:23 85:15,
19 97:15,18 99:23
110:1

tasks 41:8
telling 73:1092:21,23
temporary 112:19

121:16

ten 7:17 23:10 34:12
35:16,17 51:10 70:20
90:19 91:16 108:20

term 30:2,4 66:19 91:22
92:9 117:25

terminally 46:1
terminating 45:9,13
terms 6:3

terrible 106:17
test 42:3,6,8,9
testified 5:6

testimony 10:19 11:1
63:22 121:10

text 12:8,13,1517:2
32:4 35:7 39:20 40:4
50:4,24 55:1,17 59:17
62:21 64:18,19,22
89:15 94:19,21 101:19

texts 88:14 101:20
theory 58:18
therapy 54:20

thing 34:6 45:6 48:22
66:3 106:20

things 8:9,23 10:8
40:11 41:5 49:25 61:15
99:12 110:21 118:4

thought 30:6 34:6 39:6
42:22 47:7,10,17 51:3
54:18 59:3 68:18 72:22
77:17 96:18 106:7,14,
17 109:20 122:8

thoughts 46:2
thousand 40:14
threaten 50:21
threatening 50:16
threesome 74:20
throwing 52:18

ticket 62:20 63:21
64:14,16

tickets 64:9 120:20
till 14:12 21:6 24:22

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com




Page 140
Index: time..watch

time 6:4,8 8:18 10:10
17:15 25:19 26:16,20,
22 28:1 30:24 31:20
33:21 34:11 35:15,24
37:14 39:8 40:22 41:24
42:14 45:4,21,23,25
46:15,18 47:7,14,15,17
50:11 51:11,12 52:9
56:9,13 59:2,7,11 60:2
65:22 66:20 67:11,14
71:374:16 75:11 80:21
82:8,20,22 83:17,20
87:11,13 88:10,11,14
89:4 90:11,12,17 92:4
93:14,16,18,19,21,22
95:4,6,8,9 96:4,11,16,
23 97:5,10,23,24 99:8,
10,21 100:5,22,24
101:22,24 103:19
104:24 108:23 109:19
110:2 112:1 113:7
116:5,9 119:22,23
121:6 123:21

timeframe 6:1,24,25
46:8 50:11

timeline 8:21 43:9
46:21 91:12 94:12
99:16 100:4

timelines 47:6,18

times 8:511:6 35:6,16,
17 39:24 45:18 47:11,
17 50:6,8,15,22 51:6,9,
10 59:9 70:20 71:3
72:15,16,17,23 88:10
92:8,11 93:15 95:23,24
97:22 99:24 102:8
104:1 105:1,5 115:21,
25116:1,10,12,15,18

title 19:25 20:2,5,24

today 7:8 10:6,18 12:22
13:515:16,18 124:10

told 31:937:938:13
43:19,20,25 53:21
55:12,22 56:16 60:13,
14 61:1,2,23 62:14
63:6,19 71:19 72:15
73:6 74:12 75:6,7 76:10
89:2 90:5,19 106:20
109:24 110:15 119:8,16

Tony 120:14,16,21
top 60:3104:18

total 35:17
totality 5:14
totally 64:8
trafficked 23:24
training 51:21,22
tram 33:3
transaction 13:19
transcribed 10:5

transcript 5:24 6:6,13,
237:1,2

Transcripts 17:2
transfer 25:18

transpired 75:12 77:21
109:6

travel 63:16
traveling 22:299:25
treat 8:11

treatment 54:11,14,17
Tri-state 22:21

trip 62:21 63:20,21,24
64:4,9 66:21,23 67:12
77:20,22 118:10,12,14,
17 119:25 120:1,4

trips 15:21 118:7
trouble 83:21
true 37:24

trust 65:23,25 66:4,5
68:4 75:16 78:4,8 79:3

truth 8:11
truthful 10:2,19
truthfully 10:22
tub 80:9

turned 11:18,21 109:20
turning 13:7

TV 56:7
tweaking 32:3
Twelve 18:25
type 25:4 30:23
types 85:9 108:25

U

Uber 15:21 62:16
ugly 74:10

uh-huh 10:8 14:8,22
49:13 58:9 65:3 121:14
123:16

ultimate 23:17
ultimatums 48:18,21
unannounced 93:7,9
unavailable 7:2

uncomfortable 98:18
100:16 101:11

underneath 86:9

understand 8:24,25
9:4,25 10:16 14:17 53:6
67:21 71:577:25 97:23
100:3 122:18

understood 10:1
unhappy 56:5
uninvited 93:5,6

University 17:15
26:10,24

unstable 30:6 51:12
53:7,13 54:4 56:21,23

unsure 9:1

unusual 61:7 112:3,7,8
upfront 44:1356:10,17
uppers 30:15

upset 52:15,17,20
53:22 58:13 65:13,15,
16 66:7,9,20 70:14
71:2,4 73:21,22 75:18
79:17,20 92:6,7,9,12
110:24,25 112:9

USC 26:10

\%

vague 27:135:13 41:10
50:17 57:13 63:15
68:16 79:7 113:7
120:24

view 124:5,7
violated 65:24 66:1
violence 122:2

visit 60:24 63:3,6 64:2
visiting 28:1

voice 73:23

volunteer 23:19 24:3,
9,11

volunteered 23:21
volunteering 24:13
volunteers 24:5
VP 23:1

w

wait 12:18 33:3 61:20
wake 71:979:13,16
Wakefield 22:20

walk 71:14 80:13 88:2
98:4 102:10,13 103:25
108:14,19 109:1,6,9,11

walked 93:2298:6,7
99:4 102:1,14 108:17
109:12

walking 104:11,15,19,
23 105:4 106:23

Walnut 19:3,8 49:15,17

wanted 21:931:12,13
32:8,17 33:4,21 34:2,4
36:20,24 37:12 40:10,
2155:7,9,16 61:18
63:3,4,6,8 64:1 65:17,
22 77:10 80:4 89:5,6
97:4 105:18 106:2,3,19
109:23 112:2 119:7,14

wanting 31:8 44:17
53:11 57:6 63:13 65:20

warning 53:20 54:7
Wasabi 109:8,9 114:12
Wasabi's 108:17,21

watch 42:255:16
119:7,8,10,16,18 120:6,
10

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



Page 141
Index: watched..yesterday

watched 60:20
watching 56:7

ways 72:18,20 73:9,10,
14,15

Wednesday 6:11
Wednesday's 94:15

week 35:12 99:17,23,24
105:13 112:21 115:14,
15

weekend 90:3

weeks 90:21,24 101:15
104:8 110:5

whatsoever 25:5 26:9
when's 30:24
whereabouts 108:5
Why'd 122:8
willingness 48:11
win 74:15

winter 46:7 59:12,14
92:16

witnessed 36:9 50:12
52:9,14,15 59:22 65:20
80:7,8,16,18,21 119:23

wits 33:19

women 23:24,25 91:1,
5,7,11,17

word 55:4
wording 44:4

work 20:2021:5,10,17,
24 31:10,13 32:8 33:18
41:12 49:25 50:24
77:15

worked 21:6,21 22:18,
20,21 115:8

working 6:121:8 22:14
49:21

works 8:1527:23 115:6
world 63:17

worried 60:23,24
worthless 58:12
would've 54:5 65:7,10

write 110:21
writing 112:9
written 111:21
wrong 52:15

wrote 62:25 105:22,25
106:5

Y

yards 112:24,25
113:18,20,25

year 14:12 20:13,23
29:15,16 40:20 65:1
81:5 105:10

Year's 77:579:10,25
80:2

years 7:17,23,24 9:8,9,
11 19:11 24:10 26:2
56:13,14 64:25 117:8
123:18

yell 79:20 120:3
yelled 73:19
yelling 73:18

Yelp 16:21
yesterday 124:2,3,8

877.451.1580

MICHAEL MARRACCINI

06/13/2018

www.aikenwelch.com



	Transcript
	Cover
	Caption
	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Page 6
	Page 7
	Page 8
	Page 9
	Page 10
	Page 11
	Page 12
	Page 13
	Page 14
	Page 15
	Page 16
	Page 17
	Page 18
	Page 19
	Page 20
	Page 21
	Page 22
	Page 23
	Page 24
	Page 25
	Page 26
	Page 27
	Page 28
	Page 29
	Page 30
	Page 31
	Page 32
	Page 33
	Page 34
	Page 35
	Page 36
	Page 37
	Page 38
	Page 39
	Page 40
	Page 41
	Page 42
	Page 43
	Page 44
	Page 45
	Page 46
	Page 47
	Page 48
	Page 49
	Page 50
	Page 51
	Page 52
	Page 53
	Page 54
	Page 55
	Page 56
	Page 57
	Page 58
	Page 59
	Page 60
	Page 61
	Page 62
	Page 63
	Page 64
	Page 65
	Page 66
	Page 67
	Page 68
	Page 69
	Page 70
	Page 71
	Page 72
	Page 73
	Page 74
	Page 75
	Page 76
	Page 77
	Page 78
	Page 79
	Page 80
	Page 81
	Page 82
	Page 83
	Page 84
	Page 85
	Page 86
	Page 87
	Page 88
	Page 89
	Page 90
	Page 91
	Page 92
	Page 93
	Page 94
	Page 95
	Page 96
	Page 97
	Page 98
	Page 99
	Page 100
	Page 101
	Page 102
	Page 103
	Page 104
	Page 105
	Page 106
	Page 107
	Page 108
	Page 109
	Page 110
	Page 111
	Page 112
	Page 113
	Page 114
	Page 115
	Page 116
	Page 117
	Page 118
	Page 119
	Page 120
	Page 121
	Page 122
	Page 123
	Page 124
	Page 125
	Page 126

	Word Index
	Index: $100,000..adjust
	$100,000 (1)
	$3,000 (1)
	$6,000 (1)
	---ooo--- (1)
	1 (9)
	10 (11)
	100 (1)
	10:08 (1)
	10th (4)
	1250 (1)
	13th (1)
	15 (6)
	150,000 (1)
	16 (1)
	17 (2)
	1800 (1)
	18th (1)
	1987 (1)
	1:07 (1)
	1:30 (1)
	2 (8)
	2,000 (1)
	20 (1)
	2000 (1)
	2005 (2)
	2006 (1)
	2007 (1)
	2011 (1)
	2012 (1)
	2015 (1)
	2016 (33)
	2017 (62)
	2018 (13)
	21 (1)
	25 (1)
	286 (1)
	28th (3)
	29 (1)
	2nd (1)
	3 (5)
	3543 (1)
	3rd (3)
	4 (4)
	415 745-3681 (1)
	415 864-1790 (1)
	5 (4)
	50 (2)
	500 (1)
	510 763-9967 (1)
	681 (4)
	70,000 (1)
	7th (3)
	8 (1)
	9 (1)
	94102 (1)
	94110 (1)
	94111 (1)
	94610 (1)
	a.m. (1)
	ability (1)
	abort (1)
	abortion (22)
	abortions (1)
	absolute (1)
	absolutely (9)
	abusive (1)
	accept (1)
	accepted (4)
	accident (6)
	account (12)
	accounts (5)
	accurate (3)
	accurately (1)
	accuse (5)
	accused (1)
	Ace (5)
	acting (8)
	action (1)
	adamant (1)
	address (5)
	addresses (1)
	adjust (2)

	Index: admissible..bruise
	admissible (1)
	admit (1)
	admitted (9)
	advise (1)
	affiliated (1)
	afternoon (1)
	aggressive (1)
	agree (3)
	agreeable (1)
	agreed (1)
	agreement (1)
	ahead (2)
	Aid (1)
	Alex (3)
	Alison (1)
	alive (3)
	alleged (1)
	allowed (1)
	aloof (1)
	Ambien (3)
	ambulance (5)
	Amici's (7)
	amount (2)
	and/or (2)
	anniversary (2)
	answering (1)
	answers (2)
	antidepressant (2)
	antidepressants (4)
	anymore (2)
	apartment (4)
	apologizing (1)
	apparent (1)
	APPEARANCES (1)
	appeared (1)
	application-based (1)
	appointment (4)
	appreciated (3)
	approximate (1)
	Approximately (1)
	April (4)
	Area (1)
	areas (1)
	arguing (1)
	argument (6)
	arguments (1)
	arm (1)
	assortment (1)
	assume (2)
	assumes (2)
	attached (3)
	attend (2)
	attending (1)
	attention (1)
	attorney (9)
	attorney's (2)
	attorneys (1)
	audible (1)
	Audrey (2)
	audrey@coursonlaw.com (1)
	Avenue (4)
	average (1)
	aware (9)
	awhile (4)
	awkward (3)
	baby (4)
	back (35)
	background (3)
	bad (1)
	bank (1)
	bar (5)
	Barry's (5)
	base (1)
	based (2)
	basic (1)
	basis (1)
	Bay (2)
	Beach (1)
	bed (1)
	begin (2)
	beginning (4)
	behavior (1)
	biased (1)
	big (3)
	bio (1)
	birth (1)
	bit (3)
	black-tie (3)
	blazing (1)
	block (4)
	blocked (9)
	blocks (6)
	Blue (3)
	body (3)
	book (1)
	booked (3)
	Bootcamp (4)
	booth (2)
	booth's (1)
	boring (1)
	bought (4)
	boyfriend (9)
	Branagh (6)
	break (5)
	break-up (1)
	breakup (1)
	bring (4)
	bringing (2)
	broad (1)
	broke (2)
	broken (1)
	brought (3)
	bruise (2)

	Index: bruises..conversation
	bruises (9)
	Bruno (3)
	brushed (1)
	build (3)
	building (4)
	Bumble (7)
	BUSH (1)
	business (3)
	butt (1)
	buy (3)
	Cal (4)
	California (10)
	call (18)
	called (9)
	Callie (38)
	Callie's (1)
	calling (2)
	calls (3)
	calm (4)
	cancel (1)
	cancelled (1)
	cancelling (1)
	capacity (1)
	car (9)
	cards (1)
	care (1)
	cared (1)
	cares (2)
	caring (1)
	Carmel (2)
	carried (1)
	carrier (1)
	carries (1)
	carry (2)
	case (1)
	caused (1)
	celebrating (1)
	celebrities (3)
	certified (2)
	chance (1)
	change (3)
	changed (1)
	characterize (2)
	characterized (2)
	Charles (1)
	chat (3)
	cheating (2)
	check (1)
	checking (2)
	cheek (3)
	cheeks (1)
	Chestnut (4)
	child (14)
	child's (2)
	children (1)
	chooses (1)
	city (2)
	Clara (1)
	clarify (4)
	clarifying (1)
	clay (1)
	clear (5)
	clients (1)
	Clinic (1)
	close (3)
	closed (1)
	closer (1)
	co-counsel (1)
	Coast (3)
	coaster (3)
	coffee (2)
	Colin (6)
	Colin's (1)
	college (1)
	comfort (2)
	comit (1)
	commencing (1)
	commercial (1)
	commission (1)
	commit (2)
	commitment (1)
	committed (5)
	common (1)
	communicate (5)
	communication (2)
	communications (2)
	company (3)
	compensation (1)
	complete (2)
	completely (1)
	completes (1)
	complicated (1)
	concern (2)
	concerned (2)
	concerns (1)
	concert (2)
	concluded (1)
	concludes (1)
	concussed (2)
	condition (1)
	conditions (1)
	confer (1)
	conference (1)
	confirmed (3)
	conflicted (3)
	confront (1)
	confronted (1)
	confused (3)
	confusing (1)
	connection (1)
	cons (1)
	consciousness (1)
	considered (1)
	console (1)
	consoling (1)
	constantly (1)
	contacted (3)
	continue (1)
	contract (1)
	conversation (40)

	Index: Cooperative..documents
	Cooperative (1)
	cops (2)
	copy (6)
	cordial (1)
	correct (15)
	corrections (1)
	correctly (1)
	correlation (1)
	counsel (1)
	count (1)
	counter (1)
	couple (24)
	Courson (26)
	court (9)
	courtroom (2)
	cover (1)
	covered (1)
	covering (1)
	craft (1)
	crazy (14)
	creates (1)
	creating (1)
	credit (1)
	Creek (5)
	critical (3)
	criticize (2)
	criticized (1)
	cross (1)
	crossing (3)
	cruel (1)
	cry (1)
	crying (8)
	current (3)
	Cushman (1)
	cut (1)
	dad (13)
	damper (1)
	date (19)
	dated (6)
	dates (5)
	dating (16)
	daughter (2)
	day (19)
	days (8)
	deal (1)
	death (1)
	December (24)
	decent (1)
	deceptive (4)
	decide (3)
	decided (6)
	decision (3)
	declaration (2)
	deep (2)
	degree (3)
	Delarosa (2)
	delays (1)
	deponent (1)
	deposition (16)
	depressed (5)
	depression (4)
	depressive (2)
	describe (7)
	describing (3)
	deserved (2)
	dessert (5)
	details (2)
	developer (1)
	development (7)
	diagram (1)
	dialogue (1)
	die (1)
	difference (2)
	differently (1)
	difficult (2)
	dig (2)
	dining (1)
	dinner (18)
	dinners (1)
	directly (3)
	discovery (1)
	discuss (11)
	discussing (4)
	discussion (9)
	discussions (1)
	disorder (1)
	distance (1)
	district (3)
	disturbed (1)
	disturbing (1)
	doctor (1)
	doctor's (2)
	Document (6)
	documents (18)

	Index: dog..fights
	dog (1)
	dogs (1)
	dollars (2)
	domestic (1)
	Dorado (1)
	dorms (1)
	dosages (1)
	dots (8)
	downers (1)
	drive (3)
	drop (1)
	drop-off (2)
	Dropbox (2)
	Dubai (3)
	due (1)
	duly (1)
	duration (2)
	e-mail (6)
	e-mails (1)
	earlier (5)
	early (11)
	earn (5)
	East (1)
	easy (1)
	eat (1)
	eating (5)
	effect (1)
	El (1)
	electronic (1)
	Elisha (2)
	elisha@roclinic.org (1)
	else's (1)
	embarrassed (1)
	emotional (7)
	emotionally (4)
	employed (2)
	employee (2)
	encountered (1)
	end (8)
	ended (3)
	enjoy (1)
	enrolled (6)
	enrollment (1)
	entire (3)
	entity (2)
	episode (2)
	episodes (8)
	equally (1)
	essentially (31)
	estate (11)
	estimate (11)
	estimates (1)
	estimating (1)
	eternity (1)
	Eve (2)
	evening (1)
	event (2)
	evidence (3)
	exact (12)
	examination (2)
	examined (1)
	excited (1)
	exclusive (3)
	executed (1)
	executive (2)
	exhibit (19)
	exhibiting (1)
	exhibits (2)
	exiting (1)
	expediting (1)
	experience (2)
	explain (8)
	express (1)
	expressed (1)
	extent (1)
	eye (7)
	eyelid (1)
	eyes (7)
	face (9)
	Facebook (4)
	facility (3)
	facing (1)
	fact (2)
	facts (2)
	fair (2)
	fall (12)
	falling (3)
	falls (1)
	familiar (3)
	family (31)
	family's (1)
	fan (2)
	Farms (1)
	father (4)
	father's (1)
	fears (1)
	February (6)
	feel (7)
	feet (4)
	fell (4)
	fellow (2)
	felt (11)
	fiance (1)
	Fidi (1)
	fights (1)

	Index: figure..home
	figure (1)
	Filbert (2)
	file (3)
	filed (4)
	final (2)
	finally (3)
	finance (1)
	financial (2)
	find (3)
	finding (1)
	fine (4)
	finish (2)
	finished (2)
	finishing (2)
	firearm (1)
	firearms (3)
	Fist (1)
	flight (22)
	flights (1)
	Floor (1)
	focus (1)
	focusing (1)
	food (1)
	forever (2)
	forgave (2)
	forget (5)
	forgive (5)
	forgiveness (2)
	forgiving (1)
	formulated (1)
	forthcoming (1)
	forthright (1)
	Fortune (1)
	forward (1)
	found (3)
	Francisco (11)
	freak (2)
	freaking (1)
	frequent (1)
	frequented (4)
	frequently (3)
	friend (2)
	friendly (2)
	friends (9)
	front (4)
	function (1)
	fund (1)
	furniture (1)
	future (3)
	gave (13)
	general (4)
	generous (1)
	girl (6)
	girlfriend (6)
	girls (1)
	give (21)
	giving (2)
	goal (1)
	godfather (1)
	good (8)
	Goodwin (2)
	Google (1)
	graduate (1)
	graduated (1)
	great (2)
	Griffith (1)
	grocery (2)
	ground (2)
	grounds (1)
	guarantee (1)
	guess (10)
	guessing (4)
	guidelines (1)
	gun (1)
	gung (1)
	guns (1)
	guys (1)
	gym (1)
	H-I-N-G-E (1)
	half (4)
	hand (1)
	handing (1)
	hands (1)
	hang (1)
	happen (2)
	happened (23)
	happening (1)
	happy (2)
	hard (3)
	head (5)
	health (4)
	healthy (1)
	hear (6)
	heard (1)
	hearing (1)
	Heart (3)
	held (3)
	helped (1)
	helping (2)
	hesitant (1)
	Hey (3)
	high (2)
	Hill (1)
	Hills (1)
	Hinge (3)
	hints (1)
	history (2)
	hit (4)
	hitting (1)
	ho (1)
	hold (4)
	holiday (1)
	holidays (2)
	Holly (1)
	home (7)

	Index: honesty..Kyle
	honesty (4)
	hop (1)
	hope (1)
	hoping (2)
	horse (12)
	horses (11)
	hospital (8)
	hospitalized (5)
	hosted (1)
	hostess (3)
	hosting (3)
	hot (1)
	hotel (1)
	hour (2)
	hours (2)
	house (20)
	houses (1)
	hug (4)
	huge (4)
	Hughes (2)
	hundred (7)
	hung (3)
	hunting (1)
	Hyland (1)
	Iceland (17)
	Icelandair's (1)
	idea (5)
	Identification (4)
	ill (1)
	illness (1)
	immediately (2)
	important (1)
	incident (2)
	including (3)
	incredibly (3)
	independent (1)
	independently (1)
	individually (1)
	individuals (1)
	informal (1)
	initial (1)
	injured (1)
	injuries (1)
	inpatient (4)
	input (2)
	inside (3)
	instability (2)
	Instagram (8)
	instructions (2)
	instructs (1)
	intention (1)
	interact (1)
	interacting (1)
	interaction (9)
	interest (2)
	interested (2)
	interfere (1)
	International (3)
	intersection (1)
	interviews (1)
	introduced (3)
	invited (1)
	involved (3)
	issue (2)
	issues (6)
	item (1)
	January (24)
	job (5)
	jobs (2)
	join (6)
	joining (2)
	joins (1)
	jointly (2)
	joking (1)
	Jolla (2)
	judge (1)
	July (15)
	June (3)
	Jussen-cooke (99)
	KAYLIN (1)
	keeping (1)
	ketamine (2)
	key (2)
	KGO (6)
	kill (2)
	kind (9)
	kinks (3)
	knew (7)
	knowing (2)
	knowledge (4)
	Kyle (3)

	Index: La..media
	La (2)
	lack (1)
	lasted (1)
	late (17)
	Laura (153)
	Laura's (20)
	Law (2)
	lawsuit (1)
	lead (1)
	League (4)
	leave (3)
	leaving (2)
	left (3)
	Legal (1)
	legitimate (2)
	legitimately (1)
	lending (2)
	Lendinghome (6)
	length (1)
	levelheaded (1)
	liar (2)
	Libby (3)
	license (1)
	lie (1)
	lied (13)
	lies (4)
	life (13)
	life-deterring (1)
	limited (1)
	lines (4)
	linked (1)
	listening (2)
	literally (3)
	live (8)
	lived (10)
	lives (2)
	living (3)
	location (7)
	locations (1)
	lock (1)
	locked (1)
	Lombard (4)
	long (18)
	longer (3)
	looked (3)
	Los (1)
	lose (1)
	lost (1)
	lot (11)
	love (1)
	Luis (1)
	Lyft (1)
	lying (12)
	mad (2)
	made (16)
	Main (1)
	make (18)
	makes (2)
	making (5)
	mall (1)
	mama (2)
	Mamanoko (11)
	management (1)
	manager (3)
	manic (13)
	manipulative (1)
	Mann (1)
	March (15)
	Marina (14)
	mark (1)
	marked (11)
	Market (2)
	marks (9)
	Marraccini (9)
	material (1)
	matter (2)
	Maybeck's (7)
	meal (3)
	meals (5)
	meaning (3)
	means (2)
	meant (1)
	Meats (1)
	media (11)

	Index: medical..Pacific
	medical (2)
	medicated (3)
	medications (7)
	meet (5)
	meeting (3)
	memory (1)
	mental (8)
	mentally (6)
	mentioned (4)
	message (8)
	messages (14)
	met (8)
	Michael (6)
	mid-february (1)
	middle (3)
	might've (1)
	million (1)
	minimal (1)
	minor (1)
	minute (1)
	minutes (4)
	miscellaneous (1)
	mix (3)
	mixed (1)
	mom (17)
	mom's (4)
	moment (2)
	moments (1)
	Monday (2)
	money (1)
	month (10)
	monthly (1)
	months (11)
	morning (4)
	mother (5)
	move (8)
	moved (3)
	moving (7)
	multiple (10)
	multitude (1)
	mutual (3)
	named (1)
	names (3)
	Napa (1)
	nature (1)
	neck (1)
	needed (4)
	neighborhood (1)
	night (31)
	nights (1)
	nodding (2)
	noise (1)
	non-bias (1)
	nonverbal (1)
	normal (2)
	North (1)
	Nos (1)
	note (5)
	noted (2)
	notice (5)
	noticed (2)
	noticing (1)
	noting (1)
	November (6)
	number (13)
	nutrition (1)
	Oakland (1)
	oath (3)
	Obispo (1)
	object (3)
	objected (3)
	objection (15)
	objections (2)
	objects (1)
	obtain (1)
	occasions (2)
	occupation (1)
	October (10)
	off-off (1)
	office (2)
	offices (1)
	officially (2)
	online (6)
	Opentable (1)
	Operations (1)
	opinion (2)
	opportunity (1)
	oral (1)
	order (8)
	original (1)
	originally (1)
	Osos (1)
	outcome (1)
	ovaries (2)
	over-over (1)
	overlaid (1)
	overly (1)
	Owen's (3)
	Owens (7)
	Owens's (1)
	p.m. (1)
	Pacific (3)

	Index: pack..profile
	pack (1)
	paddock (1)
	pages (1)
	paid (14)
	palm (1)
	Panerai (2)
	paper (1)
	paralegal (1)
	Parenthood (3)
	parents (18)
	part (5)
	participating (1)
	parting (2)
	parts (1)
	passenger (4)
	past (2)
	pay (15)
	people (10)
	peppered (1)
	percent (2)
	percent's (1)
	performing (2)
	period (5)
	permission (1)
	person (11)
	personal (1)
	personality (1)
	personally (1)
	pet (1)
	petition (2)
	petitioner (2)
	phone (22)
	phonetic (7)
	photo (29)
	photos (9)
	physical (1)
	pick (2)
	pick-up (2)
	picture (2)
	pictures (2)
	piece (1)
	Pierce (4)
	pigeon (1)
	pill (1)
	pillow (2)
	pin (1)
	Pine (1)
	pissed (2)
	place (9)
	places (4)
	plaintiff's (4)
	plane (3)
	Planned (3)
	planning (1)
	plans (2)
	platform (4)
	platforms (2)
	playing (1)
	plenty (1)
	plug (3)
	point (8)
	pointed (1)
	points (1)
	police (4)
	Pollock (82)
	Poly (4)
	polycystic (2)
	Polytechnical (1)
	position (4)
	positions (2)
	possession (1)
	possibility (1)
	post (14)
	posted (7)
	posting (3)
	posts (3)
	Potrero (1)
	precautionary (1)
	pregnancies (2)
	pregnancy (19)
	pregnant (23)
	prepare (4)
	prescribed (1)
	presence (1)
	present (5)
	pretty (7)
	prevent (1)
	previous (2)
	previously (1)
	print (1)
	printouts (1)
	prior (7)
	private (5)
	produce (1)
	produced (2)
	product (1)
	production (16)
	Products (2)
	profile (1)

	Index: Project..Resy
	Project (1)
	projects (2)
	pros (1)
	provide (2)
	provided (2)
	providing (1)
	Prozac (2)
	public (3)
	pull (1)
	pulled (2)
	pulling (1)
	pulls (1)
	purchase (1)
	purchased (1)
	purposes (2)
	pursuant (1)
	put (7)
	putting (1)
	quarter (6)
	Quartet (1)
	question (14)
	questioning (1)
	questions (9)
	quick (4)
	quickly (1)
	quit (1)
	R-A-P-A-Z-Z-I-N-I (1)
	raced (1)
	radio (7)
	Rafael (1)
	raining (1)
	raised (1)
	ran (15)
	random (4)
	Randy (4)
	ranked (1)
	Rapazzini (2)
	rarely (1)
	rash (2)
	reach (1)
	reached (2)
	reaching (2)
	reaction (2)
	read (6)
	ready (4)
	real (11)
	realistic (1)
	reason (11)
	reasons (4)
	recall (9)
	receive (7)
	received (6)
	recently (2)
	recess (2)
	recommend (1)
	record (12)
	recorded (1)
	records (3)
	red (8)
	redeye (2)
	redness (7)
	reference (1)
	references (1)
	referencing (1)
	referring (1)
	Refuge (2)
	refused (1)
	refusing (1)
	regional (1)
	regularly (1)
	relationship (43)
	relatives (1)
	release (1)
	remain (2)
	remember (49)
	REMEMBERED (1)
	repeat (3)
	rephrase (1)
	report (5)
	reporter (9)
	request (17)
	requested (2)
	requires (1)
	Rescue (1)
	reservation (1)
	reservations (1)
	residence (1)
	respect (1)
	respondent (4)
	response (9)
	responses (2)
	responsive (5)
	restaurant (25)
	restaurants (1)
	restraining (5)
	result (1)
	Resy (1)

	Index: review..spa
	review (3)
	reviewed (3)
	reviewing (1)
	ride (1)
	rides (3)
	ridiculous (1)
	riding (5)
	rifle (1)
	rise (1)
	Robbins (3)
	role (1)
	roller (3)
	romantically (1)
	Ron (7)
	room (7)
	roommates (1)
	rough (1)
	Roughly (1)
	rows (1)
	rsp@rspollocklaw.com (1)
	ruin (1)
	ruined (2)
	rules (1)
	run (5)
	running (2)
	Ryan (2)
	Sac (1)
	Sacramento (13)
	sad (2)
	saddening (1)
	saddles (1)
	safety (2)
	San (12)
	Santa (1)
	Sarah (1)
	sat (9)
	sauna (2)
	savings (2)
	scale (1)
	Scanlon (3)
	scared (1)
	scheduled (1)
	school (4)
	screaming (1)
	screenshots (1)
	seat (1)
	seated (2)
	seek (3)
	seeking (1)
	seizure (7)
	seizures (2)
	semester (1)
	send (7)
	sense (7)
	separate (1)
	September (3)
	serve (1)
	served (5)
	service (1)
	services (1)
	set (1)
	setting (1)
	settlement (1)
	settlements (1)
	severe (1)
	sex (19)
	shallow (1)
	share (1)
	shared (2)
	sharing (1)
	she'd (11)
	shelter (1)
	shift (1)
	shit (1)
	Shocked (2)
	shooting (1)
	shopping (6)
	short (2)
	shortened (1)
	Shorthand (1)
	shot (1)
	shoulder (1)
	show (13)
	showed (5)
	showing (5)
	shown (1)
	shows (5)
	side (1)
	sign (1)
	signed (1)
	silent (1)
	simple (1)
	simultaneously (1)
	siren (1)
	sister (29)
	sister's (7)
	sit (2)
	site (2)
	sitting (11)
	size (1)
	slap (1)
	slapped (1)
	sleep (9)
	sleeping (3)
	slept (1)
	smoothly (1)
	social (12)
	socket (1)
	something's (1)
	sounded (1)
	Sounds (1)
	South (2)
	Southern (2)
	spa (2)

	Index: span..till
	span (1)
	SPCA (1)
	speak (1)
	speaker (1)
	specific (1)
	specifically (5)
	speculate (1)
	speculating (1)
	speculation (3)
	spell (1)
	spend (1)
	spending (1)
	spent (2)
	spite (1)
	split (4)
	splotches (2)
	spoke (1)
	sports (1)
	spot (2)
	spring (2)
	stability (1)
	stable (5)
	stand (2)
	standing (3)
	start (3)
	started (14)
	State (8)
	stated (1)
	statements (4)
	stay (11)
	stayed (2)
	step (2)
	Stephanie (2)
	stipulate (2)
	stipulations (1)
	stop (9)
	stopped (1)
	store (2)
	stories (5)
	story (9)
	strangle (2)
	strategic (2)
	straw (1)
	street (16)
	strong (1)
	study (1)
	Sue (3)
	suffocate (1)
	sugar (2)
	suicidal (13)
	suicide (6)
	suicides (1)
	Suite (2)
	summarize (1)
	summer (5)
	supervisor (2)
	support (3)
	supposed (1)
	Supsinskas (2)
	surprised (2)
	surrender (1)
	sushi (3)
	swam (1)
	swearing (1)
	sweetheart (1)
	swim (6)
	swimming (1)
	switch (1)
	switching (1)
	sworn (2)
	symptoms (1)
	system (1)
	table (8)
	tables (2)
	takes (2)
	taking (12)
	talk (19)
	talked (6)
	talking (21)
	tasks (1)
	telling (3)
	temporary (2)
	ten (10)
	term (6)
	terminally (1)
	terminating (2)
	terms (1)
	terrible (1)
	test (4)
	testified (1)
	testimony (4)
	text (21)
	texts (2)
	theory (1)
	therapy (1)
	thing (5)
	things (10)
	thought (19)
	thoughts (1)
	thousand (1)
	threaten (1)
	threatening (1)
	threesome (1)
	throwing (1)
	ticket (4)
	tickets (2)
	till (3)

	Index: time..watch
	time (104)
	timeframe (5)
	timeline (7)
	timelines (2)
	times (43)
	title (4)
	today (8)
	told (33)
	Tony (3)
	top (2)
	total (1)
	totality (1)
	totally (1)
	trafficked (1)
	training (2)
	tram (1)
	transaction (1)
	transcribed (1)
	transcript (6)
	Transcripts (1)
	transfer (1)
	transpired (3)
	travel (1)
	traveling (2)
	treat (1)
	treatment (3)
	Tri-state (1)
	trip (18)
	trips (2)
	trouble (1)
	true (1)
	trust (9)
	truth (1)
	truthful (2)
	truthfully (1)
	tub (1)
	turned (3)
	turning (1)
	TV (1)
	tweaking (1)
	Twelve (1)
	type (2)
	types (2)
	Uber (2)
	ugly (1)
	uh-huh (8)
	ultimate (1)
	ultimatums (2)
	unannounced (2)
	unavailable (1)
	uncomfortable (3)
	underneath (1)
	understand (13)
	understood (1)
	unhappy (1)
	uninvited (2)
	University (3)
	unstable (7)
	unsure (1)
	unusual (4)
	upfront (3)
	uppers (1)
	upset (27)
	USC (1)
	vague (10)
	view (2)
	violated (2)
	violence (1)
	visit (4)
	visiting (1)
	voice (1)
	volunteer (4)
	volunteered (1)
	volunteering (1)
	volunteers (1)
	VP (1)
	wait (3)
	wake (3)
	Wakefield (1)
	walk (14)
	walked (8)
	walking (6)
	Walnut (4)
	wanted (39)
	wanting (6)
	warning (2)
	Wasabi (5)
	Wasabi's (2)
	watch (9)

	Index: watched..yesterday
	watched (1)
	watching (1)
	ways (6)
	Wednesday (1)
	Wednesday's (1)
	week (9)
	weekend (1)
	weeks (5)
	whatsoever (2)
	when's (1)
	whereabouts (1)
	Why'd (1)
	willingness (1)
	win (1)
	winter (4)
	witnessed (13)
	wits (1)
	women (7)
	word (1)
	wording (1)
	work (13)
	worked (6)
	working (4)
	works (3)
	world (1)
	worried (2)
	worthless (1)
	would've (3)
	write (1)
	writing (1)
	written (1)
	wrong (1)
	wrote (4)
	yards (5)
	year (9)
	Year's (4)
	years (15)
	yell (2)
	yelled (2)
	yelling (1)
	Yelp (1)
	yesterday (3)


	Exhibits
	Ex1 Marraccini,M
	Page  2 
	Page  5 

	Ex2 Marraccini,M
	Page  2 
	Page  84 
	Page  85 

	Ex3 Marraccini,M
	Page  2 
	Page  85 
	Page  86 

	Ex4 Marraccini,M
	Page  2 
	Page  84 
	Page  87 

	Ex5 Marraccini,M
	Page  2 
	Page  87 


	Transcript Formats
	Marraccini Michael 06-13-18.txt
	marraccini michael 06-13-18.ptx



O 00 NN YN 1 Bl W e

— = e e md e e
[=) W EN w ] — o

18
19
20
21
22
23
24

26
27
28

Elisha Jussen-Cooke (SBN 283446)
COOPERATIVE RESTRAINING ORDER CLINIC
3543 18 Street, #5

San Francisco, CA 94110

Tel: (415) 864-1790

" DEPOSITION

Fax: (415) 241-9491 5 |
3 EXHIBIT )\ \"

Attorney for Petitioner, S [

LAURA OWENS é Marcaccing M

STATE OF CALIFORNIA SUPERIOR COURT
CITY AND COUNTY OF SAN FRANCISCO

LAURA OWENS, ) Case No.: FDV-18-813693
Petitioner, %
VS. g NOTICE OF TAKING DEPOSITION OF
) MICHAEL MARRACCINI ON ORAL
) EXAMINATION AND FOR PRODUCTION OF
MICHAEL MARRACCINI, ) DOCUMENTS [CCP § 2025.210 ET AL)]
Respondent g
)
)
)
)

TO MICHAEL MARRACCINI AND RANDY SUE POLLOCK, HIS ATTORNEY OF
RECORD IN THIS ACTION:

PLEASE TAKE NOTICE that Petitioner, LAURA OWENS, will take the deposition
upon oral examination of Respondent, MICHAEL MARRACCINI, on Monday, June 13, 2018,
at 10:00 a.m., at Bay Area Legal Aid, located at 1800 Market Street, 3™ Floor, San Francisco,
CA 94102. If said deposition is not completed on the date specified in this notice, the taking of
the deposition will be continued from day o day thereafier, excepi for Saiurdays, Sundays and
holidays, at the same place until completed.

PLEASE TAKE FURTHER NOTICE that Respondent, MICHAEL MARRACCINI,
shall bring and produce at the deposition, at the time and place specified in this notice, all

1

Notice of Taking Deposition of Respondernt Michael Marraccini on Oral Examination and for Production

of Documents
Owens v. Marraccini FDV-18-813693
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documents and information listed in Exhibit “A” attached hereto and incorporated herein by this

reference.

PLEASE TAKE FURTHER NOTICE that Petitioner, LAURA OWENS, intends to cause
the proceedings to be recorded by stenographic method. The deposition will be taken before a

deposition officer who is authorized to administer an oath.

Dated: May 17, 2018

Elisha Jussen-Cooke
Attorney for Petitioner

2

Notice of Taking Deposition of Respondent Michael Marraccini on Oral Examination and for Production
of Documents
Owens v. Marraccini FDV-18-813693
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EXHIBIT A

A. DEFINITIONS

1. The term “DOCUMENT” means any and all writings defined in California Evidence
Code § 250, and also includes all memorializations of whatever kind and nature and however
stored and recorded. This includes without limitation all communications and writings of every
kind, including but not limited to screenshots, emails, letters, telegrams, telexes, memoranda,
reports, studies, calendar or diary entries, telephone logs, maps, pamphlets, drafts, notes, graphs,
charts, tabulations, analyses, statistical or informational accumulations, accounting records of
any kind, movie film, slides, video tapes, audio tapes, audio recordings, compact discs,
phonographic records, photographs, negatives, film impressions, microfilm, computer discs,
computer programs, software, magnetic tapes, or any medium containing computer programs,
software, data, and sounds or mechanical reproductions, text messages, communications on
social media platforms or any other application on a computer, tablet, smart phone, or other
similar device, and all complications of the foregoing. In all instances, if originals or non-
identical copies of original DOCUMENTS are not available, a DOCUMENT also means
identical copies of original DOCUMENTS and copies of non-identical copies.

2. The terms “YOU” and “YOUR? refers to Respondent MICHAEL MARRACCINI,

and includes YOUR agents and representatives.

3. The term “ELECTRONIC” means relating to technology having electrical, digital,

magnetic, wireless, optical, electromagnetic, or similar capabilities.

4. The term “ELECTRONICALLY STORED INFORMATION” means information
that is stored in an electronic medium, including without limitation data contained on any smart
phone, laptop, tablet, or other device, disks, including hard disks and floppy disks, CD-ROMs,
DVDs, network servers, shared servers, computers, magnetic tape, back-up tape, voicemail, and
PDAs (personal digital assistants), whether currently on your premises or otherwise in your

possession or subject to your custody or control.
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B. INSTRUCTIONS

1. Privilege. It is not the intention of the requesting party to request the production of
matters genuinely privileged. If any document or electronically stored information is withheld
under claim of privilege, furnish a list identifying each such document or electronically stored

information, together with the following information:

a. Title and brief description of the nature and content of the matter claimed to be
privileged;
b. The date, if any, that the allegedly privileged matter bears;
c. Author(s), sender(s) and recipient(s) and/or addressee(s);
d. Subject matter of the document or electronically stored information;
e. The basis on which privilege is claimed, including the specific privilege(s)
claimed;
f. The paragraph(s) of this Request to which the allegedly privileged document or
electronically stored information responds; and
g. The number of pages in said document.
2. Documents No Longer In Possession, Custedy or Control. If any document or
electronically stored information described in this request was, but no longer is, in your
possession, or subject to your custody or control, or is no longer in existence, please list each

such document and/or electronically stored information, together with the following:

a. The date, sender(s) or author(s), recipient(s), type of document(s) and
electronically stored information, the number of pages, and subject matter of the
document and electronically stored information;

b. Whether the document and electronically stored information (i) is missing or lost;
(ii) has been destroyed; (ii) has been transferred, voluntarily or involuntarily, to
another person or entity not subject to your control; or (iv) has otherwise been

disposed of;,
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c. Explanation of the circumstances regarding the loss, destruction, or other
disposition of the document and/or electronically stored information, and identity
of the person(s) who directed or authorized the disposition and the date that it
occurred; and

d. If the document and electronically stored information is still in existence, its
present location and custodian.

3. Claim of Undue Burden. Ifyou claim that to produce, in accordance with the terms
of this Request, any of the documents or electronically stored information requested herein
would entail undue burden, please set forth separately in your verified response to this request
the following information with regard to each such document or electronically stored

information:

a. A brief description of the type of document(s) or electronically stored
information, their location, and approximate number of pages;

b. All reasons why you claim production of the document(s) or electronically stored
information would entail undue burden; and

¢. Any circumstances under which you could produce the document(s) or
electronically stored information without undue burden (e.g., by submitting them
at a later date than that specified herein).

4. Format of Production of Electronically Stored Information. Electronically

stored information shall be produced to the requesting party in Portable Document Format
(PDF).
C. DOCUMENTS AND INFORMATION SOUGHT

YOU ARE HEREBY REQUESTED TO PRODUCE THE FOLLOWING DOCUMENTS,
ELECTRONICALLY STORED INFORMATION, MATERIALS AND/OR RECORDS:
1. Any and all checking and savings account statements, showing a complete

transaction history, from January 10, 2018 through the date of production, for each checking
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and savings account in your name, whether individually or jointly with another person and/or

entity, regardless of whether or not the account or accounts have been closed.

2. Any and all monthly statements of account for all credit cards in your name, whether
alone or jointly with another person and/or entity, from January 10, 2018 through the date of
production, detailing complete transaction history, regardless of whether or not the account or

accounts have been closed.

3. Any and all documents and/or electronically stored information, including a printed
copy of any in-App screenshots, showing your ride history, complete with pick-up and drop-off
addresses, for any and all Uber trips and/or rides you have taken, whether alone, shared, and/or
split with any other individual, and regardless of the purpose of the trip and/or ride or the
payment method (e.g., personal, business, or Uber credit), from October 1, 2017 through the
date of production. This information can be obtained through the Uber App by selecting “Your

Trips” from the menu, or by logging into your Uber account at www.uber.com, selecting “My

Trips” from the menu once logged in, and selecting each trip individually to show pick-up and
drop-off addresses. If obtaining this information in-App, piease provide a printout of the
screen-shots showing the complete history for each ride and/or trip taken within the dates

requested.

4. Any and all documents and/or electronically stored information, including a printed
copy of any in-App screenshots, showing your complete trip and/or ride history, including any
and all pick-up and drop-off locations and/or addresses, for any and all Lyft trips and/or rides
you have taken, whether alone, shared, and/or split with any other individual, regardless of the
purpose of the trip or payment method (e.g., personal, business or Lyft credit), from October 1,
2017 through the date of production. This information can be obtained through the Lyft App by
selecting “Ride history” from the menu and selecting each trip individually to show details

regarding pick-up and drop-off addresses.

5. Any and all documents and/or electronically stored information, including a
complete printout and/or screenshots, showing any and all posts you made, or caused to be
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made, on your Instagram account, or any Instagram account over which you exercise control,
including but not limited to a complete record of your Instagram Story and Instagram Posts
Archives, from January 1, 2017, through the date of production. Your Instagram Stories are
automatically saved to an archive when they expire. To access your Instagram Stories Archive
from your smart phone, go to your profile and tap the “Archive” icon. Select “Archive” and
then select “Stories” to view your Instagram Stories Archive. Select “Archive” and then select

“Posts” to view your Instagram Posts Archive.

6. Any and all documents and/or electronically stored information, including a
complete printout and/or screenshots, of any and all restaurant reservations made by you, or on
your behalf, through any online or application-based restaurant reservation service, including
but not limited to OpenTable, Resy, and Yelp, as well as all documents evidencing your
complete dining history from any such online or application-based restaurant reservation

service, from October 1, 2017 through the date of production.

7. Transcripts of all text message communications between you and Petitioner Laura

Owens between October 1, 2017 and the date of production.

8. Any and all documents that show you were previously enrolled at California
Polytechnic State University (“Cal Poly”), at any time and for any duration, regardless of

whether you completed any coursework and/or obtained any degrees or certificates.
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PROOF OF SERVICE

I declare that I am employed in the County of San Francisco, California. I am over the age of
eighteen (18) years and not a party to the within cause. My business address is Cooperative
Restraining Order Clinic, 3543 18t Street, #5, San Francisco, CA 94110.

On May 21, 2018, I served a copy of the document described as:

NOTICE OF TAKING DEPOSITION OF RESPONDENT MICHAEL MARRACCINI ON ORAL
EXAMINATION AND FOR PRODUCTION OF DOCUMENTS

on the person named below by placing a true copy thereof addressed as follows, and served the
documents in the manner indicated below:

Randy Pollock

Law Offices of Randy Sue Pollock
286 Santa Clara Avenue

Oakland, CA 94610

rsp@rspollocklaw.com

[X] BY MAIL: I deposited 2 sealed envelope in the United States mail, in San Francisco,
California, with first class postage fully prepaid.

[X] BY ELECTRONIC SERVICE: I caused a copy of such document(s) to be electronically
transmitted via email. The sending email address is elisha@roclinic.org, and the email address
to which the documents were transmitted is listed above. I did not receive, within a reasonable
time after the transmission, any electronic message or other indication that the transmission was

unsuccessful.

[ 1BY FAX: I caused a copy of such document(s) to be transmitted via facsimile machine.
The number of the sending machine is 415-241-9491, and the number of the fax machine to
which the documents were transmitted is listed above. The transmission was reported as
complete and without error, and that the transmission report was properly issued by the sending
machine. A copy of the transmission report is attached hereto.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct and that this declaration
was executed on May 21, 2018, at San Francisco, California.

Sl A
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Photo of redness around Laura Owens's eyes and cheeks. Photo taken in May 2017.






Photo of redness around Laura Owens's right eye and cheek. Photo taken in March 2017.






Photos of Laura Owens'’s bruised arm.
Photos taken by Laura Owens on February 18, 2017.






Photos of Laura Owens's bruised arm.
Photos taken by Laura Owens on February 18, 2017.
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           1               STATE OF CALIFORNIA SUPERIOR COURT



           2                CITY AND COUNTY OF SAN FRANCISCO



           3                           ---oOo---



           4   LAURA OWENS,



           5            Petitioner,



           6   vs.                                  No. FDV-18-813693



           7   MICHAEL MARRACCINI,



           8            Respondent.



           9   ___________________________/
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           1                DEPOSITION OF MICHAEL MARRACCINI



           2



           3



           4           BE IT REMEMBERED, that pursuant to Notice, and on



           5   the 13th day of June 2018, commencing at the hour of



           6   10:08 a.m. in the offices of Bay Area Legal Aid, 1800



           7   Market Street, 3rd Floor, San Francisco, California



           8   94102, before me, KAYLIN BUSH, a Certified Shorthand



           9   Reporter, State of California, personally appeared



          10   MICHAEL MARRACCINI, produced as a witness in said action,



          11   and being by me first duly sworn, was thereupon examined



          12   as a witness in said cause.



          13                           ---oOo---



          14   APPEARANCES



          15   For the Petitioner:



          16                    ELISHA JUSSEN-COOKE

                                Cooperative Restraining Order Clinic

          17                    3543 - 18th Street, Suite 5

                                San Francisco, California 94110

          18                    (415) 864-1790

                                elisha@roclinic.org

          19



          20                    AUDREY T. COURSON

                                Attorney at Law

          21                    100 Pine Street, Suite 1250

                                San Francisco, California 94111

          22                    (415) 745-3681

                                audrey@coursonlaw.com

          23



          24



          25
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           1   For the Respondent:



           2                    RANDY SUE POLLOCK

                                Attorney at Law

           3                    286 Santa Clara Avenue

                                Oakland, California 94610

           4                    (510) 763-9967

                                rsp@rspollocklaw.com

           5



           6   ALSO PRESENT:



           7                    Laura Owens, via phone



           8



           9



          10



          11



          12



          13



          14



          15



          16



          17



          18



          19



          20



          21



          22



          23



          24



          25
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           1            (Plaintiff's Exhibit No. 1 marked for



           2            Identification.)



           3



           4                       MICHAEL MARRACCINI



           5                       sworn as a witness



           6                     testified as follows:



           7



           8            MS. JUSSEN-COOKE:  Present in the room we have



           9   the deponent and respondent, Michael Marraccini; counsel



          10   for respondent, Randy Sue Pollock; my co-counsel, Audrey



          11   T. Courson; Laura Owens, petitioner, who is listening and



          12   participating via conference line; myself, Elisha



          13   Jussen-Cooke, attorney for Ms. Owens.  And that is the



          14   totality of who is present.



          15            We are the attorneys for Laura, and to begin I'd



          16   like to summarize the notice that gave rise to this



          17   deposition which has been marked as Exhibit 1.  Mr.



          18   Marraccini was served with a notice of taking deposition



          19   and for production of documents on May 21, 2018.  Per



          20   agreement by Ms. Pollock to accept electronic services,



          21   this was served via e-mail.  This notice of taking



          22   deposition of Michael Marraccini on oral examination and



          23   for the production of documents will be attached to the



          24   deposition transcript as Exhibit 1.



          25            Before I begin, we may -- I'd like to request
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           1   some stipulations given the timeframe we're working with.



           2            MS. POLLOCK:  Yeah.  Just last minute...



           3            MS. JUSSEN-COOKE:  Yeah.  So in terms of the



           4   time for reviewing.  Once this is over, you'll be



           5   provided with a copy of the -- or you'll have the



           6   opportunity to obtain a copy of the deposition transcript



           7   and to review that and to make corrections under oath.



           8   Because we are on a shortened time scale, I'm hoping that



           9   you'll stipulate to have that done.



          10            Actually, the court reporter, hopefully, will



          11   send you an e-mail by Wednesday June 28th without



          12   expediting it.  And we ask that you read and review the



          13   transcript and make any changes within five days.  So if



          14   it's received by the 28th, we would ask that any changes



          15   be made by July -- the end of the day on July 3rd, and we



          16   also ask that any changes -- you advise me of any changes



          17   via e-mail.



          18            MS. POLLOCK:  That's fine.



          19            MS. JUSSEN-COOKE:  Great.  And so the 3rd is



          20   agreeable?



          21            MS. POLLOCK:  Yes.



          22            MS. JUSSEN-COOKE:  Do you stipulate that if Mr.



          23   Marraccini does not sign the transcript within that



          24   timeframe and does not provide notice of any changes to



          25   the answers within that timeframe or if the original
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           1   executed transcript becomes lost or otherwise



           2   unavailable, that the certified copy of the transcript



           3   may be used for all purposes?



           4            MS. POLLOCK:  That's fine.



           5   EXAMINATION BY MS. JUSSEN-COOKE:



           6        Q.  Okay.  So just to go over some basic



           7   instructions and rules.  The court reporter is taking



           8   down everything that's being said today.  So right now



           9   you're nodding and that's an easy way to communicate, but



          10   unfortunately it doesn't go on the record.



          11        A.  Got you.  Yeah.



          12        Q.  So if you can make sure that you give audible



          13   answers to everything moving forward, that would help the



          14   court reporter and make sure she's got it all down.



          15        A.  Sounds good.



          16        Q.  Have you ever had your deposition taken before?



          17        A.  Like ten years ago.  Maybe more, 15.



          18        Q.  And what was that for?



          19        A.  Car accident.



          20        Q.  And what was your role in that case?



          21        A.  I got hit by a car.



          22        Q.  So did you file a lawsuit?



          23        A.  Yes.  Yes, I did.  I was like 15 years old, so



          24   yeah, it was 15 years ago.  Somewhere around then.



          25            MS. POLLOCK:  Did you file it or your parents?
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           1            THE WITNESS:  My parents.



           2   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           3        Q.  And what was the outcome of that?



           4        A.  I received like $3,000 in settlements.



           5        Q.  Okay.  Any other times that you've had your



           6   deposition taken?



           7        A.  No.



           8        Q.  Okay.  I'd like to just go over some of the



           9   guidelines in order for things to go as smoothly as



          10   possible.  You are under oath which means that you're



          11   swearing to tell the truth and treat this like it's a



          12   courtroom.  I know it's a more informal setting --



          13        A.  Yeah.



          14        Q.  -- but the oath carries the same effect as if



          15   you were in a courtroom.  So here's how it works.  I'll



          16   ask you questions, and you will answer them.  Your



          17   attorney may object to some of the questions, but these



          18   objections are for the judge to consider at a later time.



          19   Unless she specifically instructs you not to answer, you



          20   must answer the questions even if she objects.



          21        A.  What if, like, timeline is something that I



          22   don't know?



          23        Q.  And so that's fine.  If there are things you are



          24   -- if you don't understand questions that I've asked,



          25   tell me you don't understand, and we'll rephrase them.

�



                                                                        9





           1   If you are unsure of something, say so.



           2        A.  Yeah.



           3        Q.  Don't guess at an answer, but estimating is



           4   okay.  Do you understand the difference between a guess



           5   and an estimate?



           6        A.  Yeah.  So what I just did with the previous



           7   settlement that we were just talking about, is that okay



           8   to say, like, 10 to 15 years?  Or do you want me to say,



           9   like, I'm guessing it was 10 to 15 years ago?



          10            MS. POLLOCK:  You can approximate.  So if -- and



          11   say, you know, "I believe it was 10 or 15 years ago."



          12            THE WITNESS:  Okay.



          13            MS. POLLOCK:  Or "my best estimate is" -- but



          14   just don't guess.



          15   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          16        Q.  Just don't guess.  And so an example is that if



          17   I were to ask you how long the table in this room is, you



          18   could look at it and you could give me an estimate.  But



          19   if I were to ask you how long the table in the room where



          20   Laura is sitting, you would have no basis for that



          21   estimate.  You'd be completely guessing.  So estimates,



          22   okay; guessing, not.



          23        A.  Okay.



          24        Q.  So if you do not tell me that you don't



          25   understand a question I've asked, the court and I will
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           1   assume that you understood it and that you've given an



           2   accurate and truthful response.  If you don't know the



           3   answer to a question I ask, say so.



           4        A.  Okay.



           5        Q.  The deposition is being transcribed by our court



           6   reporter, and everything that is said here today will be



           7   recorded.  We already went over because of that, nodding



           8   your head or saying things like "uh-huh" makes it



           9   difficult for the court reporter.



          10            It's important that we talk one at a time so



          11   that the court reporter can take down everything that's



          12   being said.  If people speak simultaneously, the court



          13   reporter will record your statements before anybody



          14   else's.  If you need a break for any reason, tell me.



          15   We'll finish the question, and then we can take a break.



          16   Do you understand these instructions?



          17        A.  Yes.



          18        Q.  Okay.  Is there any reason why today you cannot



          19   give your best, accurate, most truthful testimony?



          20        A.  No.



          21        Q.  Are you taking any medications which would



          22   interfere with your ability to answer truthfully and



          23   accurately?



          24        A.  No.



          25        Q.  Do you have any physical or emotional conditions
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           1   that would prevent you from giving accurate testimony?



           2        A.  No.



           3        Q.  Did you talk with anyone to prepare for this



           4   deposition?



           5        A.  Yes.  My attorney.



           6        Q.  And how many times?



           7        A.  Once.



           8        Q.  For how long?



           9        A.  A couple hours, I think.



          10        Q.  Was anybody else present?



          11        A.  No.



          12        Q.  Did you talk to anybody else to prepare for this



          13   deposition?



          14        A.  No.



          15        Q.  Were any documents shown to you before this



          16   deposition?



          17        A.  Yeah.  I mean, I just reviewed --



          18            MS. POLLOCK:  Documents I turned over to you



          19   this morning.



          20            MS. JUSSEN-COOKE:  Okay.  And the documents you



          21   turned over to me this morning?



          22            MS. POLLOCK:  I'm pretty sure there was an



          23   e-mail sent by my paralegal to share it on Dropbox.  Let



          24   me check.



          25            THE WITNESS:  I think it was Google Drive.
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           1            MS. POLLOCK:  No.  It was -- it was for the



           2   production.



           3            MS. JUSSEN-COOKE:  I have not received anything.



           4            MS. POLLOCK:  I'll e-mail her to make sure it



           5   goes to your e-mail, but it's on Dropbox.



           6            MS. JUSSEN-COOKE:  Okay.  Can you describe what



           7   those documents are?



           8            MS. POLLOCK:  Text messages.



           9            MS. JUSSEN-COOKE:  Do you have a paper copy of



          10   them?



          11            MS. POLLOCK:  No.  I don't have the production.



          12   I didn't print out the production this morning.



          13            THE WITNESS:  It's all text messages.



          14            MS. POLLOCK:  What?



          15            THE WITNESS:  I'm saying it's all the text



          16   messages.



          17            MS. JUSSEN-COOKE:  Yeah.  I still have yet to



          18   receive anything.  So we'll wait for those to come



          19   through.



          20   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          21        Q.  Were there any other documents that you reviewed



          22   to prepare for this deposition today?



          23        A.  I read what Laura put in her declaration or...



          24            MS. POLLOCK:  The petition.



          25            THE WITNESS:  The petition.
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  And when did you read that?



           3        A.  This morning and a couple pages with Randy.



           4        Q.  Okay.  Any other documents you've reviewed to



           5   prepare for today?



           6        A.  No.



           7        Q.  So turning our attention to the documents that



           8   we asked you to bring.



           9            And Randy Sue, I'm hoping that we can meet and



          10   confer on those maybe this afternoon after your doctor's



          11   appointment?



          12            MS. POLLOCK:  I'll call you.



          13            (Off the record discussion.)



          14   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          15        Q.  So I want to go one by one through what we



          16   requested and get your responses on the record.  Document



          17   request number one was for "Any and all checking and



          18   savings account statements, showing a complete



          19   transaction history, from January 10, 2018, through the



          20   date of production, for each checking and savings account



          21   in your name, whether individually or jointly with



          22   another person and/or entity, regardless of whether or



          23   not the account or accounts have been closed."



          24            Did you bring documents responsive to this



          25   request?
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           1            MS. POLLOCK:  Did you get the responses?



           2            MS. JUSSEN-COOKE:  I did.



           3            THE WITNESS:  No.



           4   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           5        Q.  Okay.  Why not?



           6            MS. POLLOCK:  To number one you're talking



           7   about?



           8            MS. JUSSEN-COOKE:  Uh-huh.



           9            MS. POLLOCK:  Based on my objection.  Well, he



          10   hasn't seen this.  I think you did see it.



          11            THE WITNESS:  So you want bank statements from



          12   this year January 10, 2018, till now?



          13            MS. POLLOCK:  And that's our objection.



          14            THE WITNESS:  I don't know what that would have



          15   to do with...



          16            MS. POLLOCK:  I mean, I object on the record.  I



          17   don't understand this question.



          18            MS. JUSSEN-COOKE:  Okay.  I will go through them



          19   and I will one by one note your --



          20            MS. POLLOCK:  You're asking if he joins in the



          21   objection?  I mean, is that what you're really asking?



          22            MS. JUSSEN-COOKE:  Uh-huh.



          23            MS. POLLOCK:  Okay.



          24            MS. JUSSEN-COOKE:  Especially because this was



          25   signed by you.
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  So do you join in the objection that was noted



           3   by your attorney in the response and objections to



           4   request for production of documents of deposition of



           5   respondent, Michael Marraccini, that I was provided with



           6   on Monday the 10th?



           7        A.  Yes.  I agree to her objection.



           8        Q.  Okay.  Request number two, "Any and all monthly



           9   statements of account for all credit cards in your name



          10   whether alone or jointly with another person and/or



          11   entity, from January 10, 2018, through the date of



          12   production."



          13            Did you bring documents responsive to this



          14   request?



          15        A.  What is the date of production?



          16        Q.  Today.



          17        A.  Okay.



          18        Q.  Or -- yeah.  Today.



          19        A.  So I agree with her objection again.



          20        Q.  Okay.  Request number three was for records that



          21   showed all of your Uber trips including pick-up and



          22   drop-off addresses from October 1, 2017, through the date



          23   of production.



          24            Do you join in your attorney's noted objection



          25   to this request?
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           1        A.  Yes.  I agree with the objection.



           2        Q.  Document request number four was for your Lyft



           3   records including pick-up and drop-off locations from



           4   October 1, 2017, through the date of production.  Your



           5   attorney has objected to this, to production of this, on



           6   the grounds that it's overly broad and not likely to lead



           7   to the discovery of admissible evidence.  Do you join in



           8   that objection?



           9        A.  Yes.



          10        Q.  Document request number five was for all



          11   documents that show "any and all posts you made, or



          12   caused to be made, on Instagram account" or your



          13   Instagram Story from January 1, 2017, through the date of



          14   production.  Your attorney has objected to the production



          15   of these.  Do you join in that objection?



          16        A.  Yes.



          17        Q.  Document request number six was for records



          18   showing "complete printouts or screenshots, of any and



          19   all restaurant reservations made online through an



          20   application-based restaurant reservation service,



          21   including OpenTable, Resy, and Yelp" from October 1,



          22   2017, through the date of production.



          23            Your attorney has objected to providing these.



          24   Do you join in that objection?



          25        A.  Yes.
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           1        Q.  Document request number seven was for



           2   "Transcripts of all text message communications between



           3   you and Laura Owens from October 1, 2017, through the



           4   date of production."



           5            Did you produce documents responsive to this



           6   request?



           7            MS. POLLOCK:  I did.



           8            THE WITNESS:  Yeah.  I went back even further.



           9   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          10        Q.  Okay.  Well, I have yet to receive those; so I'm



          11   noting for the record that I have yet to receive



          12   documents responsive to request number seven.



          13            Document request number eight was for "Any and



          14   all documents that show you were previously enrolled at



          15   California Polytechnical State University at any time."



          16            Did you bring documents responsive to this



          17   request?



          18        A.  No.



          19        Q.  Do you join in your attorney's objection to



          20   this?



          21        A.  Yes.



          22        Q.  That completes the documents that were



          23   requested.  I'm going to move now to ask some background



          24   questions.



          25        A.  Okay.

�



                                                                       18





           1        Q.  What is your date of birth?



           2        A.  June 2, 1987.



           3        Q.  What's your address?



           4        A.  681 Francisco.



           5        Q.  And where's that?



           6        A.  San Francisco.



           7        Q.  When did you move there?



           8            MS. POLLOCK:  To that address?



           9   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          10        Q.  I'm sorry.  When did you move to 681 Francisco



          11   in San Francisco?



          12        A.  I moved there October 2016.



          13        Q.  Who do you currently live at 681 Francisco with?



          14        A.  Alex Rapazzini.



          15        Q.  Can you please spell that last name?



          16        A.  I'm going to give it my best shot,



          17   R-A-P-A-Z-Z-I-N-I.



          18        Q.  And prior to moving into 681 Francisco in



          19   October, where did you live -- October of 2016, where did



          20   you live?



          21        A.  Yeah.  It was on San Bruno Avenue in Potrero



          22   Hill.  I don't remember the exact number.



          23        Q.  How long did you live there on the San Bruno



          24   Avenue location?



          25        A.  Twelve months.
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           1        Q.  Before living in the San Bruno residence, where



           2   were you living?



           3        A.  Walnut Creek.



           4        Q.  And from what date to what date were you there?



           5        A.  I was only there for four months, and before



           6   that, I moved from Sacramento.  I don't remember the



           7   address.  It was on South Creek or South Main Street.  I



           8   think that's what it was.  Then Walnut Creek.



           9        Q.  When did you move from Sacramento?



          10        A.  I would say -- I estimate probably around three



          11   years ago.



          12        Q.  Okay.  What is your occupation?



          13        A.  Real estate.



          14        Q.  What do you do in real estate?



          15        A.  It's a little complicated, but it has to do with



          16   real estate lending.  I look at projects, and we fund the



          17   projects if it makes sense.  So it's a mix of real estate



          18   building and real estate lending.



          19        Q.  Who are you employed by?



          20        A.  LendingHome.



          21        Q.  How long have you been employed by LendingHome?



          22        A.  April 1, 2017, until present.



          23        Q.  Where is your office based out of?



          24        A.  Financial district of San Francisco.



          25        Q.  What is your job title at LendingHome?
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           1        A.  Strategic account executive.



           2        Q.  Have you held that title since joining



           3   LendingHome in April of 2017?



           4        A.  No.



           5        Q.  What was your previous title?



           6        A.  Account manager.



           7        Q.  When did you change to a strategic account



           8   executive?



           9        A.  Two months ago.



          10        Q.  And how much do you earn at LendingHome?



          11        A.  Like, base plus commission, is that what you're



          12   asking?



          13        Q.  Roughly, per year?



          14        A.  I would say 150,000.



          15        Q.  Who is your supervisor?



          16        A.  Charles Goodwin (phonetic).



          17        Q.  Sorry.  Did you say Goodwin?



          18        A.  I did.



          19        Q.  Sorry.  There's quite a bit of background noise.



          20   Where did you work prior to LendingHome?



          21        A.  Branagh Development.



          22        Q.  And how much did you earn there?



          23        A.  $100,000 a year.



          24        Q.  What was your title at Branagh Development?



          25        A.  Project manager.
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           1        Q.  How many positions did you hold at Branagh



           2   Development?



           3        A.  One.



           4        Q.  One.  And from when -- what date through what



           5   date did you work there?



           6        A.  I worked there till January 2017.  I think I



           7   started in February 2015.  Yeah.



           8        Q.  And why did you stop working there?



           9        A.  I wanted to move to the -- like, I wanted to



          10   work within the city because Branagh was in the East Bay.



          11        Q.  Okay.  So did you -- did you quit your job?



          12        A.  We came to a mutual parting, yeah.



          13        Q.  Okay.  And when you say we came to mutual



          14   parting, who was your supervisor there?



          15        A.  Alex Griffith (phonetic).



          16        Q.  Prior to your joining Branagh Development, where



          17   did you work?



          18        A.  Pacific Coast Building Products.



          19        Q.  And how much did you earn there?



          20        A.  70,000.



          21        Q.  And what were the dates that you worked at



          22   Pacific Coast Building Products?



          23        A.  I don't remember.



          24        Q.  Okay.  Did you work there up until you started



          25   at Branagh?
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           1        A.  Yeah.  I probably had a couple months in between



           2   because I went traveling.  So -- but I don't remember the



           3   dates.



           4        Q.  Okay.  What was your position there at Pacific



           5   Coast Building?



           6        A.  Operations manager.



           7        Q.  Any other positions that you held there?



           8        A.  No.



           9        Q.  Okay.



          10        A.  And I was actually regional management as well.



          11   So...



          12        Q.  Have you ever held a position as a real estate



          13   developer?



          14        A.  Well, I mean, working for a real estate



          15   development company.



          16        Q.  But --



          17        A.  No.



          18        Q.  In what other capacity have you worked in real



          19   estate?



          20        A.  I worked for Cushman & Wakefield in commercial



          21   real estate.  I worked the for Tri-State Development



          22   which was also a real estate development company, and



          23   those are the only two others.



          24        Q.  Do you have a California real estate license?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Have you ever been a VP of a Fortune 500



           2   company?



           3        A.  No.



           4        Q.  Have you ever been an employee of KGO Radio?



           5        A.  No.



           6        Q.  Were you ever associated with KGO Radio in any



           7   way?



           8        A.  I mean, going in there to do interviews, and



           9   then, I mean, I did -- I hosted with Laura I'd say at



          10   least ten shows.



          11        Q.  Were you paid for hosting those shows?



          12            THE WITNESS:  Should I answer?



          13            MS. POLLOCK:  Yeah.



          14            THE WITNESS:  Yes.



          15   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          16        Q.  But you were never an employee of KGO Radio?



          17        A.  No.  That's what the ultimate goal was for --



          18   was to get a job with them.



          19        Q.  Do you have any volunteer experience?



          20        A.  Yes.



          21        Q.  Okay.  Where most recently have you volunteered?



          22        A.  Blue Heart International.



          23        Q.  And what is Blue Heart International?



          24        A.  It's for women who have been sex trafficked.  So



          25   essentially, what they do is they shelter women, build
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           1   them houses in Rescue, California.



           2        Q.  And from what date to what date did you



           3   volunteer for Blue Heart International?



           4        A.  It's random.  Essentially, what they do is they



           5   ask for volunteers whether it's for a black-tie function



           6   or if you're going to be helping build, essentially, like



           7   -- or, like, moving material from one site to another



           8   site to help them build.



           9        Q.  When most recently did you volunteer for them?



          10        A.  I would say a couple years ago.



          11        Q.  Any other volunteer experience?



          12        A.  I mean, no.  I go to SPCA and, like, pet dogs.



          13   But I wouldn't consider that volunteering.



          14        Q.  Okay.  Anything else?



          15        A.  No.



          16        Q.  Okay.  Where did you go to college?



          17        A.  Started off at Cal Poly and then went to



          18   Sacramento State.



          19        Q.  From what date through what date were you at Cal



          20   Poly?



          21        A.  I was there one quarter.  So I graduated high



          22   school in 2005.  So what would it be, September 2005 till



          23   -- immediately left right after that.  I mean, it was one



          24   quarter there.  I don't know.  Whatever one quarter is,



          25   two months.
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           1            MS. POLLOCK:  It was a quarter, not a semester?



           2            THE WITNESS:  Quarter system.



           3   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           4        Q.  Did you earn any type of degree or anything



           5   whatsoever from Cal Poly?



           6        A.  No.



           7        Q.  Where did you live when you were attending Cal



           8   Poly?



           9        A.  Los Osos Avenue in San Luis Obispo.



          10        Q.  You didn't live in the dorms?



          11        A.  No.  I lived with my friends.



          12        Q.  And who were the friends you lived with?



          13        A.  Ryan Hughes (phonetic) and Kyle Libby



          14   (phonetic).



          15        Q.  But you were actually enrolled?



          16        A.  Yes.



          17        Q.  Okay.  And then when did you -- did you



          18   immediately transfer to Sacramento State?



          19        A.  No.  I took time off in between.



          20        Q.  When did you start at Sac State?



          21        A.  I couldn't tell you.  I don't remember the



          22   dates.



          23        Q.  Approximately, would you say that you started at



          24   Sacramento State in 2006?



          25        A.  No.

�



                                                                       26





           1        Q.  2007?



           2        A.  It was a couple years later.  Maybe a few years



           3   later.



           4        Q.  When did you graduate from Sacramento State?



           5        A.  2011, 2012.  I don't remember.



           6        Q.  And what was your degree in?



           7        A.  I had a degree in communications, and then I had



           8   a minor in business finance.



           9        Q.  Were you ever affiliated in any way whatsoever



          10   with USC, University of Southern California?



          11        A.  I was.  I got enrolled there for business



          12   school.



          13        Q.  When was that?



          14        A.  After Sacramento State.  I never went, though.



          15        Q.  How come?



          16        A.  At the time I was going to be going for business



          17   school, and I was going to do it online.  And I didn't



          18   think -- after talking about it with my family and my



          19   godfather, we all decided that I didn't need to do it at



          20   that time.



          21        Q.  When you say you didn't need to do it at that



          22   time, was it your intention to --



          23        A.  Maybe go later on.



          24        Q.  But you received enrollment at University of



          25   Southern California?

�



                                                                       27





           1            MS. POLLOCK:  Vague.  Was he accepted or was he



           2   just --



           3   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           4        Q.  You were actually enrolled you said?



           5        A.  No.  Sorry.  I was accepted into the school.



           6        Q.  You were accepted.  But you never enrolled?



           7        A.  I never enrolled, no.



           8        Q.  Okay.  I'm going to shift now and talk about



           9   your relationship with Laura.



          10        A.  Okay.



          11        Q.  When did you meet Laura?



          12        A.  It was, like, April, maybe March of -- all these



          13   dates.  It was March 2016 I would say.  Yeah.



          14        Q.  And how did the two of you meet?



          15        A.  We met on an online dating platform.



          16        Q.  What was that platform?



          17        A.  I think it was Bumble.  That was the name of the



          18   platform.



          19        Q.  Okay.  And can you explain that initial -- how



          20   the two of you came to --



          21        A.  Yeah.



          22        Q.  -- go from -- because I'm not familiar with



          23   Bumble.  So if you can explain how that works, that would



          24   be great.



          25        A.  Yeah.  So we said that -- she said that she was
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           1   in Sacramento at the time.  I think I was there visiting



           2   my family.  She was doing a horse show.  So we had our



           3   first date at a sushi restaurant in El Dorado Hills.



           4            MS. POLLOCK:  What she wants to know is how do



           5   you --



           6            THE WITNESS:  Oh.  How do you communicate?



           7            MS. POLLOCK:  What is Bumble?



           8            MS. JUSSEN-COOKE:  Yeah.  Explain how -- yeah.



           9            THE WITNESS:  Bumble is an online, essentially,



          10   platform where you have a profile.  You get a limited



          11   amount of pictures, maybe four or five photos, and then



          12   you have, like, a little diagram about yourself, like a



          13   bio.  And then that's it.



          14   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          15        Q.  Okay.  So are you certain that it was through



          16   Bumble that you met?



          17        A.  I think it was.



          18        Q.  Were there other online dating...



          19        A.  Yeah.  You're on multiple online dating



          20   platforms.



          21        Q.  What other platforms were you on?



          22        A.  I was on Hinge, H-I-N-G-E.  I was also on The



          23   League.



          24            MS. POLLOCK:  The League?



          25            THE WITNESS:  Yeah.
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  And what's the difference between Bumble, Hinge,



           3   and The League?  Is there -- can you explain any kind of,



           4   like --



           5        A.  I think they're just all a little bit different.



           6   Like, essentially, The League pulls -- you have to be,



           7   like, accepted onto it.  I don't know.  Hinge, you have



           8   to be a mutual connection with somebody in order to,



           9   essentially, reach out.



          10        Q.  Okay.



          11        A.  So -- and then Bumble is just a random



          12   assortment of individuals.



          13        Q.  So how long would you say that you were involved



          14   romantically with Laura?



          15        A.  Year and a half probably, I estimate.  Like, it



          16   was on and off for a year and a half I would say.



          17        Q.  So when was it off-off?  When was your



          18   relationship finished?



          19        A.  Like no more communication?  I would say I



          20   blocked her from everything in December of 2017.



          21        Q.  So you dated beyond March 2017?



          22        A.  Yes.



          23        Q.  Can you please explain to me how you



          24   characterized your relationship with Laura?



          25        A.  We were exclusive with one another.  We -- I
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           1   would say we dated.  I mean, I wouldn't -- I never used



           2   the term boyfriend and girlfriend with her, but I would



           3   -- we were exclusive with one another.



           4        Q.  Why didn't you use the term boyfriend and



           5   girlfriend with her?



           6        A.  I thought that she was emotionally unstable, and



           7   I was, like, dating an emotional roller coaster.  So I



           8   didn't want to -- I couldn't take that next step with



           9   her.



          10        Q.  Even though -- but you were exclusive with her?



          11        A.  Correct.



          12        Q.  Okay.  And so when you say it was an emotional



          13   roller coaster, can you explain a little more what you



          14   mean by that?



          15        A.  Yeah.  She was -- she would take uppers and



          16   downers.  Her personality -- she'd be a sweetheart at



          17   moments where -- incredibly caring and generous, and



          18   other parts where she was -- would have, like, manic



          19   episodes where she would freak out and for no reason.



          20        Q.  When did that first happen?



          21            MS. POLLOCK:  Which event?



          22   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          23        Q.  When did -- was there any type of emotional



          24   episode?  In your memory when's the first time that



          25   happened?
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           1        A.  It was peppered throughout the entire



           2   relationship, but I would say fall 2016.



           3        Q.  Would you say that you and Laura had the same



           4   interest in having a committed relationship?



           5        A.  Yes.



           6        Q.  So you would say you were equally interested in



           7   being committed with her as she was?



           8        A.  She was a lot more aggressive about wanting to



           9   be in a relationship.  I told her that if we were able to



          10   work out the kinks that I could see a commitment in the



          11   future.



          12        Q.  And what were those kinks that you wanted to



          13   work out before you wanted to be committed to her?



          14        A.  That she needed to, essentially, have a stable



          15   life outside of me.  I felt like everything was either



          16   her horses or me, didn't really have a social life, was



          17   always depressed, and would be on either Ambien or



          18   antidepressants or ketamine.  Something along those



          19   lines.



          20        Q.  When did -- when is the first time, to your



          21   knowledge, that Laura took ketamine?



          22        A.  Later.  Later in the relationship.



          23        Q.  Okay.  So would it be fair to say that she



          24   wasn't always on --



          25        A.  Yeah.  But she was on other antidepressants.
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           1        Q.  Do you know when she was prescribed



           2   antidepressants?



           3        A.  They were always tweaking the dosages.  I don't



           4   know.  She was always switching.  And they're in the text



           5   messages, but I don't know the exact names of them.



           6        Q.  Okay.  So would you -- what would you tell Laura



           7   about -- give me a second.  That's not good.



           8            You mentioned that you wanted to work out the



           9   kinks.



          10        A.  Yes.



          11        Q.  Would you communicate that to Laura?



          12        A.  Absolutely.



          13        Q.  What would you say to her?



          14        A.  That we needed to take it day by day, and if we



          15   can have more pros than cons, then we could have a future



          16   together.



          17        Q.  Was there a point at which you no longer wanted



          18   to be in a committed relationship with Laura?



          19        A.  Yeah.



          20        Q.  When was that?



          21        A.  It was, I mean, on and off.  But, like, when I



          22   finally pulled the plug was I think in November,



          23   December 2017.



          24        Q.  And what happened when you pulled the plug?



          25        A.  Blocked her from everything.
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           1        Q.  Did you communicate with her?



           2        A.  Absolutely.



           3        Q.  Sorry.  Let's wait for the tram.  So how did you



           4   communicate with Laura that you no longer wanted to be in



           5   a committed relationship with her in November or December



           6   of 2017?



           7        A.  I --



           8            MS. POLLOCK:  '16.  Or did you say '17?



           9            THE WITNESS:  '17.



          10            MS. POLLOCK:  Oh, sorry.



          11            THE WITNESS:  Yeah, 2017.  I had a phone



          12   conversation with her.



          13   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          14        Q.  And what did you say during that phone



          15   conversation?



          16        A.  That I didn't think that we were right for each



          17   other, and she was pretty -- she started crying.  She



          18   said that she would do anything to make it work, and I



          19   just had finally kind of hit my wits end with everything



          20   and decided we just had to move on.  I didn't want -- I



          21   wanted to remain friends, but at the same time I knew it



          22   wasn't going to be healthy if we were to remain friends.



          23   So that's why I blocked her from all social media and



          24   phone and everything.



          25        Q.  What else did the two of you discussion during
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           1   that phone conversation in November or December of 2017?



           2        A.  She wanted me to come over.  She said she would



           3   do anything to have me come over.  I said, "No."  And



           4   then she said that she only wanted to the absolute best



           5   for me because I deserved it.  I said the exact same



           6   thing for her, and I thought she deserved it.  And we



           7   kind of got off the phone from there.



           8        Q.  Did you discuss anything else at all during that



           9   conversation?



          10        A.  It was like a break-up conversation.  We didn't,



          11   like, carry it out for a long period of time.  It was



          12   pretty short.  I'd say five to ten minutes.



          13        Q.  Would you be able to find a record of that phone



          14   call?



          15        A.  If the carrier does it, then absolutely.



          16        Q.  Okay.



          17            MS. POLLOCK:  Just a record of the call?



          18            MS. JUSSEN-COOKE:  Of the call and it's



          19   duration.



          20            MS. POLLOCK:  Okay.



          21            MS. JUSSEN-COOKE:  Okay.



          22   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          23        Q.  How would you characterize Laura's relationship



          24   with your sister, Stephanie Marraccini, while the two of



          25   you were dating?
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           1        A.  I think they were friendly towards one another.



           2   They would have -- you know, my sister went to a couple



           3   of her horse shows, and they were friendly.  I mean, they



           4   lived, like, a block apart from one another, a couple



           5   blocks from one another.  So they would chat.  We went to



           6   dinner a couple of times, but they would mostly chat via



           7   text and phone calls.



           8        Q.  Okay.  How often would you say that you -- that



           9   Laura hung out with your sister while you were dating?



          10        A.  Over the whole length of our relationship?



          11        Q.  Yeah.  Like, just -- was it, like, for example,



          12   once a week on average?  Or --



          13            MS. POLLOCK:  Vague as to "hung out."



          14   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          15        Q.  Spent time in person with one another.



          16        A.  Probably ten times.



          17        Q.  Ten times total?



          18        A.  Yeah.  Maybe give or take a couple.



          19            MS. POLLOCK:  Are you sure?



          20            THE WITNESS:  Oh.  I mean, sorry.  I wouldn't



          21   say -- they did not hang out very often.  I would say, if



          22   anything, once a month.



          23   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          24        Q.  Okay.  That's fine.  Would they spend time, to



          25   your knowledge, with each other outside of your presence?
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           1        A.  Yes.  They went to a horse show together.



           2        Q.  How would you characterize Laura's relationship



           3   with, I believe it's your sister's fiance --



           4        A.  Yeah.



           5        Q.  -- or Colin Scanlon?



           6        A.  Correct.



           7        Q.  And describe what that relationship was like.



           8        A.  They didn't really have a relationship.  He



           9   witnessed a conversation one night, and then I think we



          10   went out to dinner a few other nights.  So he rarely ever



          11   saw her, but the one conversation that he did, like, take



          12   witness to was Laura's father, Laura, and me, like, in



          13   December 2016 having a very serious conversation.



          14        Q.  Okay.  And what was the nature of that



          15   conversation?



          16        A.  About Laura lying.



          17        Q.  Okay.  About -- lying about what?



          18        A.  Essentially, a pregnancy, an abortion, and



          19   saying that she was creating these stories and her dad



          20   was there to, essentially, talk to me; and I wanted



          21   somebody there for my side to witness what I was going



          22   through.



          23        Q.  And you called Colin to serve as that witness?



          24        A.  Yeah.  I wanted a non-bias, somebody that's not



          25   part of my family, to make sure that I'm not, like, going
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           1   crazy, that I was essentially hearing them correctly.



           2   And that's why I had him come because he's levelheaded



           3   and he's not biased.



           4        Q.  And so did he witness the entire conversation --



           5        A.  Yes.



           6        Q.  -- that night.



           7        A.  He did.



           8        Q.  Okay.  And what were the lies, the alleged lies,



           9   that Laura told?



          10        A.  She said that she did have an abortion, and she



          11   didn't.  She said that -- and we were talking everything



          12   about suicides, that she wanted to commit suicide.  We



          13   talked about other lies that she said was about her



          14   pregnancy for the second time.  She lied about that, and



          15   her dad confirmed that.



          16            She then went into talking about her



          17   antidepressant medications and her dad was just there to,



          18   essentially, tell me that -- what was then going on had



          19   to stop.  And what he meant by that was her lying.



          20        Q.  When you say she lied about the pregnancy, what



          21   specifically did she lie about?



          22        A.  She said that she was pregnant twice over the



          23   course of, like, four months, maybe five months; and it



          24   wasn't true.  She would go in to have, essentially, an



          25   abortion with no pregnancy.
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           1        Q.  And did you go with her?



           2        A.  To one of them, yeah.  I wasn't allowed back in



           3   the room, but I went with her to the doctor's office.



           4        Q.  Okay.  For her abortion?



           5        A.  For her abortion, yes.



           6        Q.  Okay.  Did you ever receive -- how did you know



           7   that she went in for a second abortion?



           8        A.  She would tell me.



           9        Q.  Okay.  What did she say?  What did she tell you?



          10        A.  Well, this was, like -- the final straw is when



          11   she said that she had the abortion and she never -- she



          12   never did.  So she said that she went in afterwards and



          13   took a pill, essentially, is what she told me.



          14        Q.  I'm sorry.  And this was for the first or the



          15   second pregnancy?



          16        A.  I was -- yeah.  I get the two, like, I guess



          17   mixed up because this was in December.  So it would be



          18   the second pregnancy.



          19        Q.  Okay.



          20        A.  I do get the two of them confused, though.



          21   So...



          22        Q.  I'm going to finish just another line of



          23   questioning, and then we'll take a quick break if that's



          24   okay with everybody.



          25            MS. POLLOCK:  Sure.
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  So how would you -- that's -- thank you for



           3   sharing how you characterized Colin's relationship with



           4   her.  How about your relationship with Laura's parents?



           5   What was that like?



           6        A.  Really good.  I thought, like, her dad and I had



           7   a -- we seemed, like, we were very cordial with one



           8   another.  Her mom, every time I would see her, I'd give



           9   her a hug.  Saw them more often then I would say that she



          10   met my family because they lived here in the city, and



          11   they were -- they go out to dinner every night.  So I



          12   would see them often.



          13        Q.  Okay.  And would you go out for dinner with



          14   Laura and her parents?



          15        A.  Yeah.  Quite often, yeah.



          16        Q.  Did you ever interact with her parents



          17   independently of Laura?



          18        A.  No.



          19        Q.  Okay.



          20        A.  I mean, we would text every once in awhile.



          21        Q.  And how about Laura's relationship with your



          22   mother?



          23        A.  My mom went to a horse show.  She went out to



          24   dinner a couple times with us, but it was pretty minimal.



          25        Q.  Okay.  So would you say that they had a
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           1   relationship independent of you?



           2        A.  No.



           3        Q.  Okay.



           4        A.  I think they would text every once in awhile,



           5   though.



           6        Q.  Okay.  Let's take a quick break.  And we'll go



           7   off the record.



           8            (Recess Taken.)



           9   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          10        Q.  And I wanted to just ask a couple of clarifying



          11   questions about things we've already covered.  One of



          12   those was you mentioned that you were paid for hosting on



          13   KGO.  How much were you paid for doing that?



          14        A.  More than a thousand dollars, less than 2,000.



          15   I don't remember the exact amount.



          16            MS. COURSON:  Is that per show?



          17            THE WITNESS:  No.  That was over the course of



          18   -- Laura paid me, but it was over -- she said she was



          19   getting paid by them, like, a quarter million dollars a



          20   year.  And since I hadn't been paid and I had been



          21   putting in hours that she wanted me to get paid for my



          22   time until the contract was done with them.



          23   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          24        Q.  So you were never paid by KGO?



          25        A.  No.
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           1        Q.  You were paid by Laura?



           2        A.  Correct.



           3        Q.  Okay.  What else did Laura pay you for during



           4   the course of your relationship?  Did she pay you for



           5   other things?



           6        A.  Like, just give me money?  No.



           7        Q.  Did she pay you for performing other jobs or



           8   tasks?



           9        A.  Performing other jobs, no.



          10            MS. POLLOCK:  Vague.



          11   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          12        Q.  Did you receive compensation from Laura for work



          13   for anything other than hosting on KGO?



          14        A.  No.



          15        Q.  Okay.  I want to ask a couple more questions



          16   about this issue around Laura's pregnancy and abortions.



          17        A.  Okay.



          18        Q.  How long had you been dating her when she became



          19   pregnant?



          20        A.  I don't remember.



          21        Q.  Do you remember -- when do you remember her as



          22   being pregnant?



          23        A.  I remember it going on for a long period of



          24   time.  It felt like eternity, but I think it was only a



          25   couple months.  Maybe, I think it was fall 2016.
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           1   Somewhere around there.  Maybe earlier; maybe later.



           2        Q.  Okay.  Did you ever watch Laura take a pregnancy



           3   test?



           4        A.  No.



           5        Q.  Were you ever with her when she took a pregnancy



           6   test?



           7        A.  She sent me a photo of her taking a pregnancy



           8   test or sent me a photo of the result of the pregnancy



           9   test.



          10        Q.  But you were not -- were you in the same --



          11   where were when you received that photo?



          12        A.  I was out to dinner with friends.



          13        Q.  You were out -- who were you with?



          14        A.  At the time I think I was Kyle Libby, one of --



          15   actually and Ryan Hughes.  Maybe it was Kyle Libby and



          16   Colin Holly (phonetic).  Sorry.  Those were the two guys.



          17        Q.  What was your reaction when you found out Laura



          18   was pregnant?



          19        A.  Shocked I would say.



          20        Q.  Shocked.  And how did you feel about the



          21   pregnancy?



          22        A.  I thought we were too -- I remember it was



          23   pretty early on in our relationship; so I felt like



          24   neither of us were ready for a child together.



          25        Q.  And did you tell Laura how you felt?
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           1        A.  Yes.



           2        Q.  What was her reaction?



           3        A.  She was -- she was a little hesitant at first



           4   but she agreed, especially after the dinner with her



           5   family.



           6        Q.  And what happened during -- do you remember when



           7   that dinner with her family was?



           8        A.  No.  I remember the location, but I don't



           9   remember the timeline of when it was.



          10        Q.  Okay.  What was the location?



          11        A.  North Beach Restaurant.



          12        Q.  And what happened during the dinner with her



          13   family?



          14        A.  Her family, both her mother and dad, appreciated



          15   my honesty, and they said that she should also go through



          16   with it.  And they would respect any decision that we



          17   both came to, though.



          18        Q.  And when you say they appreciated your honesty,



          19   what was it that you told them?



          20        A.  I told them that I was -- that I didn't think



          21   either of us were ready for a child, and that I think we



          22   should abort the child.  If this was further down in the



          23   relationship, then it's a possibility that we would most



          24   likely keep it.



          25        Q.  Did you -- was there anything else that you told
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           1   her parents about the pregnancy or your relationship with



           2   Laura?



           3        A.  I just said we weren't ready.  I mean, I don't



           4   remember the exact wording.



           5        Q.  Okay.  So when you say they appreciated your



           6   honesty, your honesty in regards to what?



           7        A.  Just giving my forthright opinion to them.  Most



           8   people would not be -- they would just say "I'm going to



           9   support whatever decision your daughter chooses."  And



          10   then once you have the daughter in a different room, you,



          11   essentially -- maybe you would say, like, "Hey.  I don't



          12   think we should go through with this."



          13            I was upfront with them saying, "I don't think



          14   we should go through with this."  And I don't think many



          15   people would do that.



          16        Q.  And was Laura's opinion about -- or what did



          17   Laura tell her parents during that dinner about wanting



          18   to keep the baby or not?



          19        A.  She also said it probably -- she said it would



          20   be the best decision for her and us but that it would be



          21   sad having to have an abortion.  She was sad about it.



          22        Q.  Did you know that Laura had a medical condition



          23   that may have made it difficult for her to get pregnant



          24   in the future?



          25        A.  Yeah.  She said she had polycystic ovaries;

�



                                                                       45





           1   correct?  I think that's what she said.



           2        Q.  And did she explain to you that that was part of



           3   why she was conflicted about keeping the child or not?



           4        A.  People have children all the time with



           5   polycystic ovaries.  So she said it was a concern, but it



           6   wasn't like a life-deterring thing.  She kind of -- we



           7   kind of brushed over it because my sister also has it.



           8        Q.  So you -- she shared with you, though, that she



           9   was conflicted about terminating the pregnancy?



          10        A.  She said -- I mean, I think it would be



          11   saddening for anybody; so yes.



          12        Q.  So you were -- just so I'm clear, you were aware



          13   that she felt conflicted about terminating that; right?



          14        A.  Yes.



          15        Q.  Okay.  So Laura -- I'm not clear about -- is it



          16   your position that she wasn't actually pregnant?



          17        A.  I think -- I don't think she was pregnant two



          18   times.  I think one of them was a made up story, and I



          19   think one might have been legitimate.



          20        Q.  Which one do you think was legitimate?



          21        A.  The first time.



          22        Q.  And why do you think she was pregnant the second



          23   time?



          24        A.  I think she did that to keep me around because I



          25   think she was going through a lot at the time.  She said
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           1   her dad was terminally ill.  She said that she was having



           2   suicidal thoughts.  I think this was, like, a way of,



           3   essentially, trying to -- like, another item to keep me



           4   attached to the relationship.



           5        Q.  Can you give me a rough estimate as to when the



           6   second pregnancy was?



           7        A.  I would say fall or winter of 2016.  Somewhere



           8   in that timeframe.  It all -- like, she said that she



           9   legitimately was pregnant twice over the course of, like,



          10   four or five months.



          11            MS. COURSON:  Earlier you said she'd lied about



          12   the abortion.



          13            THE WITNESS:  Yes.



          14            MS. COURSON:  So are you saying that she was



          15   pregnant the first time and then --



          16            THE WITNESS:  I don't know --



          17            MS. COURSON:  -- she had an abortion, but then



          18   she lied about being pregnant the second time?



          19            THE WITNESS:  So when we met up with her father,



          20   he said that she had lied about having the abortion.  So



          21   I don't know.  Looking back, I don't know what timeline,



          22   what pregnancy was what, what abortion was what.  It was



          23   always --



          24   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          25        Q.  But you do believe that she did have an
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           1   abortion?



           2        A.  Maybe on the first go around.  I don't know.  I



           3   still to this day don't think she was pregnant.



           4        Q.  So you don't think she was pregnant at all?



           5        A.  I don't think she was pregnant because of all



           6   the stories.  The timelines never made sense.  So I don't



           7   -- looking back now -- at the time I definitely thought



           8   she was pregnant.  Looking back now, I don't.



           9        Q.  Okay.  So I just want to be a hundred percent



          10   because I thought earlier you said you did think she was



          11   pregnant one of those times.  So is your story that you



          12   don't think she was ever pregnant?



          13        A.  If she was ever pregnant, I believe it was the



          14   first time.  But I -- looking back now, I don't know if



          15   she ever was pregnant.  So at the time -- I don't know



          16   how to give you a clear answer on this because at the



          17   time I thought she was pregnant both times because I'm



          18   not going to go and study the timelines of pregnancies



          19   and do everything like that.  But looking back now, I



          20   think one of the pregnancies or both were made up.



          21        Q.  Okay.



          22            MS. COURSON:  So you also don't think she had an



          23   abortion?



          24            THE WITNESS:  Correct.



          25   ///
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  Did you and Laura ever talk about what would



           3   happen if she kept the baby?



           4        A.  Yeah.  I --



           5        Q.  And what was your position on that?



           6        A.  I said that having a baby isn't going to keep



           7   the two of us together.  If that's what she's trying to



           8   do by that, then that's not, like, a guarantee to keep me



           9   around.  I cared about her for her, not if she's pregnant



          10   or not.



          11        Q.  And what about your willingness to be involved



          12   with the child if she were to decide to have it?  Did you



          13   discuss that?



          14        A.  If she decided to have it?  What do you mean?



          15        Q.  Yeah.  Had she decided to keep the child, did



          16   you talk about whether you would be involved in the



          17   child's life at all?



          18        A.  She would always give me ultimatums of "If I



          19   keep the child -- if I don't keep the child, will you



          20   stay around?  And if I keep the child will you leave?"



          21   She would always give me those ultimatums, and I would



          22   always say to her the same thing.  "I will stay around



          23   with or without a child," meaning I will stay in the



          24   relationship with or without a child.



          25        Q.  And -- but my question was did you discuss
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           1   whether you would be part of a child's life if she had



           2   the baby?



           3        A.  I just said I would stay in her life with or



           4   without the child.



           5        Q.  Did you specifically discuss whether you would



           6   want a relationship with the child?



           7        A.  I -- we're talking about if she was to keep it,



           8   would I have a relationship with the child?



           9        Q.  Yeah.  Did the two of you discuss that?



          10        A.  I don't remember.



          11        Q.  Okay.  Did you ever go -- you said you went with



          12   Laura to have an abortion?



          13        A.  Uh-huh.



          14        Q.  Where was that?



          15        A.  Planned Parenthood in Walnut Creek.



          16        Q.  And who made that appointment at Planned



          17   Parenthood in Walnut Creek?



          18        A.  She did.



          19        Q.  She did.  So she called them and scheduled that



          20   appointment?



          21        A.  Yeah.  Because she knew I was working out there,



          22   that it would be closer if I went with her to be there



          23   for support.



          24        Q.  Okay.  In your response that you filed, you



          25   stated that you "tried to work things out for purposes of
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           1   her mental and emotional stability."



           2        A.  Yes.



           3        Q.  What do you mean by that?



           4        A.  Well, if you read the text messages to and from



           5   her parents, they said "Do whatever it takes to keep her



           6   alive."  So during certain times, she would be suicidal.



           7   And --



           8        Q.  How many times was she suicidal?



           9        A.  Over the course of months.  I don't know.



          10        Q.  Over the course of what -- can you give me the



          11   timeframe from the first time that you ever directly



          12   witnessed her being suicidal?



          13        A.  Yeah.  I would say fall 2016 all the way up



          14   until early 2017.



          15        Q.  How many times did you witness her being



          16   suicidal or threatening suicide?



          17            MS. POLLOCK:  That's vague.



          18            MS. JUSSEN-COOKE:  Yeah.



          19   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          20        Q.  On how many occasions that you can remember, did



          21   she threaten to commit suicide?



          22        A.  Multiple times.  Probably around five.  I mean,



          23   but it would be random because, like, I would be sitting



          24   at work; and she would send a text to her sister, her



          25   sister's boyfriend, and myself saying that she was
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           1   calling herself a piece shit and nobody cares about her



           2   and she wants to end her life.  So, like, I don't know.



           3   Is that considered, like, a suicidal thought?  Or do I



           4   have to be with her in that moment?  I mean, which one



           5   are you asking me?



           6        Q.  I guess I'm interested in knowing how many times



           7   Laura expressed to you that she was considering taking



           8   her own life?



           9        A.  Multiple times.  So, yeah.  Probably, then five



          10   to ten times.



          11        Q.  So the first time that you felt -- when was the



          12   first time you felt that Laura was mentally unstable?



          13        A.  Fall 2016.



          14            MS. POLLOCK:  I'm sorry, what?



          15            THE WITNESS:  Fall 2016.  I just saw -- like,



          16   that was the first, like, manic -- maybe it was earlier.



          17   Maybe it was July 2016; so it was really early on in the



          18   relationship.



          19   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          20        Q.  And what do you mean by manic?  Do you have any



          21   medical or mental health training?



          22        A.  Do I have any mental health training?  No.



          23        Q.  So what do you mean when you say that she was



          24   manic?



          25        A.  Somebody, essentially, freaking out for no
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           1   reason, I would say.  There was little to no reason to



           2   freak out whether it be me not being able to make it over



           3   a certain night or not being able to see somebody and she



           4   would then accuse me of cheating or doing something with



           5   somebody else.  And then she would get her dad on the



           6   phone.  He would calm her down.  She'd get her mom on the



           7   phone.  She'd calm her down.  That's what I'm saying when



           8   I say manic.



           9        Q.  Okay.  And the first time that you witnessed



          10   that was when?



          11        A.  I would say July.  Like, around July, summer of



          12   2016.



          13        Q.  And specifically, in the summer of 2016, you



          14   witnessed her -- and just let me know if I'm getting this



          15   wrong.  But you witnessed her getting upset because you



          16   didn't do something?



          17        A.  I mean, she was getting upset for a multitude of



          18   reasons.  I'm just throwing out a random example, but



          19   yes.  There was always a ridiculous reason as to why she



          20   was getting upset.



          21        Q.  How frequently between July 2016 and, I think



          22   you said that it went through early 2017, did you witness



          23   these episodes of --



          24        A.  We're talking about the suicidal episodes;



          25   right?
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           1        Q.  No.  I'm talking about what you're referring to



           2   as these manic episodes.



           3        A.  Oh.  The manic episodes went all the way up



           4   until late 2017, but the suicidal ones I'm talking about



           5   ended in early 2017.



           6        Q.  So I just want to -- like, I want to understand



           7   all the reasons why you think she was mentally unstable.



           8   So there was a manic, what you describe as manic,



           9   episodes?



          10        A.  Yeah.



          11        Q.  And there were Laura's discussion of wanting to



          12   take her own life.  Is there any other reasons why you



          13   think she was mentally unstable?



          14        A.  Well, I'll tell you this example.  I remember



          15   this clearly.  July 2016, it was my -- the anniversary of



          16   my father's death.  I couldn't make a black-tie event



          17   that night because I was with my family and friends



          18   celebrating the anniversary of his life.  She was



          19   incredibly pissed off because I didn't show up to the



          20   dinner, though, I gave her plenty of warning of a couple



          21   days.  And she decided to call me crying, told me how



          22   upset she was, and then essentially, would be pissed off



          23   and to the point where I had my friends on -- she was on



          24   speaker phone and I had my friends listening as well.



          25        Q.  Okay.  And but you're describing --
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           1        A.  I'm describing, like, one -- you asked me for an



           2   example of -- one example; right?



           3        Q.  So that's an example of why you think she's



           4   mentally unstable?



           5        A.  Well, if you would've heard her screaming, yes,



           6   you would think that because I didn't show up to a



           7   black-tie dinner that I gave her warning that I wasn't



           8   going to make it to.



           9        Q.  Okay.  From July 2016 through, let's say, July



          10   of 2017, did you tell Laura that she should seek mental



          11   health treatment?



          12        A.  Can you repeat the dates?



          13        Q.  Yeah.  Between July of 2016 and July of 2017.



          14        A.  Did I tell her to seek treatment then?  I don't



          15   remember.



          16        Q.  Did you ever tell her to seek mental health



          17   treatment?



          18        A.  Both her family and I thought it would be good



          19   for her in December, yes.  She got admitted to an



          20   inpatient therapy.



          21        Q.  Did you ever go see her at this inpatient



          22   facility?



          23        A.  No.



          24        Q.  How do you know she was admitted to an inpatient



          25   facility?
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           1        A.  Her mom text me.



           2        Q.  But you have no personal knowledge that she was



           3   admitted to an inpatient facility?



           4        A.  No.  I went off her mom's word.



           5        Q.  What happened in December of 2016 around the



           6   incident that you're describing?



           7        A.  She was suicidal.  She wanted to end her life



           8   multiple for -- I don't remember the exact reason, but



           9   she wanted to end her life.



          10        Q.  And were you with her?  Did she tell you that



          11   directly?



          12        A.  I was with my family; so she told me on the



          13   phone.  Yeah.



          14        Q.  And what was your response?



          15        A.  I mean, I didn't want somebody to die on my



          16   watch; so I wanted to talk to her, calm her down.  And



          17   her father would text me "Say whatever you have to say to



          18   keep her alive."  So I did whatever I could to keep her



          19   alive.



          20        Q.  Did you ever tell Laura that she needed to be



          21   medicated?



          22        A.  She was already medicated.  I told her that she



          23   should adjust medications.  And they would always say



          24   that as well.



          25        Q.  Who's they?

�



                                                                       56





           1        A.  Her parents.



           2        Q.  When did you tell her that she needed to adjust



           3   her medications?



           4        A.  When I would see her go from very happy at a



           5   dinner to very unhappy at the end of the dinner, or at --



           6   like, an hour after for no apparent reason when we're



           7   watching a TV show.  So...



           8        Q.  What is -- to your knowledge, when is the first



           9   time Laura was on medications?



          10        A.  She was pretty upfront about it from the very



          11   beginning.  I'd say -- I mean, she said she'd been on it



          12   forever.  I mean, not forever, but she said she'd been it



          13   for a long time.  She'd been taking Ambien for years and



          14   years.  She said that she was -- what's the



          15   antidepressant?  Prozac.  She said she takes Prozac.  She



          16   told me that she would take antidepressants.  So she was



          17   always upfront about taking medications.



          18        Q.  Do you have a history of mental illness?



          19        A.  No.



          20        Q.  So is there any other reason that you think that



          21   she is mentally unstable?



          22        A.  Is there any other reason I think she is



          23   mentally unstable?  Is that your question?



          24        Q.  Yes.



          25            MS. POLLOCK:  Other than the manic --
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  Other than the medications, what you describe as



           3   manic behavior, and the suicide -- the references to



           4   suicide that she made.



           5        A.  She'd go into severe depression, and then go



           6   from wanting to kill herself to incredibly happy the next



           7   day like nothing happened.  So I mean, over the course of



           8   our relationship, there was a lot of manic episodes.  So



           9   I don't know how to answer your question, I guess.



          10        Q.  And was that all following the pregnancy?



          11        A.  No.  I mean, are you asking was she in



          12   depression before the pregnancy?



          13            MS. POLLOCK:  Objection.  Vague as to what we're



          14   talking --



          15            MS. JUSSEN-COOKE:  I'm sorry.



          16   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          17        Q.  Was the depressive episodes that you just



          18   mentioned, did those all take place after the pregnancy?



          19        A.  No.



          20        Q.  So when is the first episode that you remember?



          21        A.  Well, I just gave you an example of one in July.



          22   I think there was ones before that -- of 2016.



          23   July 2016.  So I'm sure there was some before that.



          24        Q.  Some of the what you described as manic or the



          25   depressive?  Sorry.  I'm just trying to get clear as to,
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           1   like, what exactly it is you're saying when you say that



           2   she's -- she had these symptoms and these what you



           3   describe as mental instability.



           4        A.  I guess, what would be the correct way to



           5   describe it?  And then you can give me an example and



           6   I'll tell you if she was doing that or not.



           7        Q.  Well, you say that she was exhibiting -- she was



           8   acting depressed; right?



           9        A.  Uh-huh, yeah.



          10        Q.  What do you mean when you say that?



          11        A.  Very down on herself.  She said that she was



          12   worthless.  She would say that -- that she was just down



          13   on herself and that she was upset for no reason, that --



          14   I mean, I don't know what a depressed person exhibits to



          15   make them depressed, but she would always say she was



          16   depressed.



          17        Q.  Okay.



          18        A.  It wasn't me just coming up with that theory.  I



          19   mean, she was medicated before I ever met her, and she



          20   would tell me she had issues of depression.



          21        Q.  Okay.



          22            MS. COURSON:  Do you recall on the day -- and



          23   you might've already said this -- when Laura first said



          24   she was pregnant?



          25            THE WITNESS:  No.  I mean, I don't remember.
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           1            MS. COURSON:  Can you estimate, you know, around



           2   the time?



           3            THE WITNESS:  I thought it was fall 2016.



           4            MS. JUSSEN-COOKE:  Okay.



           5            MS. COURSON:  So then -- okay.  Thanks.



           6   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           7        Q.  Do you recall a time in 2017 when Laura was



           8   hospitalized after falling from a horse?



           9        A.  She was hospitalized multiple times, yeah.



          10        Q.  When were those?



          11        A.  I know she was with my family one time in July.



          12   She was hospitalized in, I think, the winter from an



          13   accident, car accident.



          14            MS. POLLOCK:  Winter or fall?



          15            THE WITNESS:  Sorry.  I think it was 2017, early



          16   2017, from a car accident.  She was -- she hit her head



          17   -- in text messages to me that she had a seizure, hit her



          18   head, went to the hospital in February -- what was that?



          19   Late February.



          20   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          21        Q.  February of 2017?



          22        A.  Yeah.  I witnessed her falling off of a horse I



          23   think in March or April 2017.  I mean, yeah.



          24        Q.  And so you mentioned that she was with your



          25   family.  You said that was July of 2017?
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           1        A.  Yeah.  It was summer of 2017.



           2        Q.  Okay.  What happened during that time?



           3        A.  She had a seizure on top of a horse and fell off



           4   face first onto her -- onto the ground and had a seizure



           5   on the ground.



           6        Q.  Did you go see her when she was in the hospital?



           7            MS. POLLOCK:  Object.  Assumes facts not in



           8   evidence.



           9            MS. JUSSEN-COOKE:  I'm sorry.



          10            MS. POLLOCK:  Was she in the hospital for that?



          11   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          12        Q.  Oh.  Was she hospitalized?



          13        A.  I think, yeah.  That is what her family's told



          14   me and my parents, my family, as well told me she was



          15   admitted -- she was taken in an ambulance to the



          16   hospital.



          17        Q.  Okay.  So your family was with her at the



          18   hospital; is that correct?



          19        A.  I don't know if they were with her.  I just



          20   remember that they watched her be taken away.  I'm sure



          21   they were with her.  Like, I don't remember.  I don't



          22   recall if they were -- what the exact details were.  I



          23   just remember being worried.



          24        Q.  You were worried.  So did you go visit her in



          25   the hospital?
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           1        A.  No.  They told me not to drive out there.



           2        Q.  Who told you not to drive out there?



           3        A.  Her family because they were going to release



           4   her later that evening.



           5        Q.  Did you talk to Laura when she was hospitalized?



           6        A.  I did.



           7        Q.  Was there anything unusual about your



           8   conversation with her?



           9        A.  She sounded concussed.



          10        Q.  What do you mean --



          11        A.  I -- so playing sports, when somebody gets



          12   concussed, they're kind of out of it, like, they're very



          13   aloof to when you're talking to them.  Obviously, I'm not



          14   a doctor, but what I'm saying is she wasn't making sense



          15   in a lot of things.  And her mom said she was in the



          16   report, whatever I think it's called.  But on the phone,



          17   I didn't think she was making much sense because she



          18   wanted to hop out of the ambulance in the middle of the



          19   car ride.  She actually had the ambulance pull over.



          20            MS. POLLOCK:  Wait.  She actually --



          21   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          22        Q.  Sorry.  Say that again.



          23        A.  Yeah.  I was told -- because I was, like --



          24   Laura was still -- she had her phone on her, so she was,



          25   like, talking to me on her phone or maybe it was her
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           1   mom's phone.  I don't remember.  But I remember then I



           2   would, like, switch over to my mom and my sister because



           3   they were following her to the hospital, following the



           4   ambulance.  And then they would say, like, "Hey.  The



           5   ambulance is pulling over."  Then I'd get a phone call



           6   from Laura saying she doesn't think she needs to be



           7   admitted to the hospital.  They were taking her there for



           8   precautionary reasons because she had a seizure, fell off



           9   the horse.  So I did not -- I don't remember what



          10   question I was answering now that the siren went by.



          11   But...



          12        Q.  We'll move on.  Did you know that Laura had a



          13   seizure disorder?



          14        A.  She told me after her car accident that that was



          15   the correlation that she said, after having a car



          16   accident when she was riding in an Uber, that she started



          17   getting seizures.



          18        Q.  Okay.  When did you and Laura decide to go to



          19   Iceland?



          20        A.  We never decided.  She bought the ticket and the



          21   trip without my knowing, and it says that in the text



          22   messages.



          23        Q.  Which I haven't had a chance to review.



          24        A.  Well, I sent it to her mom.  That was the one I



          25   wrote to her in December, and so you do have those.
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           1        Q.  So you didn't decide -- did you ever express



           2   interest to her in going to Iceland?



           3        A.  We both talked about places we wanted to visit,



           4   but that doesn't mean that's the exact place I wanted to



           5   go.



           6        Q.  Was it a place you told her you wanted to visit?



           7        A.  It was a place that we both said looked very



           8   pretty; so I'm sure we both said, yes, we wanted to go



           9   there at one point.



          10        Q.  Are you guessing that you said yes?  Or are you



          11   sure that you said yes?



          12            MS. POLLOCK:  Yes to going --



          13            MS. JUSSEN-COOKE:  Yes to wanting to go to



          14   Iceland.



          15            MS. POLLOCK:  That's vague.



          16            THE WITNESS:  I mean, I want to travel the



          17   world.  I mean, everybody wants to go see every place.



          18   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          19        Q.  You're sure you told -- did the two of you



          20   discuss taking a trip to Iceland?



          21        A.  After she bought the ticket and the trip, yes.



          22        Q.  Okay.  So it's your testimony that you didn't



          23   have any discussions about going to Iceland until after



          24   she booked a trip?



          25        A.  I mean -- okay.  This is going to get confusing.
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           1   We had talked about places that we wanted to go and



           2   visit, but like, we never, like, ranked them in order of,



           3   like, "Hey.  This is where we're going to go together.



           4   Or this is a trip I want to do with you."  We would say



           5   -- she would be, like, "Well, what places do you want to



           6   go?"  And I would ask her "What places do you want to



           7   go?"  It's like a normal dinner conversation.



           8        Q.  So you were totally surprised that she had



           9   bought tickets and booked a trip to Iceland?



          10        A.  Yes.  Because it was after the suicidal



          11   depression, yes.  I was very surprised.



          12        Q.  And so there was no planning, no discussion of



          13   it prior to you finding out that she had already booked a



          14   ticket?



          15        A.  No.  I had no idea she was going to book a



          16   ticket.



          17        Q.  Okay.



          18        A.  And it says that in the text messages.



          19        Q.  In your text message that you sent to her mom



          20   or --



          21        A.  To her mom in one of them and then -- and to



          22   her, to Laura, on my text message, I guess, that you are



          23   going to receive.



          24        Q.  So when did you and Laura go to Iceland?



          25        A.  Over new years of 2000 -- it would have been the
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           1   new year of 2017.



           2        Q.  So 2016 to 2017?



           3        A.  Uh-huh.



           4        Q.  On the flight to Iceland in December -- let me



           5   back up.  Was the flight in December 2016 or January of



           6   2017?



           7        A.  It would've -- I mean, well there was two



           8   flights.



           9        Q.  The flight to Iceland.



          10        A.  The flight to Iceland.  So it would've been



          11   December 2016.



          12        Q.  On the December 2016 flight to Iceland, was



          13   Laura upset?



          14        A.  Yes.



          15        Q.  What was she upset about?



          16        A.  She was upset that I wasn't saying that we were



          17   in a relationship.  She wanted me to go on social media



          18   and say that we were boyfriend and girlfriend.



          19        Q.  And why didn't you want to?



          20        A.  Because I had just witnessed her wanting to



          21   comit suicide a few days prior and for the duration of a



          22   month.  So I said that I wanted to take it a day at time.



          23   "You had to earn back my trust."



          24        Q.  Did you feel -- how do you feel Laura violated



          25   your trust?
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           1        A.  I felt like she violated because she was an



           2   emotional roller coaster.  Like I said, I just felt like



           3   she would say one thing and then the next moment she'd



           4   feel something differently.  And so I couldn't trust her



           5   in that sense.  I couldn't trust that I was going to have



           6   a stable emotional relationship with her.



           7        Q.  So she was upset that you wouldn't post on



           8   social media that you were in a relationship with her?



           9        A.  Yeah.  She was just upset that I wasn't



          10   forgiving her for what she had just put me through



          11   because she'd ruined the holidays for my family.



          12        Q.  Because she was suicidal, you're saying -- I'm



          13   sorry.  Can you clarify when you say she ruined --



          14            MS. POLLOCK:  Yeah.  Clarify.



          15   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          16        Q.  -- the holidays for you and your family?  What



          17   do you mean by that?



          18        A.  Yeah.  I shouldn't say ruin.  That's a strong



          19   term, but she put a big damper on, like, our holiday and



          20   spending time with family because she was upset and



          21   suicidal.  And so I felt like most of my trip back home



          22   was on the phone with her trying to calm her down.



          23            MS. POLLOCK:  Trip home from where?



          24            THE WITNESS:  Well, I lived in San Francisco and



          25   my family lives in Sacramento.
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  So when you say you -- what she put you through,



           3   that's what's your referencing?



           4        A.  Correct.



           5        Q.  So on the flight was Laura crying?



           6        A.  Yeah.



           7        Q.  And did you try to comfort her at all?



           8        A.  In the beginning I did.



           9        Q.  How would you -- what would you say to her to



          10   comfort her?



          11        A.  Like, "We'll take it a day at a time.  We're



          12   going on a trip together.  Stop focusing on what other



          13   people think of our relationship and focus on, like,



          14   trying to have a good time."  And she kept bringing up



          15   the past, like, if I forgive her.  "Do you forgive me for



          16   lying to you?  Do you forgive me about being suicidal?"



          17   And I would say -- I mean, I would say that I'm not -- I



          18   forgive her, but I'm not ready to take the next step in



          19   our relationship and just be gung ho like nothing



          20   happened.



          21        Q.  So she was -- I just want to understand what she



          22   was seeking your forgiveness for.



          23        A.  For lying to me.



          24        Q.  About what?



          25        A.  An abortion.
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           1        Q.  Okay.  Was there anything else she was asking



           2   your forgiveness for?



           3        A.  Well, she -- I mean, it was mostly for lying to



           4   me.  I didn't -- I had trust issues with her and her



           5   family because her family said that they also lied, like,



           6   to cover up, especially the night where Colin Scanlon,



           7   myself, Laura, and Laura's dad met up.  He had admitted



           8   that she was lying and making up stories, and so that's



           9   what she was apologizing for.



          10        Q.  When you say he admitted --



          11        A.  Ron Owens.



          12        Q.  Admitted that Laura was lying?



          13        A.  And making up stories.



          14        Q.  And so you said her parents admitted to lying?



          15   What did they say?



          16            MS. POLLOCK:  Objection.  It's vague.



          17            MS. JUSSEN-COOKE:  I'm sorry.



          18            MS. POLLOCK:  It's Ron.  I thought he said Ron



          19   Owens.  About the father, not the parents.



          20            MS. JUSSEN-COOKE:  Can you read his answer back?



          21            (Record Read.)



          22   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          23        Q.  So when you say her family said they also lied,



          24   when was that?



          25        A.  That night we all had a discussion.
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           1        Q.  Okay.  And when you say her family, are you



           2   talking specifically about Ron?



           3        A.  I don't -- okay.  So I think that all three of



           4   them knew what she was doing.  So -- meaning Laura, her



           5   mother, and Ron knew that she was lying to me and that



           6   they were, essentially, covering up for her until that



           7   night because none of the story made sense.  And that's



           8   why I had the meeting with Ron, Laura, my sister's



           9   boyfriend, and myself.



          10            MS. COURSON:  What was the story that didn't



          11   make sense?



          12            THE WITNESS:  That she was -- that she had an



          13   abortion.



          14            MS. COURSON:  But when was the story that --



          15            THE WITNESS:  She said that she went through



          16   with an abortion or she said that she went through with



          17   an abortion and that she was pregnant.  And that night,



          18   her dad said no, that she made up a story and went along



          19   with it.  And that was why I had my sister's boyfriend



          20   there to witness that.



          21   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          22        Q.  Did he explain what the story was that she made



          23   up?



          24        A.  I don't remember looking back now.  There was a



          25   lot going on.
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           1            MS. COURSON:  Were you aware that after that,



           2   she had an appointment at Planned Parenthood in San



           3   Rafael?



           4            MS. POLLOCK:  After what?



           5            MS. COURSON:  After this conversation took place



           6   with her family that night.



           7            MS. POLLOCK:  It's not with her family.  Are you



           8   talking about the meeting with Ron, Colin --



           9            MS. COURSON:  Sorry.  The meeting, yes.



          10            MS. POLLOCK:  Okay.



          11            THE WITNESS:  Was I aware, probably.  I don't



          12   remember.  I don't remember.



          13   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          14        Q.  So back to the flight.  Were you upset with



          15   Laura on that flight?



          16        A.  In the beginning absolutely not.  I mean, we had



          17   delays in our flight, but it was, like -- that wasn't a



          18   big deal.  I think towards -- she kept asking me the same



          19   questions.  So I said "My answer isn't going to change



          20   just because you've asked me ten times."



          21        Q.  What was that question?



          22        A.  If I would, essentially, forget everything that



          23   happened, and I said "No.  I'm not going to forget



          24   everything that happened.  I will forgive you, but I will



          25   not forget it."
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           1        Q.  Okay.  And so then what happened?



           2        A.  She got very upset, and I -- she got upset



           3   multiple times on the flight.  But that time I just,



           4   essentially, just tried to sleep while she was upset.



           5        Q.  I'm sorry.  I couldn't understand you.  You said



           6   you were trying to sleep?  Or she was trying to sleep?



           7        A.  No.  Because it was a long flight, I tried to --



           8   after our discussion, I just tried to go to sleep, and



           9   she would just keep trying to wake me up to ask me if my



          10   answer had changed.  And so after she was crying, I tried



          11   to console in the very beginning, and then this kept



          12   going on.  And so then I finally just stopped consoling



          13   her and just tried to, essentially, sleep.  I would get



          14   up and walk around the plane because it was a long



          15   flight, and then I would come back to my seat and try to



          16   go to sleep.



          17        Q.  Were the -- did you criticize her at all on that



          18   flight?



          19        A.  I told her that -- I think I probably called



          20   her -- probably.  I mean, I probably said that she needs



          21   -- she's got to be realistic and so to stop acting crazy.



          22   I would say I probably said something along those lines.



          23        Q.  Would you call her crazy often during your



          24   relationship with her?



          25        A.  No.  Because that -- I think I -- no.  I would
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           1   not call her that often.



           2        Q.  Would you say that you called her crazy on --



           3   would it be fair to say that you would call her crazy on



           4   multiple occasions?



           5        A.  I would say she's acting crazy.  So...



           6        Q.  Okay.  What other names would you call her



           7   besides crazy?



           8        A.  I don't know.



           9            MS. POLLOCK:  Well, it's different, crazy or



          10   acting crazy.



          11   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          12        Q.  Would you say that -- did you call her crazy?



          13   Or would you tell her she was acting crazy?



          14        A.  I would tell her she was acting crazy a lot of



          15   the times.  Not a lot of the times.  I told her she was



          16   acting crazy a few times in our relationship, more than a



          17   few times.



          18        Q.  What other ways did you criticize her on that



          19   flight?



          20        A.  I don't know.  What other ways I criticized her?



          21   I just said --



          22            MS. POLLOCK:  I'm confused because I thought you



          23   were talking about in general how many times he would ask



          24   her --



          25            MS. JUSSEN-COOKE:  I was, but then now --
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           1            MS. POLLOCK:  -- and now you're going back to



           2   the plane.



           3            MS. JUSSEN-COOKE:  -- I'm going back to the



           4   plane.



           5            MS. POLLOCK:  Got it.



           6            THE WITNESS:  So maybe I probably told her once,



           7   maybe twice.  I don't know.



           8   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           9        Q.  Okay.  And what other ways -- were there other



          10   ways that you were being critical besides telling her



          11   that she was acting crazy on that flight?



          12        A.  No.  I don't remember, no.



          13        Q.  Okay.  In general during your relationship, in



          14   what ways were you critical of her?



          15        A.  In general in my relationship, what ways was I



          16   critical of her?  I don't know.



          17        Q.  So do you remember getting mad at Laura and



          18   yelling at her on that flight?



          19        A.  I wouldn't say I yelled at her.  I never yelled



          20   at her.  We're on a flight.  I would not do that.  I was,



          21   essentially, upset.  Absolutely.  Like, we were both



          22   upset.



          23        Q.  Would you say you raised your voice?



          24        A.  To where the person in front of us would hear



          25   us?  I mean, we were having a conversation on a redeye
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           1   flight; so I think anybody could hear a normal



           2   conversation.



           3        Q.  And when Laura was crying, would you tell her to



           4   stop crying?



           5        A.  Yes.



           6        Q.  Okay.  Were there any other names that you would



           7   call Laura during fights that you two would have, not



           8   specific to this flight but just in general?



           9        A.  No.  I don't remember.



          10        Q.  Okay.  Have you ever called Laura ugly?



          11        A.  No.



          12        Q.  Have you ever told Laura she's bad at her job?



          13        A.  What's her job?



          14        Q.  You tell me.



          15        A.  She raced horses; so no.  She would win all the



          16   time at riding horses; so no.



          17        Q.  Did you tell Laura that she was boring in bed?



          18        A.  No.



          19        Q.  Did you recommend or ask Laura if she would have



          20   a threesome with her sister?



          21        A.  No, I did not.



          22        Q.  Were you aware that other people could hear you



          23   during that flight?



          24        A.  I think anybody could hear us.  I just said that



          25   because we were having a conversation on a redeye flight.
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           1   Would it be, like, where people four rows ahead could



           2   hear us?  No.  Absolutely not.



           3        Q.  What was your response when you found out that a



           4   fellow passenger gave Laura a note?  I'm sorry.  Did you



           5   find out that a fellow passenger gave Laura a note?



           6        A.  Yeah.  She told me in Iceland.



           7        Q.  And what was your response when she told you



           8   that?



           9        A.  That that person had no idea what I had just



          10   gone through.  And so -- that I'm sorry that somebody



          11   else had to hear our discussion, but at the time, like,



          12   that person had no idea what had just transpired over the



          13   last month.



          14        Q.  And by what you had just gone through, you mean?



          15        A.  Okay.  What we both had just gone through, but



          16   especially me being lied to and my trust issues with her.



          17   The person had no background story of why I would be



          18   upset.



          19            MS. COURSON:  Did she tell you why she lied?



          20            THE WITNESS:  Did she tell me why she lied?



          21            MS. COURSON:  About having an abortion?



          22            MS. POLLOCK:  It assumes facts not in evidence.



          23            MS. COURSON:  He just said she lied about the



          24   abortion.



          25            MS. POLLOCK:  Okay.  Did you discuss it with
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           1   her?



           2            THE WITNESS:  Did I discuss what with her?



           3            MS. POLLOCK:  The --



           4            THE WITNESS:  I mean, that's why we had the



           5   discussion with her dad that night, that she was lying.



           6   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           7        Q.  Did Laura ever admit to lying?



           8        A.  Yes.  That night.



           9            MS. COURSON:  Did she tell you why she lied?



          10            THE WITNESS:  No.  They told me that she -- her



          11   dad even said she creates stories that night.



          12            MS. COURSON:  Do you think it would have been



          13   possible that she was scared to have an abortion and so



          14   she lied to you and said she had one?



          15            MS. POLLOCK:  Calls for speculation.  If you



          16   know the answer.  Don't speculate.



          17            THE WITNESS:  No.



          18   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          19        Q.  Have you ever met the other passenger on the



          20   Icelandair's flight in December 2016 who gave her the



          21   note?



          22        A.  No.  I never met her.



          23        Q.  Have you had any interaction with that passenger



          24   since then?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Okay.  When you were in Iceland, did you and



           2   Laura get into any arguments?



           3        A.  Yes.



           4        Q.  When was the first argument?



           5        A.  New Year's Eve.  I had to leave the room.



           6        Q.  What happened?



           7        A.  She, again, brought up the same exact issue as



           8   before asking if I forgave her.  And I said I forgave



           9   her, but I, again, would not forget it.  And then she



          10   wanted me to post of a photo of the two of us, and I said



          11   "No."



          12        Q.  Why were you so adamant against posting a photo



          13   of you and Laura?



          14        A.  Because I didn't think she was emotionally



          15   stable, and I said, "Until we work on us, I'm not going



          16   to be posting photos with somebody."



          17        Q.  But you thought she was emotionally stable



          18   enough to take you to Iceland?



          19        A.  So you're -- so, I mean, even her family said I



          20   should go on the trip with her because, essentially, to



          21   make up for what had just transpired.



          22        Q.  So why did you go on the trip with her?



          23        A.  That's a good question.  Looking back, I don't



          24   know why.  I don't know why.



          25        Q.  So I just want to understand.  You were refusing
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           1   to post a picture with her because you didn't think she



           2   was emotionally stable; right?  That's why you wouldn't



           3   post photos -- a photo with her?



           4        A.  Yeah.  Because I was having trust issues with



           5   her; so I did not want to -- I'm a private person, and I



           6   didn't want that to be out.  Like, I didn't want to be



           7   posting a photo with her especially when I was having



           8   trust issues with her.



           9        Q.  You say you are a private person.  Do you post



          10   on Instagram or Facebook or other social media with any



          11   kind of -- how often do you post on social media?



          12        A.  Once a month.



          13        Q.  Once a month.  On -- only once per month?  Or



          14   once per month on all of those different, Facebook,



          15   Instagram --



          16        A.  Well, they're all linked together; so if you



          17   make one post, it goes on all of them.  So do you count



          18   that as one or two?



          19        Q.  Did you post on social media while you were in



          20   Iceland?



          21        A.  Yeah, I did.



          22        Q.  Okay.  But you just refused to post anything --



          23   any photos with Laura?



          24        A.  We took photos together, but I didn't post one



          25   of her and I.
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           1        Q.  Okay.  And that was, again, because of her



           2   mental instability?



           3        A.  I just was having trust issues, like I just



           4   said, in our relationship.



           5        Q.  Okay.  So during this argument that the two of



           6   you had --



           7            MS. POLLOCK:  Objection.  Vague.



           8            MS. JUSSEN-COOKE:  I'm sorry.



           9   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          10        Q.  On New Year's Eve you said that you and her got



          11   into an argument?



          12        A.  Yeah.



          13        Q.  Did you wake her up in the middle of that night



          14   because she had sent a photo of the two of you to a



          15   friend of hers?



          16        A.  Did I wake her up?  No.



          17        Q.  Were you upset because she sent a photo of the



          18   two of you to a friend of hers?



          19        A.  I asked why she would do that, but I was not



          20   upset in, like -- or did I yell at her or something along



          21   those lines?  No.



          22        Q.  So was that part of what you were arguing about



          23   was the fact that she sent a photo?



          24        A.  That had nothing to do with what our argument on



          25   New Year's night.  That was after the fact.  That was,
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           1   like, four or five days later.



           2        Q.  Okay.  So on New Year's night, what was the



           3   argument about?



           4        A.  Again, she wanted to post on social media and



           5   say that we were together, and I said "No."



           6        Q.  Did you know that Laura can't swim well?



           7        A.  Well, I witnessed it in Iceland.  So yes.



           8        Q.  What happened when you witnessed it?



           9        A.  She -- it was, like, a standing size hot tub and



          10   there would be, like, a deep spot every -- by deep I



          11   mean, like, six feet, five feet.  It was always to the



          12   point where she could stand, but if she ever tried to



          13   swim, she couldn't swim.  So she would have to walk on



          14   the shallow areas so she could stand up.



          15        Q.  Okay.  And what do you mean when you said you



          16   witnessed it?  What does that mean?  What did you



          17   witness?



          18        A.  Well, I witnessed her -- like, I swam across to



          19   a certain point, and she wouldn't swim across.  And I was



          20   like, "Why aren't you swimming?"  And that was the first



          21   time I ever witnessed her not being able to swim that



          22   well.



          23        Q.  Did you know before that that she couldn't swim



          24   that well?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Okay.  Between December 2016 and when your



           2   relationship was over-over, I think you said that was



           3   November?



           4        A.  It was late 2017.



           5        Q.  Late 2017.  In that year period, did you ever



           6   put your hands on Laura's neck?



           7        A.  No.



           8        Q.  Did you ever strangle her?



           9        A.  No.



          10        Q.  Did you ever slap her using the palm of your



          11   hand anywhere on her body?



          12        A.  No.



          13        Q.  During sex you never slapped her butt?



          14        A.  No.  Not that I recall.



          15        Q.  During sex you never -- did you ever hold her



          16   down when the two of you had sex?



          17        A.  No, I did not.



          18        Q.  Between December 2016 and December 2017, did you



          19   ever hold a pillow over Laura's face while you were



          20   having sex with her?



          21        A.  No.



          22        Q.  Between December 2016 and December 2017, did you



          23   ever witness Laura lose consciousness during sex with



          24   her?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Did Laura ever talk to you about her concerns



           2   and fears about having sex with you?



           3        A.  No.



           4        Q.  Did Laura ever cry while the two of you were



           5   having sex?



           6        A.  No.



           7        Q.  Have you ever seen --



           8        A.  She said -- one time, when I said "I love you,"



           9   she started crying afterwards.



          10        Q.  When was that?



          11        A.  I have no idea.  Sometime in 2017.



          12        Q.  Would it have been, like, summer?  Fall?



          13        A.  It -- probably, like, spring I would say.



          14        Q.  Spring.



          15        A.  Yeah.



          16        Q.  Have you ever seen Laura with red splotches or



          17   marks around her eyes?



          18        A.  Yeah.



          19        Q.  And did you talk about what that was?



          20        A.  Yeah.  She always said she had a hard time



          21   sleeping.



          22        Q.  She said it was because she had a hard time



          23   sleeping?



          24        A.  Yeah.



          25        Q.  Okay.  And how often would you see her with
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           1   those marks on her eyes?



           2        A.  Well, she would take Ambien every night, but I



           3   mean, I would see her -- it wasn't often, but I would see



           4   her with the splotches, I mean, like, maybe once a month,



           5   once every couple months.



           6        Q.  And when you talked to -- would you talk to her



           7   about it and ask?



           8        A.  No.  I'm not going to dig in, like, why



           9   something's on her face, no.



          10        Q.  So you noticed it but you just wouldn't discuss



          11   it with her?



          12        A.  I've always -- like, if you're -- it's like



          13   calling out, like, somebody that has, like, a rash on



          14   their face.  I mean, it's not going to make them feel



          15   better if you call them out and say "Why do you have a



          16   rash on your face?"  It would be -- I would just -- we



          17   talked about it one time, and that was it.  And we never



          18   brought it up again.



          19        Q.  And what was the discussion when you talked



          20   about it that one time?



          21        A.  She just said that she was having trouble



          22   sleeping, wasn't getting much sleep, and that was it.



          23   She was getting the marks on her eyes because of that.



          24        Q.  Okay.  I have here a photo that shows redness



          25   around Laura Owen's right eye and cheek that was taken in
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           1   March of 2017.  This photo is attached as Exhibit 4 to



           2   the declaration of Laura Owens in support of her request



           3   for a restraining order which was filed March 29, 2018.



           4            Can you please mark these as just the exhibit



           5   next in line?  I believe we're only at 2.  Yes.



           6        A.  Did you say that those were red dots under her



           7   eyes or redness on her face?  That's what I'm trying to



           8   figure out.



           9        Q.  Oh.  Did you see red dots on her face?



          10        A.  That was what I was discussing were the red



          11   dots.



          12        Q.  The red dots, okay.



          13        A.  Under her eyes, she would get red dots.



          14        Q.  Okay.



          15        A.  I wasn't discussing, like, that photo.



          16        Q.  Oh, no.  I'll ask you about that photo next.



          17            (Plaintiff's Exhibit No. 2 marked for



          18            Identification.)



          19   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          20        Q.  I also have here a photo showing redness around



          21   Laura Owen's right eye and cheek.  This was taken in



          22   March of 2017.  And actually, for the record, let me just



          23   correct, Exhibit 2 -- what's been marked as Exhibit 2 is



          24   a photo of Laura Owen's eyes and cheeks that was taken in



          25   May of 2017.  And I'm going to ask that the photo of her
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           1   right eye and cheek from March 2017 be marked as



           2   Exhibit 3.



           3            (Plaintiff's Exhibit No. 3 marked for



           4            Identification.)



           5   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           6        Q.  So I am showing you what's been marked as



           7   Exhibit 2 and Exhibit 3.  Go ahead and take a look at



           8   those.  Between December 2016 and October of 2017, did



           9   you ever see Laura with these types of little red marks



          10   around her eyes?



          11        A.  That's not what I saw, no.



          12        Q.  That's not.  Did you ever see her with marks



          13   like this around her --



          14            MS. POLLOCK:  Why don't we separate it so you're



          15   talking about Exhibit 2 and then Exhibit 3.



          16            MS. JUSSEN-COOKE:  Yeah.  Absolutely.  Okay.



          17   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          18        Q.  So looking at Exhibit 2, did you ever see Laura



          19   with redness and marks -- and I'm talking about what's



          20   going -- in kind of the socket around her eye and the



          21   redness right above here and the redness right down below



          22   here.  Did you ever see marks like that on her?



          23        A.  No.



          24            MS. POLLOCK:  Just for the record, that's May of



          25   2017.
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  In the May 2017 photo?



           3        A.  No.  I never saw that.



           4        Q.  You never saw that, okay.



           5        A.  No.



           6        Q.  Now, looking at what's been marked as Exhibit 3,



           7   which is the March 2017 photo.  Again, in this photo it



           8   shows redness in the -- like, around her eyelid and some



           9   underneath her eye as well.  Did you ever see Laura with



          10   marks like this on her face?



          11        A.  No, I did not.



          12        Q.  Never, okay.  So when you said that you saw



          13   marks on her face...



          14        A.  They were like little red dots.  They were,



          15   like, almost like if you take a pin and you would see,



          16   like, a couple dots on her eye.  Like, it wasn't, like, a



          17   hundred or anything like that.  You'd see, like, a few



          18   dots under her eye.  And she would be the one asking if I



          19   saw it originally.  She would say -- I mean, I don't



          20   remember, actually, how the conversation went; but it was



          21   something where we both brought it up, like, both



          22   noticing that she had it.  But she said that it was due



          23   to sleep, lack of sleep.



          24        Q.  Did she say anything else about them?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Okay.  I have here -- these are two photos that



           2   show a bruise on Laura Owens's arm.  They were taken on



           3   February 28th of 2017, and I would like to have these



           4   marked as Exhibits 4 and 5, please.



           5            (Plaintiff's Exhibit Nos. 4 and 5 marked



           6            for Identification.)



           7   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           8        Q.  I am handing you what's been marked as Exhibit 4



           9   and Exhibit 5.  Did you ever see Laura with bruises like



          10   this?



          11        A.  I would see her with bruises all the time.



          12        Q.  Okay.  And what -- did you talk to her about the



          13   bruises that you saw all the time?



          14        A.  Yeah.  She said she rides horses.



          15        Q.  Okay.  And that -- that was the extent of your



          16   conversation about the bruises on her body, it was just



          17   that she rides horses?



          18        A.  She rides horses every day, and so she would get



          19   bruises.  I'm not going to dig into why she gets bruises



          20   from riding horses.



          21        Q.  Okay.



          22            MS. COURSON:  Did she tell you how she would get



          23   the bruises from riding the horse?



          24            THE WITNESS:  No.  It was just -- I mean, she



          25   would care -- she would do everything for, like, the
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           1   horses.  Like, she was doing, like, all -- so she'd put



           2   the huge saddles on her shoulder; carry everything; walk



           3   the horses down from, like, the paddock down to where she



           4   was riding them.  I mean, I don't know how it happens.



           5   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           6        Q.  Okay.  Thank you.  So would you say that you --



           7   how frequently would you say that you saw Laura with



           8   injuries on her body?



           9        A.  In 2017 she was getting injured a lot.  She fell



          10   off her horse multiple times.  One time I was witness to



          11   it.  One time my family was witness to it, but she had a



          12   lot of falls off the horses during all of 2017,



          13   especially with her seizures.  Her seizure -- I mean, one



          14   of the points in time, like, in her texts even a couple



          15   days later, she had a huge bruise on the back of her head



          16   on -- I don't even remember where it was -- from falling



          17   and hitting her head on the counter after having a



          18   seizure.  I mean, I wasn't going to constantly be



          19   bringing up how she was getting the bruises.



          20        Q.  Okay.  Between September of 2016 and March of



          21   2017, did you ever -- did you have a key to Laura's



          22   apartment?



          23        A.  No.  No.  I never had a -- I mean, she gave me a



          24   key to go over there, but I gave it back when she came



          25   home.
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           1        Q.  Did you go over there without her being home?



           2        A.  Yeah.  She told me to -- well, one, it was to



           3   pick up a nutrition product that she wasn't going to use.



           4   So I went over there to pick it up.  And then one time



           5   she had wanted my family to go in there.  Well, she



           6   wanted my mom to stay at her place because my mom's not



           7   from here.  She said that my mom could stay at her house.



           8   So I just showed them where she lived, and I even sent



           9   her a photo of when we were in there to Laura as showing



          10   that we were in there.  And she was excited that we were



          11   all in there looking at her place.



          12        Q.  So you -- and when did you send that photo?



          13        A.  Oh.  I don't remember.  It was in 2017, I would



          14   say.



          15        Q.  Will it be in the text messages that you



          16   produced?



          17        A.  Yeah.



          18        Q.  So you sent Laura a photo from inside of her



          19   house?



          20        A.  Inside of her apartment, yeah.



          21        Q.  From inside of her apartment.  And who were you



          22   there with?



          23        A.  My sister and my mom.



          24        Q.  And did Laura give you permission to take your



          25   sister and your mom into her apartment when she wasn't
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           1   home?



           2        A.  She said that my mom should stay at her house



           3   when she wasn't there for the weekend.



           4        Q.  Did she tell your mom that?



           5        A.  She told me.



           6            MS. POLLOCK:  Calls for speculation, did she



           7   tell her...



           8            THE WITNESS:  Did my mom stay there?  No, she



           9   didn't.



          10   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          11        Q.  At what -- let's see.  When is the time last



          12   time that you had sex with Laura?



          13        A.  Late 2017.



          14        Q.  Like, would you say November or December?



          15        A.  I would say after summer probably around fall.



          16   I don't remember.



          17        Q.  How close in time would you, if you can give an



          18   answer, was it to that conversation that you said took



          19   five to ten minutes when you told her you were officially



          20   done?



          21        A.  This is -- the conversation was a couple weeks



          22   after.



          23        Q.  Okay.



          24        A.  Maybe a few weeks.  I don't remember.



          25        Q.  Before you had that conversation with Laura,
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           1   were you dating other women?



           2        A.  Well, we were on and off towards the end; so



           3   then I started dating a couple other girls, yeah.  We



           4   didn't have -- the sex, though, never overlaid with other



           5   women.  So meaning, I wasn't having sex with two



           6   different people or anything like that.



           7        Q.  So you weren't having sex with the other women



           8   when you were -- until after December of 20 --



           9        A.  Once I cut it off from Laura, then I started



          10   having -- started essentially really going in and having



          11   other -- started dating other women more.



          12        Q.  So just so I'm clear on the timeline and what



          13   you're saying.



          14        A.  Yeah.



          15        Q.  The conversation that you had with Laura that



          16   you said lasted five to ten minutes in late 2017, you



          17   were not having sex with any other women until after that



          18   conversation?



          19        A.  Correct.



          20        Q.  Okay.  When you were kind of going off and on,



          21   as what you described -- or I think --



          22        A.  That's the term I used, yeah.



          23        Q.  How long did that last up until -- or I guess --



          24   so when did the off and on start if it ended in late



          25   December with that phone call?  When did it start?
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           1        A.  I didn't say it ended in late December.



           2        Q.  Or I'm sorry.  In late 2017.



           3        A.  Yeah.  I mean, we were on and off for a long



           4   time.  I would say for, I mean -- essentially, since



           5   March I would say we were on and off.



           6        Q.  Did it upset -- if Laura would cancel plans with



           7   you, would you get upset?



           8        A.  I think one of the last times -- I mean, I'm not



           9   upset, wouldn't be the term I would use.  But I said this



          10   is, like, that she had cancelled on me then -- I think it



          11   was one of the last times that we hung out.  But did I



          12   get upset?  No.



          13        Q.  Was she cancelling plans with you -- was that



          14   common?



          15        A.  No.



          16        Q.  In fall or early winter in late 2017, did you



          17   ever show up at Laura's house without first being



          18   invited?



          19        A.  No.



          20        Q.  Did you ever show up at her house without



          21   telling her that you were going to go there first?



          22        A.  Can you repeat that?



          23        Q.  Did you ever go to her house without telling her



          24   you were going to go to her house before you went?



          25        A.  I don't know what the question is.
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           1        Q.  Yeah.  Did you ever show up at Laura's house



           2   without discussing it with her first?



           3        A.  No.  I never showed up without discussing it



           4   first.



           5            MS. POLLOCK:  You mean uninvited?



           6            THE WITNESS:  Uninvited.



           7            MS. COURSON:  Or unannounced?



           8   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           9        Q.  Or unannounced?



          10        A.  No.



          11        Q.  Are you a fan of Maybeck's restaurant?



          12        A.  I don't think it's -- I mean, it's decent.  But



          13   am I big fan of it?  No.



          14        Q.  When is the first time you went there?



          15        A.  I've gone there twice, both times in 2017.  Once



          16   was earlier in 2017, and then the last time was late in



          17   2017.



          18        Q.  And who did you go with those -- each time?



          19        A.  Fist time was with my two roommates, Alex



          20   Rapazzini and then I was living with another person at



          21   the time named Alison Mann (phonetic).  Went there after



          22   we walked around the Marina.  And then the second time



          23   was after helping my sister and her boyfriend move



          24   furniture that day, and we sat at the bar.



          25        Q.  Have you ever gone there with Laura?
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           1        A.  No.



           2        Q.  Did you -- were you aware that it was a



           3   restaurant Laura and her parents frequented?



           4        A.  They frequented many restaurants.  They eat out



           5   every night.  They would always go in that district.



           6        Q.  So that didn't answer the question, though.  Are



           7   you aware that that was a restaurant that they



           8   frequented -- that Maybeck's was a restaurant that they



           9   frequented?



          10        A.  Yeah.  I knew that they go there.



          11        Q.  Between March 2016 and September 2017 --



          12        A.  Can you repeat the timeline?



          13        Q.  I'm sorry.  Give me one second.  Did you know



          14   that Laura and her parents would go to Maybeck's on



          15   Wednesday's?



          16        A.  No.  I had no idea.



          17        Q.  Do you remember seeing Laura and her parents at



          18   Maybeck's in the fall of 2017?



          19        A.  No.  It says that in my text messages to her as



          20   well.



          21        Q.  It says what in your text messages to her?



          22        A.  She asked where I was eating that night, and I



          23   said we just finished at Maybeck's.  And she said "Oh.  I



          24   didn't even see you."  She goes "Where were you sitting?



          25   In the bar?"  And I said, "Yes."  And I said "Were you
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           1   there?"  And she said, "Yes.  I was in the dining room."



           2            If you're sitting in Maybeck's where we were



           3   sitting at the bar, you would never be able to see them.



           4        Q.  And who were you with that time?



           5        A.  My sister --



           6            MS. POLLOCK:  Which time?



           7   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           8        Q.  I'm sorry.  The second time that you went there



           9   which was, like, the later time in 2017.



          10            MS. POLLOCK:  With his sister.



          11   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          12        Q.  You were with your sister?



          13        A.  Sister and her boyfriend.



          14        Q.  And her boyfriend, okay.  And you did not see



          15   Laura and her family?



          16        A.  No.



          17        Q.  Okay.  Did you and Laura ever go to Mamanoko



          18   together?



          19        A.  No.  I never went there with her.



          20        Q.  Okay.  Did you know that it was a restaurant --



          21   were you aware that it was a restaurant that Laura would



          22   frequently go to?



          23        A.  Well, I found out the two times that I went



          24   there.  I ran into her both times, so I put two and two



          25   together that's now a new place that they frequent.
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           1        Q.  How close is that to Laura's house?



           2        A.  Three blocks, four blocks.



           3        Q.  Do you live in the neighborhood?



           4        A.  The girl I was dating at the time did.



           5        Q.  Where did she live?



           6        A.  She lived in the Marina.  She lives, like,



           7   essentially on Lombard and -- what's the one after?



           8            MS. COURSON:  Pierce?



           9            THE WITNESS:  Pierce.  Exactly.



          10   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          11        Q.  And the girl you were dating at the time, what



          12   was her name?



          13        A.  Callie (phonetic) Supsinskas.



          14        Q.  So you said you ran -- just to clarify, did you



          15   say that you ran into Laura twice at Mamanoko?



          16        A.  Yeah.  So the first time I saw -- the first time



          17   we ran into her, and we were seated right next to her



          18   mother and Laura.  And I thought it was very -- it was a



          19   very awkward dialogue.  I introduced Laura to Callie



          20   because we were literally sitting this distance from one



          21   another.  And then we -- like, they sat us at the sushi



          22   bar, like, literally a couple feet away.



          23            And then the second time I went back because she



          24   could tell I was just, like, embarrassed, essentially,



          25   that my -- a girl that I was seeing for awhile was -- or,
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           1   sorry.  Let me clarify this.



           2            I didn't enjoy the first meal that much because



           3   the two of them interacting just made it very awkward; so



           4   Callie wanted to make it up to me and go back there again



           5   because she would go there all the time with her friends.



           6   And so we went back again, and we ran into them.  I saw



           7   Laura and her mom and her dad, and I asked if we could



           8   leave.  I didn't want to be back in the same restaurant



           9   again.



          10        Q.  So let's talk about the first time.



          11        A.  Okay.



          12        Q.  Okay.  When was that?



          13        A.  Late 2017.  I don't remember.  I would say



          14   October, November.



          15            MS. POLLOCK:  Which restaurant are we talking



          16   about?



          17            THE WITNESS:  Mamanoko.



          18            MS. JUSSEN-COOKE:  We're talking about Mamanoko.



          19   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          20        Q.  And you said that you were there with Callie



          21   twice and you ran into Laura there twice.



          22        A.  Both times.



          23        Q.  And the first time -- I'm trying to understand



          24   when that first time was.



          25        A.  Yeah.  It was late -- so the way it happened,
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           1   too, is we ran into her, and it was a very awkward



           2   interaction.



           3        Q.  Who was there first?  Like, you ran into her.



           4   Did you walk in and see them there?  Or did they walk in



           5   and see you?



           6        A.  They were eating dessert when we walked in.



           7        Q.  Okay.  So you walked in and they were eating



           8   dessert and then what happened?



           9        A.  The hostess sat us right next to them.



          10        Q.  Okay.  Was there other tables available in the



          11   restaurant?



          12        A.  I mean, the hostess sat us at that location.



          13        Q.  That's not what I asked.  Were there other



          14   tables available in the restaurant?



          15        A.  That was -- the sushi bar was the only spot that



          16   was available and that's where we sat.  So I don't recall



          17   if there was a miscellaneous table in there.



          18        Q.  But were you uncomfortable sitting that close to



          19   them?



          20        A.  Yeah.  Absolutely.



          21        Q.  But you don't recall whether there was anywhere



          22   else in the restaurant to sit?



          23        A.  I would assume they sat us there -- I mean, I



          24   don't remember.  I'm going to say that.  But I would



          25   think if there was another --
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           1            MS. POLLOCK:  Speculation.



           2            THE WITNESS:  Okay.  No.  I don't recall.



           3   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           4        Q.  Okay.  So you -- did you -- okay.  So you walked



           5   in, you saw them, and you were sat.  Did you have any



           6   interaction directly with them?



           7        A.  Yeah.  I introduced Laura and her mother to my



           8   -- to Callie at the time.



           9        Q.  Okay.  And do you know if this interaction at



          10   Mamanoko, the first time you ran into Laura with Callie



          11   there, was this before or after the conversation you had



          12   with Laura when you said things were done?



          13        A.  I think I had the conversation with her really



          14   quickly after.



          15        Q.  So --



          16        A.  Not like -- I should give you a better timeline.



          17   I would say within a week, I gave her the phone call



          18   saying that we were done.



          19        Q.  Okay.  So you hadn't actually officially broken



          20   up with Laura?



          21        A.  I said we were on and off.  So at the time,



          22   like, we weren't really seeing each other, weren't



          23   talking to each other that much.  Maybe once a week,



          24   couple times a week.  We were never seeing each other



          25   often.  We were both traveling.
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           1        Q.  Were you still having sex?



           2        A.  No.



           3        Q.  Okay.  So I just want to understand, like, the



           4   timeline here.  I'm having a -- and I know it's a long



           5   time ago and it's hard to remember all of these.  So if



           6   you can't, then I get that.



           7        A.  Of course.



           8        Q.  But had you had sex with Laura -- did you have



           9   sex with Laura after the night, the first night, you ran



          10   into her with Callie?



          11        A.  No.



          12        Q.  Okay.  Were you having sex with Callie at that



          13   point?



          14        A.  No.



          15        Q.  Okay.  So you introduced the two of them and



          16   then you sat down.  You said you were uncomfortable, but



          17   did you continue with your meal?



          18        A.  They were eating dessert.  They were finishing



          19   dessert; so they got up within minutes after we got sat



          20   down.  Like, they were -- I couldn't even tell you.  I



          21   think they were -- yeah.  They were eating dessert, yeah.



          22        Q.  Okay.  And prior to this time, you had never run



          23   into or seen Laura and her family at Mamanoko prior to



          24   this first time with Callie?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Before you went to Mamanoko with Callie that



           2   night, had you seen Laura's Instagram post saying that



           3   she was going to go there?



           4        A.  No.  I have her blocked.



           5        Q.  But this was before your conversation you said.



           6        A.  I didn't --



           7        Q.  This was before your breakup conversation?



           8        A.  No.  I did not see a post that she was going



           9   there.



          10        Q.  So after that night when you have this



          11   uncomfortable interaction --



          12        A.  Yeah.



          13        Q.  -- what happened between you and Laura?



          14        A.  We had the conversation on the phone within the



          15   next couple weeks that I just didn't want to see her



          16   anymore.



          17        Q.  So you only spoke with her -- was that your only



          18   interaction with Laura after that night?



          19        A.  I mean, we might have text each other a little



          20   bit, but I don't remember what the texts were about.



          21   There might have been some communication.



          22        Q.  So tell me about the next time that you ran into



          23   Callie at Mamanoko.



          24        A.  Next time I ran into Callie?



          25        Q.  I mean, sorry, that you ran into Laura.
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           1        A.  I walked in.  I saw that they were sitting at



           2   the exact same table.  They did not see me.  I asked if



           3   we could go to a different restaurant.



           4        Q.  And did you go to a different restaurant?



           5        A.  Yes.



           6        Q.  Where was the table that they were sitting?  Was



           7   it facing the street?



           8        A.  It's towards the back -- both times they were



           9   seated in, like, a back booth in the very back of the



          10   restaurant.  It's a booth; so if, like, you walk in, the



          11   booth's like this in the very back.  So I don't know how



          12   to describe that.



          13        Q.  But you can see it as soon as you walk in?



          14        A.  No, you can't.  When we started getting walked



          15   to our table, I saw that they were sitting back there and



          16   I didn't want to go any further.



          17        Q.  So you and Callie showed up there, and the



          18   hostess started taking the two of you --



          19        A.  The two of us.



          20        Q.  -- to a table in the back and that's when you



          21   saw her?



          22        A.  Yes.



          23        Q.  And then what did you do?



          24        A.  I asked Callie if we could go to another



          25   restaurant, and she said "Yes."
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           1        Q.  Okay.  Since October 2017 have you run into



           2   Laura or her parents at Amici's restaurant in the Marina?



           3        A.  I ran into her parents crossing the street of



           4   Lombard in front of Amici's.



           5        Q.  And what happened?



           6        A.  I gave her dad a hug.



           7        Q.  Anything else?



           8        A.  That was it.



           9        Q.  Did the two of you talk at all?  You just gave



          10   him a hug and left?



          11        A.  Well, we were crossing the street, and so I --



          12   it was at night.  So I mean, we're not going to sit and



          13   chat in the middle of the intersection.  So I just gave



          14   him a hug.  I said "I hope all is well."



          15        Q.  Okay.



          16        A.  And I had a witness there for me was -- I think



          17   Colin Scanlon and my sister, as well, Stephanie.  They



          18   were both with me when I was crossing the street.



          19        Q.  Okay.  And that's the only time you ran into



          20   Laura or her parents at Amici's?



          21        A.  At Amici's, yes.  Well, I was never in Amici's,



          22   but that was next to Amici's.



          23        Q.  Next to it, okay.



          24        A.  Yeah.



          25        Q.  Did you walk back and forth in front of the
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           1   restaurant several times while they were having their



           2   meal there?



           3        A.  No.



           4        Q.  When did you find out that Laura had contacted



           5   Callie?



           6        A.  When Callie showed me in early 2018.  So early



           7   January 2018.  It was over the course of the first couple



           8   weeks of January.



           9        Q.  Do you know when she contacted Callie?



          10        A.  Yeah.  It was after she saw us in public.  Laura



          11   saw Callie and I walking.



          12        Q.  Where?



          13        A.  We were going to the grocery store on Chestnut.



          14   The grocery store Marina Meats, maybe it was.  Marina



          15   Market.  I forget the name of it.  As we were walking



          16   back, it was raining, and I saw Laura.  Well, I didn't.



          17   Actually, Callie noticed it, but she saw Laura sitting in



          18   the, like, a high top table in a restaurant of Mamanoko.



          19   I was walking --



          20        Q.  So you didn't see her there at Mamanoko?  You



          21   said Callie saw her?



          22        A.  Callie saw her and pointed it out to me as we



          23   were walking.



          24        Q.  So is that actually a third time that you saw --



          25        A.  Well, you asked if I went in the first two
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           1   times.



           2        Q.  No.  I asked if you ever saw her there.



           3        A.  Okay.  So I went into the restaurant twice for



           4   food and once when I was walking home on Chestnut Street.



           5   So that would be three times then.



           6        Q.  Okay.  And you said she contacted Callie after



           7   that?



           8        A.  Correct.



           9        Q.  And you estimate that was around...



          10        A.  It was in the new year.  So it was right



          11   after -- I mean, it was after January 2nd before -- when



          12   all this was filed on January 8 or 9.  So within that



          13   week.



          14        Q.  Okay.  And what did Callie tell you?



          15        A.  That she was disturbed by what she had just



          16   received like I think anybody would.



          17        Q.  What else did she say?



          18        A.  That she wanted to talk to me about it.



          19        Q.  Did you talk about it?



          20        A.  Yeah.  And so we formulated a message to send



          21   back to Laura essentially trying to kill the



          22   conversation, not go on any longer.  So we wrote, like,



          23   just a very -- "Thank you for reaching out.  I appreciate



          24   it."  Something along those lines.



          25        Q.  So when you say we wrote it, you helped her
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           1   craft that response?



           2        A.  Well, we wanted the conversation to not be



           3   carried out because Laura wanted to meet for coffee, and



           4   Callie did not want to meet for coffee.  So Callie was



           5   the one that wrote it, but she asked what my input was.



           6   And I said "I would just say thank you for reaching out."



           7        Q.  Okay.  So she thought about, like -- she asked



           8   your input before she sent anything back to Laura?



           9        A.  Yeah.



          10        Q.  Okay.  Did the two of you talk about anything



          11   else about that message and her response to it?



          12        A.  Did the two of us talk about the message?



          13        Q.  Did you and Callie discuss anything else?



          14        A.  We just thought it was disturbing that she came



          15   up with all that.



          16        Q.  How did it make you feel?



          17        A.  It made me feel terrible because I thought her



          18   and I were leaving on a good note.  I mean, the last



          19   conversation she said she wanted the very best for me,



          20   and I told her the same exact thing.  So to receive that,



          21   it was, I felt, like out of spite, especially because she



          22   saw that we just -- well, I'm speculating here.  But she



          23   saw us walking in the Marina and she saw me post a photo



          24   with another girl.



          25        Q.  Okay.  But you don't know that that's --
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           1        A.  I mean, it happened the day after I posted a



           2   photo.



           3        Q.  It happened the day --



           4        A.  A day or two after I posted the photo is when



           5   this all came about.



           6        Q.  So you hadn't blocked her on social media yet



           7   then?



           8        A.  Oh.  I have her blocked on everything, yeah.  I



           9   --



          10        Q.  At the point when you posted the photo --



          11        A.  Yeah.



          12        Q.  -- which you say was the day before she sent the



          13   message --



          14        A.  Yeah.



          15        Q.  -- had you already blocked Laura on social



          16   media?



          17        A.  Yeah.  She has about seven -- like, over five



          18   accounts, though.



          19        Q.  Okay.  What does that mean?



          20        A.  She has multiple accounts.  So she has an



          21   account -- two accounts for her dog.  She has two



          22   accounts for her horses.  She might have an account for



          23   each horse.  She has one for Quartet Farms.  She has one



          24   for herself.  She has one for the radio.



          25        Q.  So did you block all of them?
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           1        A.  Oh, yes.  Absolutely.



           2        Q.  So did you block them all the day before -- or



           3   before you posted that picture with Callie?



           4        A.  She was blocked for awhile, but she still knew,



           5   like, my whereabouts.  She would say that I posted on the



           6   Instagram in late January, and she was already blocked.



           7   So I don't know how to tell you that, like, how she's



           8   seeing it.



           9        Q.  Are all your posts set to private?



          10        A.  Yes, they are.



          11        Q.  So if I go on Instagram, I can't see any of your



          12   posts?



          13        A.  Correct.



          14        Q.  Okay.  Walk me through what happened on



          15   January 7th when you encountered Laura on the street?



          16        A.  My sister and I were just finishing dinner at



          17   Ace Wasabi's.  We literally walked out of the restaurant,



          18   and Laura looked like she was coming from Lombard.  I



          19   don't really know.  We had to walk back home to my



          20   sister's house.  So, I mean, within ten feet of exiting



          21   Ace Wasabi's that night, Laura was standing right there



          22   and we confronted -- my sister -- I didn't want to



          23   confront Laura.  I asked the entire time to "Please stop



          24   the conversation."  But my sister was asking her why she



          25   would send those types of messages to Callie.
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           1        Q.  What else did your sister say?  Who -- walk me



           2   through that conversation.



           3        A.  Yeah.



           4            MS. POLLOCK:  Which one?  I'm confused.



           5   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           6        Q.  Walk me through the conversation that transpired



           7   between you, your sister, and Laura on the street after



           8   you left Wasabi -- Ace Wasabi.



           9        A.  Ace Wasabi, yeah.  Walk you through it?



          10        Q.  Yeah.



          11        A.  So we walk out, and it is a quick interaction.



          12   Walked out.  She was standing there, and I asked my



          13   sister to let's cross the street.  And Laura, like, she



          14   came out, like, guns blazing.  Like, essentially, my



          15   sister -- I don't know who started the conversation, but



          16   I know it got to the point of my sister asked why she



          17   would send that.  I just said "Who cares why she would



          18   send that.  Let's just keep moving."



          19            The whole time I asked to stop the conversation,



          20   and Laura said then -- turned to me and said, "I thought



          21   you moved to Sacramento."  And I did tell her that I was



          22   moving to Sacramento because I didn't want her to keep



          23   trying in our relationship.  I wanted it to just be over,



          24   and so I told her that I was leaving.



          25        Q.  Had she kept trying in your relationship?
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           1        A.  Well, we'd been talking about me moving for a



           2   long period of time.  And so on the final plug of when I



           3   did have a conversation with her on the phone call the



           4   night where I said no more, I said that I was going to be



           5   moving to Sacramento within the next few weeks or month.



           6        Q.  Okay.  So then what happened in that



           7   conversation?



           8        A.  The conversation with my sister; correct?



           9        Q.  Yeah.  With your sister and Laura on



          10   January 7th.



          11        A.  So yeah.  It was really quick.  Laura called me



          12   a liar.  I said, "Just stay out of my life."  I don't



          13   know why we -- why we can't just go apart from one



          14   another, and she said, like, essentially I was just a



          15   liar.  I told her to stay out of my life.  It was that



          16   simple.



          17        Q.  And did you say anything else?



          18        A.  I was the most silent one of the whole



          19   conversation.  So...



          20        Q.  Did your sister say anything else?



          21        A.  She just said "Why would you write those things



          22   to Callie?  That's just cruel and you know that none of



          23   that ever happened."



          24        Q.  Had -- was Laura upset?



          25        A.  I think everybody was upset.

�



                                                                      111





           1        Q.  Was Laura crying?



           2        A.  No.



           3        Q.  Where did you go after that?



           4        A.  To my sister's house.



           5        Q.  Actually, let me back up.  Where -- in reference



           6   to Laura's house, how far away was the interaction on the



           7   street on January 7th from Laura's house?



           8        A.  Two blocks.



           9        Q.  Okay.  Where did you go after that interaction?



          10        A.  A few blocks further to my sister's house.



          11        Q.  Okay.  And did you and your sister discuss what



          12   had happened?



          13        A.  Yes.



          14        Q.  Okay.  And what did you say?



          15        A.  I said that I should file for a restraining



          16   order; so I called the cops that night.



          17        Q.  Okay.



          18        A.  The cops came and took a report and I said that



          19   I was having a little concern for my safety.



          20        Q.  Why were you concerned for your safety?



          21        A.  Well, she had just written my current girlfriend



          22   three e-mails, or three Facebook messages.  I had run



          23   into her twice in a matter of days where I would never



          24   run into her.  And so I was concerned I was going to be,



          25   one, being followed, two, that my current -- or my
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           1   girlfriend at the time or girl that I was dating was also



           2   going to be followed.  So I wanted to take down a report



           3   making sure that what was happening was unusual.



           4        Q.  You running into her within a few blocks of her



           5   house?



           6        A.  I think --



           7        Q.  Is that what was unusual?  What part was



           8   unusual?



           9        A.  Her getting mad and upset and writing my current



          10   girlfriend multiple messages that were lies and running



          11   into her, essentially.  I think that is why I made the



          12   police report.



          13        Q.  That's why you filed the police report, okay.



          14   What did you tell the police?



          15        A.  That I had just run into her.



          16        Q.  Did you provide the police with a copy of the



          17   Facebook message?



          18        A.  Yes.



          19        Q.  When were you served with the temporary



          20   restraining order?



          21        A.  Within a week after the whole incident.



          22        Q.  Okay.  And are you aware that it requires you to



          23   stay away from Laura's house?



          24        A.  Yeah.  A hundred yards.



          25        Q.  A hundred yards.  Have you lived in the Marina
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           1   at all since being served with that?



           2        A.  Have I lived in the Marina?



           3        Q.  Yeah.



           4        A.  No.



           5        Q.  Have you stayed in the Marina since then?



           6        A.  Yeah.



           7            MS. POLLOCK:  Vague as to time.



           8   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           9        Q.  Have you spent the night in the Marina since



          10   January 10, 2018?



          11        A.  Yeah.  I dated a girl that lived in the Marina.



          12        Q.  What was her address?



          13        A.  Callie's Supsinskas?



          14        Q.  Yeah.



          15        A.  I don't remember her address, but it was, like I



          16   said, Pierce and -- maybe it was Pierce and Filbert.



          17   It's like in between Filbert and Lombard, right over



          18   there.  It's further than a hundred yards, though.



          19        Q.  Can you estimate how many -- well, have you ever



          20   been within a hundred yards of Laura's house?



          21        A.  No.



          22        Q.  Since --



          23        A.  I always take a different street.



          24        Q.  -- January 10, 2018, have you ever gone within a



          25   hundred yards of her house?
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           1        A.  No.



           2        Q.  Since January 10, 2018, have you gone to



           3   Delarosa restaurant on Chestnut Street?



           4        A.  No.



           5        Q.  Since January 10, 2018, have you posted any



           6   pictures of yourself at Delarosa on Chestnut Street?



           7        A.  No.



           8        Q.  Are you familiar with Barry's Bootcamp?



           9        A.  Yeah.



          10        Q.  Okay.  Actually, I'm sorry.  Before we go to



          11   Barry's Bootcamp, I had one last question about, I think



          12   it was Wasabi, Ace Wasabi.  Who paid for dinner that



          13   night?



          14        A.  My sister.



          15        Q.  Your sister, okay.



          16            MS. COURSON:  Were you aware that Callie reached



          17   out to Laura after you and Callie broke up?



          18            THE WITNESS:  No.



          19   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          20        Q.  So you are familiar with Barry's Bootcamp you



          21   said?



          22        A.  Correct.



          23        Q.  Okay.  And have you been there before?



          24        A.  Have I been to Barry's?



          25        Q.  Yeah.
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           1        A.  Yeah.



           2        Q.  Which location?



           3        A.  I do a mix of the FiDi and Marina.



           4        Q.  Okay.



           5        A.  Mostly the financial district, though.



           6        Q.  You know that this is where Laura works out



           7   every day; right?



           8        A.  I didn't know she worked out there every day,



           9   but yes.  I knew she would go there.



          10        Q.  How often would she go there when you were



          11   dating?



          12        A.  It was a mix.  I don't know.



          13        Q.  Well, when she -- I'm sorry.



          14        A.  Sometimes no days a week.  Sometimes a day a



          15   week.  Sometimes a couple days a week.



          16        Q.  But would you say she went there regularly?



          17        A.  Yeah, I would.  That's her only gym.



          18        Q.  Okay.  And you know that it's a block and a half



          19   from her house?



          20        A.  Yes, I know.



          21        Q.  Since January 10th, how many times have you gone



          22   to Barry's Bootcamp in the Marina location?



          23        A.  I've gone -- I had a pack of 25 that I used that



          24   I purchased.  I probably went to the Marina location two



          25   times.
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           1        Q.  Two times?



           2        A.  Maybe.  Maybe three.



           3        Q.  And when was that?



           4        A.  I would go with Callie; so late January, early



           5   -- from late January to March, I would say.  In that time



           6   span.



           7        Q.  You only went with Callie?  You never go without



           8   her?



           9        A.  No.  I went one time without her, yeah.



          10        Q.  How many times did you go with Callie?



          11        A.  Twice.



          12        Q.  Since January 10, 2018, how many times have you



          13   gone to Mamanoko?



          14        A.  None.



          15        Q.  How many times have you gone to Amici's since



          16   January 10th?



          17        A.  None.



          18        Q.  How many times have you gone to Maybeck's since



          19   January 10th?



          20        A.  None.



          21            MS. JUSSEN-COOKE:  And do you have anymore



          22   questions about any of those?



          23            MS. COURSON:  (Nonverbal response.)



          24   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          25        Q.  Have you ever dated any celebrities?
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           1        A.  I've gone on a date with one.



           2        Q.  Who?



           3        A.  Does it matter?  Do I have to answer that



           4   question?



           5        Q.  Yes.



           6        A.  I went out with Sarah Hyland.



           7        Q.  And when was that?



           8        A.  Over five years ago.



           9        Q.  How many -- you said once?



          10        A.  Yeah.



          11        Q.  Is that it?  Any other celebrities that you've



          12   dated?



          13        A.  Yeah.  That's it.



          14        Q.  Have you dated the relatives of celebrities?



          15        A.  No.



          16        Q.  Okay.  Did you ever call Laura your sugar mama?



          17        A.  No.



          18        Q.  Never?



          19        A.  Did I call her my sugar mama?



          20        Q.  Yeah.



          21        A.  I don't recall.



          22        Q.  You don't recall?



          23        A.  I don't remember if I've ever called her --



          24        Q.  Okay.



          25        A.  I mean, that's like a joking term that people
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           1   would use.



           2        Q.  Yeah.



           3        A.  So I don't know.



           4        Q.  Did you ever ask Laura to pay for things for



           5   you?



           6        A.  No.



           7        Q.  You never asked her to take you on trips and pay



           8   for them?



           9        A.  No.



          10        Q.  Did you pay for your trip to Iceland?



          11        A.  No.



          12        Q.  Did you pay for your trip to Dubai?



          13        A.  No.



          14        Q.  Did you pay for your hotel or your trip to Napa



          15   with Laura?



          16        A.  Not with Laura, no.



          17        Q.  Did you pay for your trip to Carmel with Laura?



          18        A.  Yes.



          19        Q.  What did you pay for?



          20        A.  I paid for dinners that we went to.



          21        Q.  How many?



          22        A.  I think we were there for one night; so I paid



          23   for...



          24        Q.  You paid for dinner?



          25        A.  Yeah.
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           1        Q.  Okay.  Did you pay for the spa in Carmel that



           2   you went to with Laura?



           3        A.  Refuge?  I don't remember who paid.



           4        Q.  Did you lock Laura in the sauna at that spa?



           5        A.  Refuge, no.  It's a huge sauna, no.



           6        Q.  Between late 2016 and the end of 2017, did you



           7   tell Laura that you wanted a Panerai watch?



           8        A.  I told her I was going to buy the watch for



           9   myself.



          10        Q.  How much is that watch?



          11        A.  $6,000 probably.  Right around there.



          12        Q.  So you never asked her to purchase it for you?



          13        A.  No.



          14        Q.  Did you drop hints that you wanted her to buy it



          15   for you?



          16        A.  I told her I was going to buy the watch.



          17        Q.  So the two of you, did you go shopping together



          18   for the watch?



          19        A.  I went shopping by myself.



          20        Q.  You never went shopping with her for it?



          21        A.  We were in La Jolla together, and she was --



          22   this was when she fell off her horse, the time where I



          23   witnessed it.  She stayed in the car the whole time.  I



          24   went in there.  She slept in the car.



          25        Q.  That trip to La Jolla, did the two of you have
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           1   an argument during that trip?



           2        A.  No.



           3        Q.  Did you yell at her in front of other people or



           4   clients during that trip?



           5        A.  No.



           6        Q.  Did you go shopping for a watch in Dubai when



           7   Laura took you there in March 2017?



           8        A.  Did I go shopping?  I mean, the mall is huge.  I



           9   mean, did we go shopping?



          10        Q.  For a Panerai watch in March when you were in



          11   Dubai?



          12        A.  No.



          13        Q.  Did you ask Laura to pay for you to attend a



          14   Tony Robbins concert?



          15        A.  No.



          16        Q.  Did she pay for you to attend the Tony Robbins



          17   concert?



          18        A.  She said the radio did.



          19        Q.  She said the radio did?



          20        A.  She said the radio bought two tickets to go to



          21   go to Tony Robbins.



          22        Q.  Did Laura pay for your meals?



          23        A.  We --



          24            MS. POLLOCK:  Vague.  At the --



          25   ///
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           1   BY MS. JUSSEN-COOKE:



           2        Q.  Throughout your relationship, did Laura pay for



           3   most of the meals that you shared together?



           4        A.  No.  We would split a lot of the meals.



           5        Q.  Would you say you split them 50 percent of the



           6   time?



           7        A.  I would say we split a lot of the meals.  I



           8   don't know the exact number.  But yeah.  50 percent's a



           9   good number.



          10        Q.  I mean, it's not my testimony.  It's yours, and



          11   I'm asking you to give an estimate.



          12        A.  I would say we split half the meals.



          13        Q.  Have you ever been -- do you own firearms?



          14        A.  Uh-huh.



          15        Q.  Did you surrender those firearms when you were



          16   served with a temporary restraining order?



          17        A.  I didn't know that I was supposed to, but I



          18   don't have them in my possession.



          19        Q.  Where are they?



          20        A.  They're in my mom's house in Sacramento.



          21   They're locked up.



          22        Q.  How many do you own?



          23        A.  One.



          24        Q.  Have you ever posted photos of yourself with



          25   firearms on social media?
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           1        A.  No.



           2        Q.  Have you ever been accused of domestic violence



           3   in the past?



           4        A.  No.



           5        Q.  When did you stop dating Callie?



           6        A.  Early February or -- yeah.  Like mid-February.



           7        Q.  How come?



           8        A.  Why'd I stop dating Callie?  Because I thought



           9   she was cheating on me.



          10        Q.  Did Callie ever accuse you of being abusive?



          11        A.  No.



          12        Q.  Did she ever accuse you of being deceptive?



          13        A.  No.



          14        Q.  You sure?



          15        A.  Deceptive?  Did she say -- what do you mean by



          16   deceptive?  Like, was I --



          17        Q.  Did she ever accuse you of being deceptive?



          18        A.  She just didn't understand why I wasn't very



          19   forthcoming with my relationship with Laura, why I didn't



          20   give her all the details about being on and off with her



          21   for so long.



          22        Q.  Did she accuse you of being manipulative?



          23        A.  No.



          24        Q.  Did you ever strangle Callie?



          25        A.  No.
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           1        Q.  Did you ever suffocate her with a pillow during



           2   sex?



           3        A.  No.



           4        Q.  Did you ever hold her down and give her bruises



           5   during sex?



           6        A.  No.



           7        Q.  We confirmed that you did not know that she



           8   reached out to Laura after the two of you broke up?



           9        A.  Confirmed.  I did not know that.



          10            MS. JUSSEN-COOKE:  Yeah.  If we can just take a



          11   short break, and then we should -- I know you have to be



          12   out of here at 1:30; so we'll make sure that happens.



          13            (Recess Taken.)



          14            MS. POLLOCK:  So he wants to correct an answer



          15   regarding the photos, any photos of him with a gun.



          16            MS. JUSSEN-COOKE:  Uh-huh.



          17            THE WITNESS:  Yeah.  There was, like, a photo



          18   from, like, five years ago where I was taking a photo



          19   with a hunting rifle when I was shooting a clay pigeon.



          20   But it wasn't with my own firearm.  But it was from a



          21   long period of time ago.  I didn't remember that.



          22   BY MS. JUSSEN-COOKE:



          23        Q.  Okay.  With regards to your social media



          24   account, when did you go private with those?



          25        A.  I'm not sure.  I really don't know.  I would --
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           1   it may have been a month ago, I would say.



           2        Q.  Could it have been yesterday?



           3        A.  I don't think so.  I didn't do it yesterday, no.



           4            MS. COURSON:  So on Monday when I looked up your



           5   Instagram account and I was able to view it, does that



           6   mean it was private or public?



           7            THE WITNESS:  If you were able to view it, then



           8   it means it's public.  But I didn't change it yesterday.



           9            MS. JUSSEN-COOKE:  Okay.  That concludes the



          10   deposition today.



          11            COURT REPORTER:  Would you like a copy?



          12            MS. POLLOCK:  Yeah.



          13



          14            (Whereupon the deposition is concluded 1:07



          15            p.m.)
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